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زمان واکسیناسیون مبتلایان دیابت و فشارخون معلوم نیست
مسـئول بیماری های واگیر معاونت بهداشـتی دانشگاه علوم 
پزشـکی اصفهـان بـا اعـام اینکـه تاکنـون ۱۸۰ هـزار نفر در 
اسـتان اصفهان یـک دوز واکسـن کرونا تزریـق کرده اند، گفت: 
هنـوز بـرای بیماری هـای مزمنـی ماننـد دیابـت و فشـارخون 

تصمیمی گرفته نشـده اسـت.
رضـا فدایـی با اشـاره به شـروع واکسیناسـیون گروه سـنی 
۷۰ سـال از روز شـنبه )اول خردادمـاه( در اصفهـان، بـه ایسـنا 
گفـت: بیـش از صـد هـزار نفـر در گـروه سـنی ۷۰ تا ۷۵ سـاله 
قـرار دارنـد کـه واکسیناسـیون آنهـا درحالی کـه انجام اسـت. او 
افـزود: بـر اسـاس اعـام وزارت بهداشـت، گـروه سـنی ۷۰ تـا 
۷۵ سـال بایـد بـه سـامانه ثبت نـام واکسیناسـیون بـه نشـانی 
salamat.gov.ir مراجعـه کـرده و پـس از ثبت نـام، پیامکـی 
بـرای آنها ارسـال می شـود که نوبـت و محل تزریق واکسـن را 
اعـام می کنـد و بـر اسـاس ایـن پیامک بـرای تزریق واکسـن 
مراجعـه می کنند. مسـئول بیماری های واگیر معاونت بهداشـتی 
دانشـگاه علوم پزشـکی اصفهـان با بیـان اینکه واکسیناسـیون 
کرونـا بـر اسـاس یـک برنامـه تدریجـی و مسـتمر درحالی کـه 
انجـام اسـت، گفـت: واکسـن موردنیـاز را به تدریـج تحویـل 
می گیریـم و مراجعـات مـردم نیز به صـورت تدریجی و مسـتمر 
اسـت، به همیـن خاطر برای تأمین واکسـن مشـکلی نداریم. او 
بـا اشـاره بـه اینکـه در گـروه سـنی ۷۵ تـا ۸۵ سـال نزدیک به 
۷۰ هـزار نفر در اسـتان اصفهان واکسـن کرونـا دریافت کردند، 
خاطرنشـان کـرد: واکسیناسـیون این گروه سـنی نیـز ادامه دارد 
و تمـام نشـده اسـت، اصـولا وقتـی وارد گـروه سـنی جدیـدی 
می شـویم، واکسیناسـیون گروه هـای قبلـی هـم به قـوت خود 
باقـی اسـت و مراکـز واکسیناسـیون پذیـرای آنهـا نیز هسـتند. 
فدایـی با اعام اینکـه تاکنون ۱۸۰ هزار نفر در اسـتان اصفهان 
یـک دوز واکسـن کرونـا تزریق کرده انـد، گفت: نزدیـک به ۳۰ 

هزار نفر در اسـتان هر دو دوز واکسـن کرونـا را تزریق کردند. او 
بـا بیان اینکه بر اسـاس سـند ملی واکسیناسـیون چنـد بیماری 
خـاص در اولویـت واکسیناسـیون قرار گرفته، تصریـح کرد: طی 
یـک ماه اخیـر واکسیناسـیون این بیمـاران با مراجعـه تدریجی 
بـه مراکز واکسیناسـیون درحالی که انجام اسـت، امـا هنوز برای 
بیماری هـای مزمنی ماننـد دیابت و فشـارخون تصمیمی گرفته 

نشـده اسـت. مسـئول بیماری هـای واگیـر معاونـت بهداشـتی 
دانشـگاه علوم پزشـکی اصفهـان با بیـان اینکه واکسیناسـیون 
کرونـا هم اکنـون در مراکـز تجمیعـی و برخـی مراکز بهداشـت 
انجام می شـود، خاطرنشـان کرد: قصد داریم واکسیناسیون را به 
سـمت مراکـز تجمیعی ببریم تا در سـالن هایی با فضای وسـیع 
چند میز خدمت مسـتقر شـود و واکسیناسـیون به صورت منظم، 

بـا رعایت فاصله اجتماعـی و صرفه جویی در زمـان مردم، انجام 
شـود. او اسـتقبال از تزریـق واکسـن کرونا در اصفهـان را خوب 
ارزیابـی کـرد و به شـهروندان توصیـه کرد به واکسـن هایی که 
وارد کشـور می شـود اعتماد کـرده و بر اسـاس نوبت بندی برای 
تزریق واکسـن مراجعه کنند و فرصت واکسیناسـیون را از دست 

ندهند.

امروز برگزار می شود

رزمایش مشترک جنگ الكترونیک ارتش در اصفهان

مسئول بیماری های واگیر معاونت بهداشتی دانشگاه علوم پزشكی اصفهان خبر داد

تزریق 2 دوز واكسن به 30 هزار نفر در اصفهان

 وزارت نیرو در تنگنای 
 آب و برق

حسن روانشید|کابینه سیزدهم چاره ای جز بهره گیری از 
تدبیر اندیشمندان به منظور برون رفت از ناتوانی های به جامانده 
که هرکدام قفلی بدون کلید بر کالبد دولت است، نخواهند 
داشت. ایران به روایتی اولین و بر اساس مدارک دستکاری 
 شده بین المللی دومین و سومین کشور دارنده منابع انرژی 
فسیلی چون نفت و گاز است که غرب و تمدن های تازه پا 
به میدان اقتصاد جهان گذاشته را نیازمند آن می کند و همین 
اضطرار است که می تواند زمینه را برای فشار در تعامل پیرامون 
تهاتر تکنولوژی و استفاده از صنعت تهیه کردن منابع آبی 
افزایش دهد. اگرچه پس از پیروزی انقاب اسامی در سال 
۵۷ تضاد عقاید پیرامون ارتباط با غرب به یک ابزار برای 
کسانی که می خواستند از آب گل آلود به منظور حفظ منافع 
شخصی ماهی بگیرند مرتب افزایش می یافت اما با مقاومت 
دلسوزان و به روایت آن ها دلواپسان این تفکر هرگز جایگاهی 
پیدا نکردند زیرا این غرب است که برای تأمین انرژی ارزان 
نیازمند کشورهای دارنده و در صدر آن ها ایران می باشد. بیست 
سال آغازین در دو برنامه پنج ساله اول و دوم تمامی تاش ها بر 
بازسازی کشور بخصوص پس از دفاع مقدس خاصه می شد 
اما دهه های سوم و چهارم بهترین فرصت های ازدست رفته 
توسط دولت هاست که می توانستند به اتکای نیاز مبرم جهانی 
به نفت و گاز، احتیاجات خود به تکنولوژی زیرساخت های آب و 
برق را حداقل برای پنجاه سال بعد تأمین نمایند تا بتوانند همه 
آن ها را با استفاده از سوخت های فسیلی ازجمله گاز عملیاتی 
سازند. ایران در یک منطقه خشک واقع شده که تنها رقم 
محدودی از مساحت آن رطوبت لازم را دارد بنابراین هرگز 
قادر نیست همانند کشورهای اروپایی ازجمله اسکاندیناوی 
نشین ها به منابع آبی تکیه کند بلکه باید به آنچه که دارد 
متکی باشد. ذخایر گاز ایران و تکمیل فازهای پارس جنوبی 
این امکان را به دولت های نهم، دهم، یازدهم و دوازدهم می داد 
تا پیش بینی های لازم را به منظور کوچ از سدها برای تأمین 
انرژی برق به سوی منابع به دست آمده از گاز آغاز نمایند زیرا 
می دانستند خشکسالی گسترده ای پیش روی آن هاست، اما نه 
در کابینه های نهم و دهم بلکه در دولت های یازدهم و دوازدهم 
که با تبلیغات گسترده تدبیر و امید و همین شاه کلیدهای وعده 
داده نتوانستند این مسئله حیاتی و مهم را نهادینه کنند که 
امروز صنعت برق تمام وابستگی های خود را به تأمین انرژی 
از نیروگاه های آبی قطع و به سوخت های فسیلی و انرژی 
خورشیدی متکی باشد تا نیروگاه های آبی حکم ذخیره داشته 
باشند. برق به عنوان یکی از مهمترین زیرساخت های توسعه 
پیشرفت  با  امروزی است که  زندگی  کشور، جزء لاینفک 
تکنولوژی و نفوذ گسترده آن در زوایای مختلف، به نیاز بنیادی 
در جوامع بدل شده است. دستیابی پایدار و مطمئن به این مهم، 
مستلزم نیازسنجی و برنامه ریزی دقیق و تأمین منابع می باشد. 
بخش ها  این  از  هریک  توسعه  درصورتی که  است  مسلم 
متناسب با دیگری صورت نگیرد، دستیابی به اهداف اصلی 
این سیستم که تأمین برق موردنیاز کشور است، دچار اختال 
خواهد شد. بدیهی است عدم توسعه کافی در بخش تولید 
منجر به کمبود توان و عدم رفع نیاز گروهی از مصرف کنندگان 
می شود. تولید انرژی الکتریکی اولین و مهمترین بخش از 
زنجیره صنعت برق است که در نیروگاه ها شکل های گوناگون 
می توان  به طورکلی  می شوند.  تبدیل  الکتریکی  انرژی  به 
نیروگاه ها را به دو نوع حرارتی و غیرحرارتی »آبی، هسته ای و 
انرژی های نو« تقسیم کرد که به واسطه فراوانی و قیمت پایین 
منابع سوخت های فسیلی باید عمده انرژی های الکتریکی در 
ایران توسط نیروگاه های حرارتی تولید شوند، فراز و نشیب های 
تولید برق از سال ۱۲۶۳ که اولین مولد آن وارد کشور گردید 
شروع که بعدازآن به طور میانگین هر ده سال دو برابر می شد 
و سال قبل از مرز ۸4 هزار مگاوات عبور کرد که نیروگاه های 
حرارتی با ۶۸۳۸۸ مگاوات ۸۱ درصد از ظرفیت نصب شده 
نیروگاهی کشور را به خود اختصاص داده اند و ۳۲۶ میلیارد 
کیلووات ساعت تولید انرژی کشور در سال ۱۳9۸ با ۲۸۷ 
میلیارد کیلووات ساعت بیش از ۸۸ درصد تولید برق کشور را 
به عهده داشته اند، مؤید این نکته است که حفظ و نگهداری 
و توسعه این نیروگاه ها در تأمین برق مطمئن و پایدار کشور 
اهمیت بسیاری دارند، اما در این سال های اخیر آثار منفی مالی 
بخصوص در سازمان برنامه وبودجه و انباشته شدن بدهی های 
مابه التفاوت  پرداخت  عدم  دلیل  به  برق  بخش  قابل توجه 
قیمت تمام شده و قیمت تکلیفی، عدم واقعی سازی قیمت 
برق تمام شده که منجر به عدم پرداخت به موقع مطالبات و 
درنتیجه کاهش توان مالی پیمانکاران سرمایه گذاران می شد 
و همچنین بی توجهی سازمان هدفمندی یارانه ها در پرداخت 
دیون خود تا وزارت نیرو را با استیصال روبرو سازد که با افزایش 
عمر نیروگاه های حرارتی موجود و ضرورت بازنشسته نمودن 
تعداد قابل توجهی از آن ها و نبود سرمایه لازم در حوزه احداث، 
بازسازی و نوسازی نیروگاه ها را جهت تأمین برق مطمئن و 
پایداری برای سال های ۱4۰۲ به بعد و نیاز مصرف برق در 
سال های آتی که با تداوم رشد روبرو است احداث نیروگاه های 
جدیدی را می طلبد که در حال حاضر بیش از ۸ هزار مگاوات 
حرارتی توسط بخش خصوصی و دولتی در حال احداث یا 
شروع بهره برداری است اما افق ۱4۰۵ به ۱9۰۰۰ مگاوات 
تولید نیازمند است که بیش از ۱۲ میلیارد یورو اعتبار می خواهد. 
عدم توجه پیرامون برداشتن گام های بلند به منظور برون رفت 
از نیروگاه های آبی طی دو دهه اخیر بارها تکرار شده و اگر 
امروز قطعی نشود سال های بعد کشور با تنش هایی توأم با 
بحران سنگین قطع هر دو عنصر ضروری یعنی آب و برق 
خواهد شد تا شب های تاریک کابل برای آینده تهران هم رقم 
بخورد! سهم تولید برق از نیروگاه های آبی تنها ۱۰ درصد است 
که می شد برای آن از نیروگاه های جدید حرارتی استفاده نمود 
که البته مجموعه دولت های یازدهم و دوازدهم در یک قالب 
نتوانسته اند به این مهم دست پیدا کنند و هرروز بهانه ای تازه 
ازجمله حفظ محیط زیست را تراشیدند و امیدوار به بارش ها و 
افزایش ارتفاع سدهایی بودند که امروز در پایین ترین سطح 
قرار دارند زیرا ۲۵۰ مگاوات تولید جدید که جزئی از افتخارات 
وزارت نیرو بود هم نتوانست کمبودها را به منظور جلوگیری از 

خاموشی های گسترده جبران کند..
ادامه دارد

 آثار و پیامدهای کرونا 
بر انتخابات ۱۴۰۰

ناصر حسینی منجزی | شیوع بیماری کرونا در جهان؛ همه 
ابعاد زندگی بشر اعم از سیاسی، اقتصادی و اجتماعی را متأثر ساخته 
و طبیعی است که آثار این  همه گیری عمومی در عرصه سیاست 
و از جمله موضوع انتخابات و کم و کیف مشارکت سیاسی، بیش 
از سایر حوزه ها نمود پیدا کند. در این میان، بررسی نقاط ضعف و 
قوت تجربه های موجود نشان می دهد، استفاده از روش های جدید 
در برگزاری انتخابات، حتی می تواند تحولات مثبتی را در مشارکت 
سیاسی و نحوه حضور مردم در انتخابات فراهم سازد. در ایران عزیز 
ما نیز، در مقطع زمانی جاری و درحالی که تداوم شیوع همه گیری 
کرونا، مفروض روند برنامه ریزی کشور قرار گرفته است، برگزاری 
چهار انتخابات مهم در خرداد ۱4۰۰ در پیش رو قرار دارد. دو انتخابات 
سیزدهمین دوره ریاست جمهوری و ششمین دوره شوراهای 
اسامی شهر و روستا در سراسر کشور و دو انتخابات میان دوره ای 
مجلس شورای اسامی و میان دوره ای مجلس خبرگان رهبری 
در برخی از استان ها این همزمانی اجتناب ناپذیر، مستلزم پیش بینی 
سیاست ها، برنامه ها و اقدامات مناسب برای به حداقل رساندن آثار و 
تبعات همه گیری کرونا بر ارکان چهارگانه انتخابات یعنی؛ مشارکت، 
سامت، رقابت و امنیت است. در شرایط کرونایی اگر انتخابات 
موجب »شیوع  می تواند  از یک طرف  نشود،  مدیریت  درست 
گسترده و همه گیر بین شهروندان در ایام تبلیغات نامزدها« شود و 
از سوی دیگر باعث »ریزش شدید میزان رأی دهندگان و کاهش 
نرخ مشارکت اجتماعی« گردد. برای جلب توجه رأی دهندگان و 
افزایش میزان نرخ مشارکت اجتماعی باید افکار عمومی شهروندان 
به طور صحیح مدیریت شده و نسبت به کسب اعتماد عمومی 
رأی دهندگان از طریق »حفظ سامت آنان« و »بازسازی سرمایه 
اجتماعی« اقدام شود. چرا که »اعتماد اجتماعی« باعث ارتقاء 
»انسجام اجتماعی« می شود و انسجام اجتماعی هم افزایش میزان 
»مشارکت اجتماعی« را به دنبال خواهد داشت. درحالی که شیوع 
کرونا تغییرات زیادی در فعالیت های مختلف اقتصادی و اجتماعی 
پدید آورده است، تجربه برگزاری دور دوم انتخابات مجلس شورای 
اسامی در برخی شهرستان های کشورمان در شهریورماه ۱۳99 
شمسی و همچنین کشورهای آسیایی مانند مالزی، ژاپن، سنگاپور، 
کره جنوبی و میانمار در سال ۲۰۲۰ میادی ثابت می کند که 
انتخابات در شرایط کرونا امکان پذیر، اما دشوار است. یکی از تأثیرات 
مهم کرونا در کنار همه مسائل اقتصادی و اجتماعی تأثیر شیوع آن 
بر انتخابات و دمکراسی است. نگرانی ها برای سامتی و ایمنی 
یکی از عوامل اصلی در تصمیم گیری درباره برگزاری انتخابات یا به 
تعویق انداختن آن در زمان شیوع کرونا است. همان طور که گزارش 
جهانی موسسه »اینترنشنال آیدیا« درباره تأثیر کرونا بر انتخابات 
نشان می دهد، دو سوم کشورهایی که قرار بوده در سال ۲۰۲۰ 
میادی انتخابات برگزار کنند، تصمیم به تعویق انتخابات گرفتند. 
از میان بیش از ۵۰ کشوری که تصمیم به برگزاری انتخابات 
در شرایط کرونا گرفتند، ۱۰ کشور در آسیا هستند. گسترش 
بیماری های واگیردار مانند کووید-۱9  تأثیرات زیادی بر زمان بندی 
و اداره انتخابات دارد و از این رو نهادهای مدیریت انتخابات باید 
امکان اجرای الزامات جدید را بدون کوتاهی در زمینه اعتبار انتخابات 
موردبررسی قرار دهند. از این رو؛ هر انتخاباتی با هر مقیاسی در 
زمان شیوع بیماری باید با تدابیر پیشگیرانه و کاهش دهنده به 
منظور جلوگیری از گسترش بیشتر بیماری همراه باشد، چرا که 
انتخابات معمولا مستلزم حضور و تعامل صدها یا هزاران نفر در 
اینترنشنال آیدیا برآورد کرد  مکان های محدود است. موسسه 
که شیوع بیماری سه نوع محدودیت مهم برای انتخابات ایجاد 
می کند: »محدودیت بر آزادی تردد و تجمع«، »خطرات مرتبط با 
سامتی برای رأی دهندگان و مسئولان برگزاری« و »پیچیدگی ها 
و تأخیرهای عملیاتی«. با توجه به الزامات فاصله گذاری اجتماعی در 
دوره شیوع بیماری، کارزارهای انتخاباتی مانند گذشته قابل برگزاری 
نیست. در شرایطی که برگزاری انتخابات آناین امکان پذیر نباشد، 
نیز مقرراتی مانند فاصله گذاری ایمن، چک کردن دمای بدن، تهویه 
هوای مناسب، ضدعفونی کردن محیط و الزام ماسک زدن باید 
موردتوجه قرار گیرد.  نگرانی از گسترش بیماری کرونا از طریق 
فرایند رأی گیری به طور طبیعی موجب می شود که فرصت رأی 
دادن برای بیماران کرونایی محدود شود. در همین حال؛ مشروعیت 
انتخابات هم اغلب با میزان مشارکت مردم سنجیده می شود 
و هرچه میزان مشارکت پایین تر باشد، نتایج هم از مشروعیت 
از ۵۰  مشارکت  اگر  به خصوص  بود.  خواهد  برخوردار  کمتری 
درصد کمتر باشد. این یکی از نگرانی های اصلی برای انتخابات 
در شرایط کرونا است. ترتیبات رأی گیری خاصی مانند رأی گیری 
پستی و رأی گیری زودهنگام )پیش از موعد(  در بعضی کشورها 
برای بالا بردن سطح مشارکت عمومی استفاده شده است. یک 
فاکتور مهم برای لحاظ کردن در این زمینه شدت شیوع کرونا 
در هر کشوری در زمان برگزاری انتخابات است. بررسی ها نشان 
می دهد که سازمان دهی  و برگزاری انتخابات در شرایط شیوع کرونا 
هزینه های اداری و مالی بیشتری را بر دوش دولت ها می گذارد. 
در گذشته؛ تأمین تجهیزاتی مانند دستکش، محافظ صورت، مواد 
ضدعفونی کننده دست و ضدعفونی اماکن در فهرست هزینه های 
انتخابات نبوده است. به دلیل شیوع کرونا کلیه عوامل اجرایی باید 
از لباس مخصوص استفاده کنند و رأی دهندگان نیز دستان خود را 
پیش از رأی دهی به خوبی ضدعفونی کنند. در همین حال؛ تجمعات 
و گردهمایی های عمومی به منظور برگزاری مبارزات انتخاباتی باید 
ممنوع اعام شود. مشروعیت انتخابات اغلب با میزان مشارکت 
مردم سنجیده می شود و هرچه میزان مشارکت پایین تر باشد، نتایج 
هم از مشروعیت کمتری برخوردار خواهد بود. به خصوص اگر 
مشارکت از ۵۰ درصد کمتر باشد. این یکی از نگرانی های اصلی 
برای انتخابات در شرایط کرونا بوده است. به هر روی نهادهای 
انتخاباتی در آسیا و جهان در حال تطبیق با »وضعیت عادی جدید« 
برگزاری انتخابات در شرایط کرونا هستند و هرچند انتخابات در این 
شرایط قابل برگزاری است، اما باید به سازش هایی دست یافت و 
از موارد و الزاماتی هم چشم پوشی نمود و هزینه هایی نیز پرداخت 
کرد. بدون تردید تاش ما بر این خواهد بود که انتخابات ۱4۰۰ در 
کمال صحت و امنیت و همراه با رقابت سالم و مشارکت گسترده 
برگزار شود و تأمین سامت مجریان و دست اندرکاران انتخابات و 
انتخاب شوندگان و انتخاب کنندگان برای ما بسیار مهم و حیاتی 
است؛ بنابراین؛ با همفکری و بهره گیری از امکانات و ظرفیت های 
داخلی و تجربیات خارجی برای تحقق مؤثر و مطلوب و بهینه آن 
کوشش خواهیم کرد تا انتخاباتی برگزار کنیم که دنیا با افتخار و 

احترام به آن نگاه کند.

به گفته جانشین قرارگاه عملیاتی سیدالشهدا )ع( سپاه 
اصفهان فتنه و تفرقه به نفع کشور نیست و رئیس جمهوری 

برای همه مردم و عموم جامعه است.
به گزارش ایرنا، سرتیپ پاسدار اصغر عربپور در مراسم 
شهدای  گلستان  در  خرمشهر  آزادی  سالروز  گرامیداشت 

رضوانشهر از توابع تیران و کرون افزود: حضور حداکثری 
مردم در پای صندوق های رأی آبروی نظام و برای رفع 
مشکات لازم است. او بیان کرد: رئیس جمهوری منتخب 
قشرهای  و  سیاسی  احزاب  و  گروه ها  همه  برای  مردم 
مختلف جامعه است و نباید فعالیت حزبی و گروهی داشته 

باشد. جانشین قرارگاه عملیاتی سیدالشهدا)ع( سپاه اصفهان 
با بیان اینکه حضور حداکثری در انتخابات وظیفه شرعی و 
ملی و ادای دین در برابر رشادت شهداست  تصریح کرد: 
مشارکت عمومی بیشتر از نوع انتخاب مهم است اما مردم 
شخص توانمند ، ولایت مدار، عدالت محور و خادم به ملت 
را برگزینند. او ادامه داد: رئیس قوه  اجرایی کشور برای 
مبارزه با فساد، تقویت اقتصاد داخلی و عزت آفرینی کشور 
نقش دارد و همواره در انتخابات باید به این موضوع توجه 
بیرون  به  نگاه  با نگرش غرب گرایی و  افرادی  کنیم که 
برای تعالی نظام کارآمد نیستند. به گفته او شرکت نکردن 
اصاح مشکات  برای  راهکاری  رأی  پای صندوق های 
اقتصادی نیست بلکه با حضور حداکثری و کمک به انتخاب 

فرد توانمند قادر به درمان این درد خواهیم بود. جانشین 
قرارگاه عملیاتی سیدالشهدا)ع( سپاه اصفهان  اظهار داشت: 
برای پیروزی انقاب، دوران دفاع  مقدس و پس از آن 
مردم نقش کلیدی داشتند و بدون همراهی آنان پیروزی و 
موفقیت دست یافتنی نبود. او اضافه کرد: در شرایط بحرانی 
مردم نقش راهبردی و اساسی داشته اند و بدون کمک مردم 
از شرایط سخت نمی توان گذشت. عربپور به لطف الهی 
درگذر شرایط سخت اشاره کرد و گفت: به پشتوانه الهی از 
بدترین وضع و گسترده ترین نیروها برای آزادی خرمشهر 
گذشتیم و پیروزی امروز فلسطین و غزه در برابر صهیونیسم 
هم با الگوگیری از ایران اسامی و توکل بر ذات اقدس 

الهی بوده است.

جانشین قرارگاه عملیاتی سیدالشهدا )ع( سپاه اصفهان:

حضور حداکثری مردم پای 
صندوق های رأی آبروی نظام است

گـروه رویـداد| معـاون هماهنگ کننـده ارتـش از 
آسـمان ۱4۰۰«  رزمایـش مشـترک »سـپر  برگـزاری 
امـروز بـا حضور یگان هـای راهبردی جنـگ الکترونیک 

نیروهـای چهارگانـه ارتـش خبـر داد.
رزمایـش مشـترک  افـزود:  دریـادار حبیـب ا... سـیاری 
»سـپر آسـمان ۱4۰۰« بـا حضـور یگان هـای راهبردی 
جنـگ الکترونیـک نیروهـای چهارگانـه ارتـش، امـروز، 
چهـارم خردادمـاه با محوریـت منطقه عمومـی اصفهان 
در گسـتره وسـیعی از کشـور برگـزار می شـود. فرمانـده 
قـرارگاه تاکتیکـی ذوالفقـار ارتـش در مرکـز فرماندهـی 
ایـن قـرارگاه تصریـح کـرد: در رزمایـش سـپر آسـمان 
۱4۰۰ کـه کاربردی تریـن تمریـن مشـترک حوزه جنگ 
الکترونیـک ارتـش در سـال های اخیر اسـت، یگان های 
واکنـش سـریع و سـامانه های جنگال نیروهـای زمینی، 
هوایـی، پدافنـد و دریایـی ارتـش بـا محوریـت منطقـه 
عمومی اصفهان در گسـتره وسـیعی از کشـور بـا اجرای 
جنـگ  حـوزه  در  پدافنـدی  و  آفنـدی  تاکتیک هـای 
الکترونیـک، آخرین دسـتاوردها و توانمندی هـای رزمی 

خـود در ایـن حوزه حسـاس و راهبـردی را مورداسـتفاده 
قـرار می دهنـد. سـیاری با اشـاره به اهمیـت ویژه جنگ 

الکترونیـک در صحنـه عملیاتـی و اطاعاتـی نبردهای 
امـروز، تأکیـد کـرد: ارتـش جمهـوری اسـامی ایـران 

زیرسـاخت های لازم بـرای دفـاع و جنـگ الکترونیـک 
را ایجـاد کـرده و یگان هـای ارتـش در ایـن رزمایـش 
در حوزه هـای مختلـف از جملـه جمـع آوری اطاعـات 
سـیگنالی در همـه ابعـاد در قالـب یـک رزم الکترونیک 
دوسـویه کنتـرل شـده عملیـات رزمـی محولـه را اجـرا 
خواهنـد کـرد کـه تنهـا بخش هایـی از آن قابل ارائـه در 
رسـانه ها اسـت. او بـا اشـاره بـه اسـتقرار سـامانه های 
مختلـف در منطقه رزمایـش، افزود: تمریـن قابلیت های 
پهپادهـای  و  ریزپرنده هـا  برابـر  در  الکترونیـک  دفـاع 
مهاجـم، تمریـن نفوذ پهپادهـا و ریزپرنده های هوشـمند 
بـه مناطـق موردنظر جهت انهدام اهـداف از پیش تعیین 
شـده با اسـتفاده از پوشـش جنـگ الکترونیـک، تمرین 
عملیـات رهگیـری هوایـی و دفـاع سـایبری و بررسـی 
و تحلیـل عملیاتـی میـزان دقـت و سـرعت در کشـف، 
رصـد و پایـش سـامانه های شـنود الکترونیکی بخشـی 
جنـگ  رزمایـش  در  شـده  پیش بینـی  برنامه هـای  از 
الکترونیک »سـپر آسـمان ۱4۰۰« خواهد بـود که امروز 

در منطقـه عمومـی اصفهـان اجـرا خواهد شـد.

به گفته عضو سابق کمیسیون بهداشت و درمان مجلس هم اکنون 
روند واکسیناسیون در کشور به خوبی پیش می رود هرچند که 

معتقدم واکسیناسیون دیر آغاز شد.
عباسعلی پوربافرانی درباره روند واکسیناسیون در کشور، به ایسنا 
انتظار  به شرایط و مشکلاتی که وجود داشت  با توجه  گفت: 
می رفت در حوزه واکسیناسیون سرعت عمل بیشتری را شاهد 
باشیم، اما روند فعلی واکسیناسیون روبه جلو و قابل قبول است 
هرچند که معتقدم واکسیناسیون در کشور دیر آغاز شد. او افزود: 
سن بندی افراد برای دریافت واکسن کرونا کار درستی است و 
مراکزی که برای واکسیناسیون مردم در نظر گرفته شده قابل قبول 
است. در برخی مراکز البته تجمعاتی شکل گرفت و برای جلوگیری 
از این مشکل تدابیر لازم اندیشیده نشده بود که به مرور وضعیت 
بهتر شد و امروز روند واکسیناسیون نسبت به گذشته بهتر شده 
مجلس،  درمان  و  بهداشت  کمیسیون  سابق  عضو  این  است. 
گفت: اینکه اعلام کرده اند تا دی ماه سال جاری واکسیناسیون 
تمام گروه های سنی به پایان می رسد در گذشته نیز برای موارد 
خاصی زمان بندی اعلام می کردند که برخی از این وعده ها محقق 
نشد. اگر بخواهیم بر اساس حرف های گذشته وعده واکسن تمام 
گروه های سنی تا پایان دی را بسنجیم به این نتیجه می رسیم که 
شاید این وعده نیز محقق نشود، اما اگر بخواهیم شرایط امروز را 

در نظر بگیریم روند امیدوار کننده است. پوربافرانی تصریح کرد: در 
مقطعی از زمان فرصت سوزی شد که البته نمی خواهیم به دنبال 
مقصر بگردیم. واکسنی را که سازمان بهداشت جهانی تائید می کند 
قطعا مؤثر است، اما اینکه هر واکسن چه میزان تأثیرگذار باشد 
بحث جدایی است که بدون شک در مبتلا نشدن افراد به کرونا 
تأثیر دارد. او با بیان اینکه به واکسن های ایرانی باید اعتماد کنیم، 
خاطرنشان کرد: ایران در تولید و ساخت واکسن های گوناگون 
نزدیک به یک قرن سابقه دارد و در برخی از حوزه ها واکسن هایی 
تولید می کنیم که در کشورهای دیگر نیز استفاده می شود. در علم 
پزشکی، ایران به پیشرفت های زیادی رسیده است هرچند که 
ویروس کرونا پیچیدگی های زیادی دارد که واکسن ساختن برای 
آن را مشکل می کند. شرکت های داخلی پس از تولید واکسن کرونا 
بدون شک تائید بین المللی آن را نیز دریافت می کنند. این عضو 
سابق کمیسیون بهداشت و درمان مجلس، گفت: اگر زیرساخت 
لازم برای دخیل کردن بخش خصوصی به منظور واردات واکسن 
به شرط نظارت اصولی فراهم شود کمک بزرگی به دولت و مردم 
می شود. واردات واکسن کار ساده ای نیست و دولت باید با رعایت 
تمام جوانب فنی، بخش خصوصی را زودتر وارد کار می کرد. به 
شرط نظارت اصولی و تشکیل نشدن رانت، هیچ اشکالی ندارد که 

بخش خصوصی واردات واکسن کرونا را انجام دهد.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان با بیان اینکه کم آبی 
علت مشاهده خرس در منطقه عشایری گفت: ۵۰درصد حجم 

سدهای مخزنی اصفهان کاهش یافته است.
اول  از  بارش  اینکه میانگین  به  اشاره  با  منصور شیشه فروش 
مهر سال گذشته تاکنون در استان 127 میلی متر بوده است، 
به تسنیم گفت: نسبت به میانگین بلندمدت 34 درصد کاهش 
بارندگی در استان داشته ایم. او با اشاره به کاهش بارندگی در 
نجف آباد  و  ورزنه  در  افزود:  اصفهان  استان  شهرستان های 
۵2، نائین و مورچه خورت ۵4، کاشان ۵۰، مبارکه 4۵، شهرضا 
32، فریدون شهر 3۵، فریدن و داران 4۰ و اصفهان 2۰ درصد 
نسبت به بلندمدت کاهش بارندگی داشته ایم. مدیرکل مدیریت 
بحران استانداری اصفهان با بیان اینکه همه ایستگاه ها نسبت به 
میانگین بلندمدت با کاهش بارندگی روبه رو بودند، گفت: حجم 
سد زاینده رود 434 میلیون مترمکعب است و نسبت به بلندمدت 
6۰ درصد کاهش داشته است و سدهای مخزنی دیگر در استان 
مانند سد قره قاچ و حنا در سمیرم و سد باغکل در خوانسار بیش 
از ۵۰ درصد حجمشان کاهش داشته است. او با اشاره به اینکه 
بیشتر چاه ها و قنوات خشک و کم آب شده است، بیان کرد: 
در پاییز و زمستان و فروردین و حتی اردیبهشت ماه هم بارش 
مؤثری نداشتیم و همچنان همه مساحت کل استان با کم آبی 
و بی آبی شدید مواجه است. شیشه فروش ادامه داد: تاکنون یک 

هزار و 23۰ هکتار مبارزه با ملخ بومی در کاشان و آران و بیدگل، 
تیران و کرون و لنجان و 4۵ هزار هکتار مبارزه با سن در نقاط 
مختلف استان انجام شده است، اثرات خشکسالی و کم آبی در 
بخش کشاورزی ادامه دارد. او با بیان اینکه در استان برای مواجه 
با شرایط خشکسالی ستاد مدیریت تنش آبی تشکیل شده است، 
افزود: در بخش شرب و کشاورزی و باغات، صنعت و فضای 
سبز تمام بخش ها مکلف شدند در اجرای طرح های مصرف بهینه 
آب، آب رسانی سیار به شهرها و روستاهای کم آب تسریع کنند. 
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان با بیان اینکه در حال 
حاضر 3۰۵ روستای استان با تانکر آب رسانی می شود، گفت: 6۰ 
هزار عشایر در 4۰۰ نقطه استان استقرار پیدا کردند و در 2۵۰ نقطه 
به آنها آب رسانی سیار انجام می شود. او با اشاره به اینکه در بخش 
محیط زیست 44 هزار رأس از وحوش در کم آبی به سر می برند، 
بیان کرد: در به محیط زیست کشور اعلام کرده ایم برای کمک 
به این وضعیت به محیط زیست استان اعتبار دهند تا بتوانند برای 
آب رسانی به وحوش اقدام کنند. شیشه فروش خاطرنشان کرد: در 
منطقه آستانه و دشتک بین سمیرم و دهاقان یک خرس قهوه ای 
مشاهده شده که معمولا باید در کوه ها و ارتفاعات ونک سمیرم 
باشد اما به علت منابع آبی کم به این منطقه آمده است که به 
محیط زیست ابلاغ کرده ایم تا خرس را کنترل کند تا حادثه ای 

اتفاق نیفتد.

عضو سابق کمسیون بهداشت مجلس:

واکسیناسیون دیر آغاز شد
حجم سدهای مخزنی اصفهان نصف شد
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اصفهان
    شهر   استان

بنـا به گفته رئیـس دانشـگاه آزاد نجف آباد لزوم اسـتفاده 
از پیام رسـان آی گـپ بـه واحدهـا ابـلاغ نشـده اسـت البته 
تفاهم نامـه ای بیـن ایـن شـبکه اجتماعـی و دانشـگاه آزاد 
در سـطح کشـور منعقـد شـده کـه بر اسـاس آن آمـوزش و 
پشـتیبانی هایی بـه صـورت هوشـمند از طرف این شـرکت 
انجـام می شـود؛ بنابراین دانشـجویان باید در این پیام رسـان 

عضو شـوند.
بـه گـزارش ایمنا، امیررضا نقش اظهار کرد: دانشـگاه آزاد 
اسـلامی نجف آبـاد به عنوان یکـی از دو واحد جامع مسـتقل 
در کشـور بـا بالاتریـن رتبه بندی دانشـگاهی مطرح اسـت و 
رویکـرد جدید آن تلاش برای حل مسـائل اجتماعی اسـت. 
او بـا بیـان اینکـه نـام این واحـد دانشـگاهی به عنـوان تنها 
مرکـز دانشـگاه آزاد اسـلامی کشـور در بیـن اثرگذارتریـن 
معاونـت  افـزود:  اسـت،  گرفتـه  قـرار  دنیـا  دانشـگاه های 
آموزش هـای عمومـی و مهارتـی در دانشـگاه آزاد اسـلامی 
نجف آبـاد بـا هدف آمـوزش مهارت هـای علمـی و کاربردی 
بـه دانشـجویان ایجاد شـده تـا آموزش های فنـی و حرفه ای 

از طریـق دانشـکده های مهارتـی و کارآفرینـی ارائه شـود.
Á  اجـرای طرح پویش بـرای توانمندسـازی و

دانشـجویان افزایی  مهارت 
نقـش با بیان اینکـه دانشـگاه آزاد اسـلامی در پی ایجاد 
ارتبـاط بیـن صنعـت و آموزش هـای تئـوری اسـت، افـزود: 
دانشـجوی دانشـگاه آزاد با شرکت در طرح »پویش صنعت« 
آموزش می بیند. برای توانمندسـازی دانشـجوها متناسـب با 
احسـاس نیـاز دوره هـای کوتاه مـدت توانمندسـازی در حین 

تحصیـل ارائه می شـود.
Á افزایش پذیرش دانشجو در سال های اخیر

او بـا اشـاره بـه ایجاد رشـته های جدیـد در دانشـگاه آزاد 
اسـلامی نجف آبـاد ادامـه داد: کاهش جمعیت جوان کشـور، 
افزایـش ظرفیـت دانشـگاهی و کاهـش تـب مدرک گرایی، 
موجـب شـده تـا جوانـان نـوع و محـل دانشـگاه را انتخاب 
کنـد و دیگـر دانشـگاه، دانشـجو را انتخـاب نمی کنـد البتـه 
در پنـج سـال اخیـر پذیـرش دانشـجو در این مرکـز کاهش 

نیافته اسـت.
Á  رضایـت ۹۰ درصـدی از آمـوزش مجـازی

دانشـگاه
نقـش افـزود: در 1۰ سـال آینـده بـا توجـه بـه افزایـش 
جمعیـت شـاهد افزایـش تقاضـا بـرای تحصیـل خواهیـم 
بـود بنابرایـن در تـلاش هسـتیم بـا تغییـر سـرفصل ها و 
تأسـیس رشـته های جدید و مزیت هـای رقابتـی قابل قبول 
و متناسـب بـا نیـاز مخاطـب را ایجـاد کنیم. مشـکلات در 
زمینـه آمـوزش مجازی نسـبت به حضـوری وجـود دارد اما 
دانشـگاه آزاد توانسـت رضایت بیـش از ۹۰ درصـدی ایجاد 
کنـد کـه در انتخـاب شـدن آن توسـط دانشـجویان مؤثـر 
اسـت. او تصریـح کرد: با توجه بـه اینکه وضعیـت درآمدی 
دانشـگاه بایـد بـا هزینه هـای آن متناسـب باشـد همچنین 
وجود تورم ۵۰ درصدی در کشـور، افزایش شـهریه در سـال 
آینـده دور از انتظـار نیسـت. هیچ گونه ردیـف دولتـی بـرای 
این دانشـگاه وجود ندارد و درآمد آن از شـهریه دانشـجویان 
تأمیـن می شـود البتـه نمی تـوان همـه هزینه هـا را از ایـن 
محـل تأمیـن کـرد زیـرا خانواده هـا توانایـی پرداخـت ایـن 

میـزان شـهریه را ندارند.

Á رشد درآمدهای غیر شهریه ای دانشگاه
رئیـس دانشـگاه آزاد اسـلامی نجف آبـاد بـا بیـان اینکه 
رشـد درآمدهای غیر شـهریه ای این دانشـگاه در سـال مالی 
قبـل بـه 24 درصـد رسـید، عنـوان کـرد: افزایـش شـهریه 
دانشـگاه آزاد بـر اسـاس رتبـه دانشـگاه اسـت؛ اکنـون 26 
سـطح رتبه ای در دانشـگاه آزاد اسـلامی تعریف شـده که بر 
اسـاس آن میـزان شـهریه افزایـش می یابد و افزایـش آن را 

شـاهد خواهیـم بود؛ البتـه بـرای ورودی های قدیم، شـهریه 
ثابـت بـدون تغییـر اسـت. نقـش بـا بیـان اینکـه طرح های 
کشـاورزی در این دانشـگاه از سـال آینده مالی اجرا می شود، 
افـزود: بـا اسـتفاده از امکانـات دانشـگاه و بسـتن قـرارداد با 
بخش خصوصـی، طرح های بـرون دانشـگاهی، کارگاه های 

آموزشـی، طرح هـای صنعتـی بـرون دانشـگاهی، اسـتفاده 
از ظرفیـت مـازاد کارگاه هـا و آزمایشـگاه ها بـرای صنعـت، 
درآمدهـای غیـر شـهریه ای دانشـگاه افزایش یافته اسـت و 
بـه دنبال همکاری با اداره اسـتاندارد هسـتیم تا بتوانیم منابع 

درآمـدی جدیـد برای دانشـگاه ایجـاد کنیم.
Á  اجـرای طـرح پویش صنعـت در دانشـگاه

نجف آبـاد
او تصریـح کـرد: طرح پویش صنعت برای همه رشـته ها 
ارائـه می شـود و عـلاوه بـر سـرفصل مصوب، هشـت واحد 
درسـی کارآموزی نیز به چارت تحصیلی اضافه شـده اسـت 
که دانشـجوها باید این واحدها را در صنعت بگذارند. امسـال 
ایـن طـرح در 1۵ اسـتان اجـرا و پیش بینـی می شـود بیـش 
از 3۰ هـزار دانشـجو در آن شـرکت کننـد. رئیـس دانشـگاه 
آزاد اسـلامی نجف آبـاد ادامـه داد: در ایـن طـرح قـرارداد 
سـه جانبه ای بین دانشـگاه، دانشـجو و صنعت عقد شـده و 
حق الزحمـه دانشـجو مسـتقیماً به عنوان شـهریه به حسـاب 
دانشـگاه واریـز می شـود کـه بـه نوعـی بـورس دانشـجو 
در صنعـت اسـت. ایـن طـرح امسـال در رشـته های فنـی و 
علوم انسـانی در دانشـگاه آزاد اسـلامی نجف آباد اجرا خواهد 
شـد. رئیـس دانشـگاه آزاد اسـلامی نجف آبـاد بـا اشـاره بـه 
یکپارچه سـازی سـامانه های این دانشـگاه، خاطرنشـان کرد: 
سـامانه های آموزشـیار، پژوهشـیار و دانشـجویار راه انـدازی 
شـده اسـت. نقش با بیـان اینکـه واردکـردن اطلاعـات 3۵ 
سـال فعالیـت دانشـگاه بـه ایـن سـامانه زمان بر بـوده و این 
سـامانه ها هنـوز مشـکلاتی را برای دانشـجو ایجـاد می کند 

کـه نیاز به رفع آن اسـت، افزود: مشـکلات و نارضایتی هایی 
وجـود دارد کـه سـعی کردیم برطـرف کنیم.

Á اجباری شدن آی گپ برای دانشجویان
او در رابطـه بـا اجبـاری شـدن اسـتفاده از آی گـپ برای 
دانشجویان دانشـگاه آزاد، تصریـح کـرد: لـزوم اسـتفاده از 
پیام رسـان آی گـپ بـه واحدهـا ابـلاغ نشـده اسـت البتـه 
تفاهم نامـه ای بیـن ایـن شـبکه اجتماعـی و دانشـگاه آزاد 
در سـطح کشـور منعقـد شـده کـه بر اسـاس آن آمـوزش و 
پشـتیبانی هایی بـه صـورت هوشـمند از طرف این شـرکت 
انجـام می شـود؛ در حقیقـت آی گـپ وظیفـه پشـتیبانی از 
سـامانه دانشـیار و آموزشـیار را بـر عهـده دارد و این شـبکه 
می خواهـد در آینده در کنار دانشـجو باشـد تـا روند تحصیل 
ایـن  بایـد در  دانشـجویان  بنابرایـن  را پشـتیبانی کنـد  او 

پیام رسـان عضـو شـوند.
Á  احتمـال حضـوری شـدن کلاس هـا در ترم

ه یند آ
نقش همچنیـن درباره حضوری شـدن کلاس هـا از ترم 
تحصیلـی آینـده، گفـت: در مردادماه امسـال واکسیناسـیون 
اسـاتید و معلمان باید انجام شـود، دانشـکده علوم پزشکی و 
بخشـی از دانشـکده پرستاری واکسینه شـده اند، در خصوص 
سایر دانشـجویان منتظر دولت هستیم که اگر واکسیناسیون 
انجـام شـد کلاس ها حضـوری برگـزار خواهد شـد. او تأکید 
کرد: وزارت بهداشـت دانشجویان دانشگاه آزاد را نیز واکسینه 
خواهـد کـرد، اما امکان حضـوری برگزار شـدن کلاس های 

دانشـگاه زیاد است.

شهریه دانشگاه آزاد در سال تحصیلی آینده افزایش خواهد یافت

ارائه خدمات به دانشجویان در شبکه آی گپ
آزادی 2۰ زندانی جرائم 

غیرعمد در استان اصفهان با 
کمک خیران

گـروه اسـتان: همزمـان بـا سـفر رئیـس سـازمان 
زندان هـا بـه اصفهـان و بـا کمـک سـتاد دیـه و خیران، 
۲۰ زندانـی جرائـم غیرعمد در اسـتان اصفهان به آغوش 

گـرم خانواده هـای خود بازگشـتند.
حاج محمـدی در مراسـم آزادی ایـن زندانیـان گفـت: 
میـزان بدهی ایـن مددجویان ۱۶ میلیارد ریـال بود که از 
محـل کمک هـای سـتاد دیه و خیریـن تأمین شـد. او با 
اشـاره بـه وجـود ۵۰۰ خیریـه در اصفهان، افزود: اسـتان 
اصفهـان از جملـه اسـتان هایی اسـت که افـراد نیکوکار 
زیـادی دارد و فعالیـت مردمـی بسـیار خوبی در راسـتای 
آزادی زندانیـان دارد. رئیس سـازمان زندان هـا و اقدامات 
تأمینـی و تربیتـی بـا بیـان این کـه خیریه هـا نباید فقط 
بـرای آزادی زندانیـان جرائـم مالـی تاش کننـد، گفت: 
تمـام افـرادی کـه بـا جرائـم مختلـف در زندان هسـتند 
بایـد موردحمایـت قـرار بگیرنـد. حاج محمـدی با اشـاره 
گفـت:  دربنـد،  زندانیـان  خانواده هـای  از  حمایـت  بـه 
ضربه هایـی کـه بـه یک خانـواده زندانـی وارد می شـود، 

می توانـد موجـب اتفاقـات ناگـوار اجتماعی شـود.

ایجاد ۱3۰ فرصت شغلی برای 
خودکفایی مددجویان میمه

سـال گذشـته بیش از ۱۳۰ فرصت شـغلی با بیش از ۲۵ 
میلیـارد ریـال اعتبـار بـرای خودکفایی مددجویان شـهر 

میمه ایجاد شـد.
بـه گزارش خبرگـزاری صداوسـیما، حسـینعلی حاجـی 
دلیگانـی عضـو هیأت رئیسـه مجلس شـورای اسـامی 
و نماینـده شهرسـتان شاهین شـهر، میمـه و برخـوار در 
مجلـس شـورای اسـامی، در بازدید از طـرح کارفرمایی 
تولیـد سـازه های فلـزی و کارگاه نردبـان سـازی کمیته 
امـداد امـام خمینی شـهر میمـه بـا اشـاره بـه خودکفایی 
گفـت:  کارفرمایـی  طرح هـای  ایجـاد  بـا  مددجویـان 
و  اقتصـادی  رونـق  موجـب  طرح هـا  ایـن  راه انـدازی 
زمینـه کسـب وکار پایـدار در این شـهر می شـود. رئیس 
کمیتـه امـداد امـام خمینـی میمـه هـم گفـت: در طرح 
کارفرمایـی بـه ازای اشـتغال هـر مددجـو، ۵۰۰ میلیون 
ریـال تسـهیات بـه کارفرما بـرای اسـتخدام سه سـاله 
مددجویـان تحـت حمایـت کمیته امـداد ارائه می شـود. 
اصغر متوسـلی افزود: سـال گذشـته در طـرح کارفرمایی 

تولیـد فیلتـر ۱۰ نفـر مشـغول به کار شـدند.

۴۴ بیمار کرونایی در کاشان و 
آران و بیدگل بستری شدند

در دو شـبانه روز گذشـته بـا شناسـایی 44 بیمـار جدیـد 
آمـار  بیـدگل،  و  آران  و  کاشـان  در  کرونـا  بـه  مبتـا 

مبتایـان منطقـه بـه ۲۳ هـزار و ۵4۸ نفـر رسـید.
به گزارش خبرگزاری صداوسـیما، رئیس دانشـگاه علوم 
پزشـکی کاشـان گفـت: در دو شـبانه روز گذشـته از این 
تعـداد، ۲۳ بیمـار مبتا به کرونا در مراکز درمانی کاشـان 
و آران و بیـدگل بسـتری شـدند. سـید علیرضـا مروجی، 
۲9 بیمـار کرونایـی را هـم با شـدت بیشـتر بیمـاری در 
بخش مراقبت های ویژه بسـتری دانسـت و گفت: در دو 
شـبانه روز گذشـته دو نفر هم در کاشـان و آران و بیدگل 
قربانـی شـدند. او گفـت: در مجموع در حـال حاضر ۱4۵ 
بیمار کرونایی در بیمارسـتان های شـهید بهشتی کاشان 

و سیدالشـهدا)ع( آران و بیدگل بسـتری هستند.

عملیات روکش آسفالت 
بخشی از محور اصفهان-

اردستان اجرا شد
روکـش آسـفالت محـور اصفهـان اردسـتان حدفاصـل 
سـه راهـی عباس آبـاد تا ابتـدای جـاده روسـتای امکان 
اجرا شـد. بـه گزارش خبرگـزاری صداوسیما سرپرسـت 
اداره راهـداری و حمل ونقـل جـاده ای اردسـتان گفـت: 
عملیـات روکـش آسـفالت محـور اصفهـان اردسـتان 
در مقاطـع دارای خرابـی بـالا بـا اختصـاص اعتبـاری 
بیـش از ۱۵میلیـارد تومـان در حـال اجراسـت. روکـش 
آسـفالت محـور اصفهـان اردسـتان حدفاصل سـه راهی 
عباس آبـاد تـا ابتدای جـاده روسـتای امکان انجام شـده 
اسـت. ابوالفضل کوهـی افزود: عملیات روکش آسـفالت 
حدفاصـل سـه راهی عباس آبـاد تا ابتدای جاده روسـتای 
امـکان بـه طـول ۶کیلومتـر بـا ۶میلیـارد تومـان هزینه 

اجرا شـد.

رفع گره های ترافیكی 
خیابان های ولیعصر و جهاد

بنــا بــه گفتــه شــهردار اصفهــان فــاز نخســت مجتمــع 
صنفــی عمده فروشــان خواروبــار، خشــکبار و مــواد 
ــان  ــار اصفه ــوه و تره ب ــزی می ــدان مرک ــی در می غذای
در برنامــه ایــن هفتــه هــر یکشــنبه، یــک افتتــاح بــه 

بهــره بــردار رســید.
قــدرت ا... نــوروزی در صفحــه اینســتاگرام خود نوشــت: 
فــاز نخســت مجتمــع صنفــی عمده فروشــان خواروبــار، 
ــوه و  ــدان مرکــزی می ــی در می ــواد غذای خشــکبار و م
تره بــار اصفهــان در برنامــه ایــن هفتــه هــر یکشــنبه، 
یــک افتتــاح بــه بهره بــرداری رســید؛ مجتمعــی کــه به 
گفتــه معــاون اقتصادی اســتاندار اصفهــان، چرخه توزیع 
ــن  ــع ای ــد و در واق ــاماندهی می کن ــاف را س ــن اصن ای
ــرای فعالیت هــای اقتصــادی  ــون بزرگــی ب محــل کان
ــاد  ــت. ایج ــهری اس ــاد ش ــعه اقتص ــک و توس کوچ
ــای  ــردن واحده ــا ک ــا یکج ــی، ب ــای صنف مجتمع ه
ــه را از  ــین های اضاف ــردد ماش ــک و ت ــی، ترافی صنف
خیابان هــای شــهر کــم کــرده و آســایش شــهروندان را 
افزایــش می دهــد، مشــاغل مزاحــم را بــه بیــرون شــهر 
مــی آورد و ســاماندهی و نظــم بهتــر و بیشــتر شــهر را 
بــه دنبــال دارد. بــه طــور مشــخص، اســتقرار واحدهــا 
در مجتمــع صنفــی عمده فروشــان خواروبــار، خشــکبار 
ــار  ــوه و تره ب ــزی می ــدان مرک ــی در می ــواد غذای و م
ــر،  ــای ولیعص ــی خیابان ه ــای ترافیک ــان، گره ه اصفه
جهــاد و صارمیــه را برطــرف می کنــد. مطالبــه ای کــه 
شــهروندان ســاکن ایــن خیابان هــا ســال ها بــه دنبــال 
آن بــوده و نســبت بــه ایــن موضــوع، معتــرض بودنــد. 
ــام  ــع انج ــن مجتم ــاز دوم ای ــی ف ــن کلنگ زن همچنی
شــد تــا تعــداد ســوله ها و واحدهــای ایــن مجتمــع بــه 
حــدود ١١٠ واحــد برســد. احــداث 4۰ واحــد کارگاهــی 
در شــهرک نیک اندیــش از دیگــر پروژه هــای ســازمان 
میادیــن میــوه و تره بــار و ســاماندهی مشــاغل شــهری 
شــهرداری اصفهــان بــود. در ایــن مجتمــع، مشــاغلی 
ــرای شــهروندان  ــا در داخــل شــهر ب ــه حضــور آنه ک
ــد مســتقر می شــوند. مشــاغلی  ایجــاد مشــکل می کن
ــکاری  ــزکاری، تراش ــازی، فل ــوم س ــه: آلومینی از جمل
ــه  ــوند ک ــتقر می ش ــی مس ــب واحدهای ــره در قال و غی
ــر  ــن واحدهــا ب ــه شــهر دارد. ای ــی ب دسترســی مطلوب
ــورت  ــه ص ــروش ب ــوق های ف ــه مش ــاس آئین نام اس

ــود.  ــذار می ش ــیطی واگ ــده و تقس مزای

باد، نارون ۴۰ ساله خیابان سپه 
را از ریشه درآورد

ســبز  فضــای  و  پارک هــا  ســازمان  مدیرعامــل 
شــهرداری اصفهــان دلایــل ســقوط درخــت نــارون 4۰ 
ســاله خیابــان ســپه در پــی وزش بــاد شــدید روزهــای 

ــرد. ــر را تشــریح ک اخی
فــروغ مرتضایی نــژاد بــه ایمنــا گفــت: درخــت نــارون 
ــن  ــی ای ــع جنوب ــت ضل ــن درخ ــپه، اولی ــان س خیاب
ــاله  ــدود 4۰ س ــت ح ــن درخ ــر ای ــود، ظاه ــان ب خیاب
ــا توجــه  ــا ب ــود ام ــر دچــار آفــت شــده ب ســالم و کمت
ــتر در  ــه های آن بیش ــطحی، ریش ــای س ــه آبیاری ه ب
ســطح زمیــن گســترده شــده بــود. او بــا بیــان اینکــه 
ریشــه های عمقــی درختــان معــادل اندام هــای هوایــی 
آنهــا بایــد شــکل بگیــرد تــا نقــش مکانیکــی داشــته 
باشــد و درخــت را محافظــت و اندام هــای هوایــی 
آن را نگــه دارد، افــزود: کنتــرل وزن درخــت از تعــادل 
ــده  ــکیل ش ــاخه ها تش ــه ها و سرش ــم ریش ــن حج بی
اســت امــا ریشــه های نــارون خیابــان ســپه در ســطح 
ــداری  ــه نگه ــه وظیف ــه هایی ک ــت و ریش ــرار داش ق
ــه  ــته ب ــده داش ــر عه ــت را ب ــی درخ ــای هوای اندام ه
ــر عامــل ســازمان  ــوده اســت. مدی صــورت عمقــی نب
ــه  ــان ادام ــهرداری اصفه ــبز ش ــای س ــا و فض پارک ه
ــن  ــان ای ــگاه و کارشناس ــاتید دانش ــات اس داد: تحقیق
ــاخه های  ــم سرش ــه حج ــد ک ــان می ده ــازمان نش س
ــه های  ــتر از ریش ــپه بیش ــان س ــاله خیاب ــارون 4۰ س ن
ــن  ــه همی ــوده و ب ــت ب ــده درخ ــه دارن ــی نگ مکانیک
ــن  ــاد شــدید، درخــت از ســطح زمی ــا وزش ب ــل ب دلی
خــارج شــده و ســقوط کــرده اســت. او بــا ابــراز تأســف 
ــا  ــت: ب ــپه، گف ــان س ــارون خیاب ــت ن ــقوط درخ از س
ــت مکانیکــی  ــن درخــت، حال وجــود ظاهــر خــوب ای
ریشــه های آن کامــا حــذف شــده بــوده و ریشــه های 
ســطحی آن نتوانســته درخــت را بــه طــور کامــل حفظ 
ــی نســبت  ــاد اندام هــای هوای ــد و حجــم و وزن زی کن
ــده  ــقوط آن ش ــث س ــی باع ــای زیرزمین ــه اندام ه ب

اســت.

استان  بهداشت  مرکز  محیط  بهداشت  مدیر  گفته  به 
اصفهان شهروندان می توانند شکایات خود را به سامانه ۱9۰ 
یا ۳۱۱۳ اعام کنند که در اسرع وقت بررسی و رسیدگی 
خواهند شد و اگر نیاز باشد تخلفات به دستگاه های مربوطه 

ارجاع داده می شود تا مستقیماً به آن ها رسیدگی شود.
به گزارش ایمنا، سیدمهدی میرجهانیان روز گذشته در 
خصوص وضعیت رعایت پروتکل ها در استان اصفهان اظهار 
کرد: در حال حاضر بر اساس مصوبات ستاد ملی کرونا گروه 
شغلی یک در هر وضعیتی به مردم خدمت رسانی می کند 
چرا که جزو مشاغل ضروری است، گروه های شغلی دو در 
وضعیت نارنجی و گروه های شغلی سه و چهار در وضعیت 
زرد اجازه فعالیت دارند. او ادامه داد: در حال بررسی شرایط 
مشاغلی هستیم که بیش از دو هفته در اعمال محدودیت های 
کرونا تعطیل بودند و بر اساس نظر ستاد کرونای استانی و 
بسته به شرایط و وضعیت کرونا در جامعه ممکن است نوع 
فعالیت مشاغلی که بیش از دو هفته تعطیل بودند تغییر کند، 
در حال حاضر مهدکودک ها که جزء گروه شغلی دو هستند با 
توجه به شرایط خاص و رعایت پروتکل ها می توانند مراحل 

ثبت نام و پذیرش کودکان را انجام دهند.
Á  به بی توجه  مشــاغل  دوهفته ای  پلمپ 

اخطارها
اصفهان  استان  بهداشت  مرکز  محیط  بهداشت  مدیر 
خاطرنشان کرد: سالن های ورزشی و ورزش های تک رشته ای 
نیز بر اساس نظر ستاد کرونای استانی می توانند فعالیت خود 
را با شرایط محدود آغاز کنند اما باشگاه های بدن سازی جزو 
فعالیت  اجازه  حاضر  حال  در  و  هستند  سه  گروه  مشاغل 
و  خاص  شرایط  در  تا  هستیم  بررسی  حال  در  اما  ندارند 
بسیار محدود بتوانند فعالیت کنند. او در خصوص فعالیت 
تالارها در وضعیت نارنجی استان تصریح کرد: با توجه به 
نوع خدماتی که تالارها ارائه می دهند جزء گروه شغلی سه 
هستند و در وضعیت زرد اجازه فعالیت دارند و در وضعیت 
نارنجی حتی با شرایط محدود هم فعالیت آنها امکان پذیر 
نیست اما اگر ستاد کرونا اجازه دهد با توجه به درخواست های 

فراوان مردم و اتحادیه مربوطه شاید در شرایط خاص به 
صورت بسیار محدود با برگزاری مراسم با تعداد کمتر از ۵۰ 
نفر بتوانند فعالیت کنند. میرجهانیان در خصوص موارد پلمپ 
و اخطار به گروه های شغلی و اصناف، گفت: با خاطیان به 
شدت برخورد می شود و در مواردی که متخلفان با علم به 
خاف قانون بودن فعالیتشان باز هم روند فعالیت را ادامه 
می دهند مجرم شناخته می شوند همچنین بعد از اباغ اخطار 
به اصناف و مشاغل متخلف اگر به اخطارها توجه نشود به 
مدت دو هفته پلمپ خواهند شد، موارد تخلف عاوه بر مرکز 
بهداشت استان توسط سازمان های مربوطه بررسی می شود 
همچنین نظارت ها و بازرسی ها به شدت ادامه دارد و همه 

موارد پیگیری می شود.
Á نظارت بر حمل ونقل عمومی و مترو

تعداد تخلفات، اخطارها و  نارنجی  افزود: در شرایط  او 
معرفی به مراجع قضائی کاهش یافته است اما در روزهای 
ابتدایی وضعیت قرمز روزانه هزار مورد اخطار به افراد خاطی 

داشتیم همچنین به تازگی ۲۰ مورد برخورد با چایخانه ها 
و مراکز عرضه دخانیات داشتیم و فعا بر اساس مصوبات 
ستاد کرونا مراکز عرضه دخانیات تعطیل هستند. میرجهانیان 
اضافه کرد: مهمانی ها و دورهمی ها در ایام عید به شدت 
شرایط را سخت کرد، افراد همچنان باید از برپایی تجمع 
و دورهمی ها خودداری کنند یا دورهمی ها و تجمعات را با 
رعایت کامل پروتکل های بهداشتی و در زمان محدود انجام 
دهند. مدیر بهداشت محیط مرکز بهداشت استان اصفهان 
ناوگان حمل ونقل  و  به شلوغی جمعیت در مترو  اشاره  با 
بر مترو و حمل ونقل عمومی  اظهار کرد: نظارت  عمومی 
تا  برعهده شهرداری است و برای کاهش تراکم جمعیت 
ابتدای خردادماه طرح زوج و فرد را لغو کرده بودیم تا تجمع 
جمعیت در ناوگان حمل ونقل عمومی کنترل شود، همچنین 
جلساتی برگزار شده تا با برنامه ریزی های دقیق نظارت ها 
بر حمل ونقل عمومی و کنترل تراکم جمعیت در این زمینه 
اجرایی شود. او با توضیح اینکه با توجه به انجام واکسیناسیون 

همچنان باید پروتکل ها رعایت شود، ادامه داد: بر اساس 
گفته های علمی واکسیناسیون تنها میزان کشندگی بیماری 
کووید ۱9 را کاهش می دهد اما برای انتقال بیماری نیاز است 
به ویژه ماسک زدن و رعایت فاصله گذاری  که پروتکل ها 
اجتماعی همچنان انجام شود همچنین خطر بیماری هنوز 
وجود دارد و باید در محیط های بسته حتماً ماسک زدن را 
رعایت کنیم. میرجهانیان در خصوص رسیدگی به شکایات 
در مورد تخلف اصناف و گروه های شغلی افزود: شهروندان 
می توانند شکایات خود را به سامانه ۱9۰ و یا ۳۱۱۳ اعام 
کنند، شکایات در اسرع وقت بررسی و رسیدگی خواهند شد 
و اگر نیاز باشد تخلفات به دستگاه های مربوطه ارجاع داده 

می شود تا مستقیما به تخلفات رسیدگی شود.
Á انجام آزمایش های روزانه کلرسنجی

سالم  اصفهان  آشامیدنی  آب  اینکه  بر  تأکید  با  او 
در سطح  که  آبی  داشتن  و مشکل  آلودگی  افزود:  است، 
گسترده و عمومی مصرف می شود به راحتی ممکن نیست 
اساس  بر  شدت  به  است  پرمصرف  ماده  یک  که  آب  و 
آن  پارامترهای میکروبی و شیمیایی  روزانه  آزمایش های 
کاما بررسی می شود تا از سامت آب آشامیدنی اطمینان 
خاطر داشته باشیم، آزمایشات مختلف از جمله کلرسنجی 
اگر  و  می شود  انجام  آب  سامت  از  اطاع  برای  روزانه 
توسط  باشد،  داشته  وجود  آشامیدنی  آب  در  مشکلی  هر 
کارشناسان مراکز بهداشت استان با صراحت و به سرعت 
به شرکت آب و فاضاب اعام می شود. مدیر بهداشت 
محیط مرکز بهداشت استان اصفهان تصریح کرد: مردم 
بدانند اخبار موجود درباره سالم نبودن آب آشامیدنی مردود 
است. اینکه می گویند آب اماح دارد باید بدانیم آب بدون 
اماح همان آب مقطر است و تمام پارامترهای خاص مانند 
فلزات سنگین در آب اندازه گیری می شود همچنین اگر آب 
الکترولیز شود این اماح به اشکال مختلف در آن ته نشین 
می شود اما این موضوع دلیل بر ناسالم بودن آب نیست. 
لازم ذکر است هیچ کدام از مناطق اصفهان نیاز به دستگاه 

تصفیه آب ندارد.

مدیر بهداشت محیط مرکز بهداشت استان اصفهان:

اخبار سالم نبودن آب آشامیدنی مردود است
مراکز عرضه دخانیات تا اطلاع ثانوی تعطیل خواهند بود
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جامعه
  نگاه   کوتاه از کشور

اختلال قطعی برق در روند 
واکسیناسیون 

بــه گفته عضو کمیســیون بهداشــت و درمان 
مجلس شــورای اســامی قطعی برق مشکاتی 
در روند واکسیناســیون و ارائــه خدمات به مردم در 

بیمارستان ها و مراکز بهداشتی به وجود آورده است.
بندپی،  گزارش ایســنا، محمدعلی محسنی  به 
با اشــاره بــه قطعی های مکرر بــرق گفت: قطعی 
برق مشــکاتی در روند واکسیناســیون به وجود 
آورده است چون مراکز بهداشــتی به دستگاه های 
خنک کننده مجهز نیستند و طبیعتا نگهداری واکسن 
کــه به مراقبت هــای خاصی نیاز دارد، با مشــکل 
مواجه می شــود.  افزود: از طرف دیگر ارائه خدمات 
بهداشــتی دچار مشکاتی شده، بیمارستان ها هم با 
مشکاتی دست وپنجه نرم می کنند چون با وجودی 
که بیمارستان ها و مراکز درمانی به ژنراتور برق مجهز 
هســتند اما ظرفیتشان آنقدر نیست که مدت زیادی 
کار کننــد. این یعنی قطعی برق به ســامت مردم 
آســیب وارد می کند. در همین رابطه هم کمیسیون 
بهداشــت و درمان نامه ای به وزیر نیرو نوشت که با 
توجه به واکسیناســیون باید دقت لازم صورت گیرد 
تا مراکز درمانی با مشــکل مواجه نشود. این عضو 
کمیسیون بهداشت و درمان مجلس تصویب کرد که 
بخش بهداشــت و درمان از قطعی برق آسیب های 
جدی می بینــد. خانه های بهداشــت وظیفه تزریق 
واکسن کرونا را دارند. آنها با مشکات جدی روبرو 
می شــوند. قطعاً این موارد را ما در جلســه فردای 
کمیسیون بهداشت بررسی می کنیم تا با ایفای نقش 
نظارتی مجلــس بتوان از حقوق و ســامت مردم 
حمایت کرد. محســنی بندپی علــت قطعی برق را 
عملکرد نادرســت وزارت نیرو دانست و توضیح داد: 
وزارت نیرو به وظایفش در قانون برنامه ششم عمل 
نکرده، از ۱۰۰ درصد ســاخت نیروگاه ها 44 درصد 
محقق بوده، به همین دلیل بنده به دنبال اعمال ماده 
۲۳4 از وزیر نیرو هســتم. چون وضعیت این روزها 
به دلیل عملکرد این وزارتخانه در سال های گذشته 
است.  افزود: در 44 سال گذشته هیچ گاه ما در زمستان 
قطعی برق نداشتیم. قطعی برق خسارات زیادی به 
لوازم خانگــی وارد می کند. آن هم در شــرایطی که 
قیمت لوازم خانگی بسیار بالا و حتی به اندازه چندین 
ماه حقوق یک فرد تمام می شود. متأسفانه به دلیل 
نبود زیرساخت های لازم و عدم توجه به بهبود آن و 
یکی نبودن عرضه و تقاضا شاهد وضعیتی هستیم که 
حتی بنگاه های تولیدی هم دچار آسیب شده اند. اینها 
همه ناشی از ضعف مدیریت مجموعه مدیران وزارت 
نیرو است که بدون آگاهی دست به قطعی گسترده 
برق زده و حتی جدول زمان بندی قطعی برق را هم 
به درستی اعام نمی کنند. وزارت نیرو تعهداتش را در 

قانون برنامه ششم به درستی انجام نداده است.

منع تردد سفر در تعطیلات 
خرداد منوط به ستاد کرونا

بنا به گفته رئیــس پلیس راهور نیروی انتظامی 
منع تردد ســفر در تعطیات ۱4 و ۱۵ خرداد منوط 
بــه نظر وزارت بهداشــت و ســتاد کرونا اســت و 
درعین حــال با توجــه به قطعی بــرق در روزهای 
اخیــر از مســئولان وزارت نیرو خواســت که برق 
چراغ های ترافیکی را از برق شــهری جدا کنند تا در 
 صورت قطع برق مشــکل و گره ترافیکی در معابر

 رخ ندهد.
به گزارش ایمنا، ســردار ســیدکمال هادیان فر 
گفــت: هادیان فر درباره قطع برق در شــهر تهران 
گفت: قطع برق و تأثیــر آن بر چراغ های راهنمایی 
و رانندگی گفت: تنها در تهران ۶ هزار تقاطع داریم 
که در ایــن تقاطع ها چراغ راهنمایی و رانندگی قرار 
دارد اگر ما بخواهیــم در هنگام قطع برق برای هر 
تقاطــع دو مأمور قــرار دهیم یعنی فقــط ۱۲ هزار 
نیروی ما باید در تقاطع ها مســتقر شود که این امر 
شدنی نیست؛ بنابراین وزارت نیرو باید طوری عمل 
کند که اتصال چراغ هــای راهنمایی و رانندگی به 
جریــان برق جدا از قطع برق در یک منطقه باشــد 
و این طور نشــود که با یک کلیــد برق کل منطقه 
از بین رفته و ما با خاموشــی مواجه شــویم.  افزود: 
مــردم ما عادت کردنــد که در تقاطع هــا به چراغ 
راهنمایی و رانندگی توجه کنند از این رو لازم است 
حتما تمهیدی در این مورد اندیشــیده شود. هادیان 
فر درباره آخرین وضعیت سفرها در تعطیات ۱4 و 
۱۵ خردادماه نیز گفت: در این زمینه تاکنون تصمیمی 
گرفته نشــده اما با توجه به اینکه این تعطیات در 
 روزهای جمعه و شــنبه و یکشــنبه قــرار گرفته و 
معمولا پنج شــنبه نیز به آن متصل اســت در این 
زمینه باید وزارت بهداشت بررسی های لازم را انجام 
داده و با توجه به چگونگی شــیوع و شرایط شهرها 
نظــر خود را اعام کند، البته مــا در این زمینه تابع 
مصوبات اباغی بوده و مجری هســتیم تاکنون نیز 
در این زمینه چیزی به ما اعام نشده است ولی فکر 
می کنم که در جلسات آتی درباره آن تصمیم گیری 
خواهد شــد.  درباره اجرای طرح منع تردد شــبانه 
و محدودیت ســفرهای بین شــهری نیز گفت: به 
حمدالله شهرهای قرمز ما کاهش یافته اما همچنان 
محدودیت ســفر در شهرهای قرمز و نارنجی وجود 
دارد. البته محدودیتی هم که در مورد تمام شــهرها 
بــود مربوط به تعطیــات عید فطر بــوده و دیگر 
اجرا نمی شــود بنابراین در حــال حاضر محدودیتی 
 برای ســفر به شــهرهای دارای وضعیت زرد وجود 

ندارد.

 جنون مشترک عامل 
قتل بابک خرم دین

روان شــناس با تأکید بر اینکه قاتل پرونده بابک 
خرم دین اختال روانی دارد، گفت: همکاری همسر 
ایــن قاتل به عنوان شــریک جــرم می تواند اتفاق 
نادری در جامعه باشــد؛ در حوزه روانشناسی این نوع 

همکاری ها به دلیل جنون مشترک است.
احمد پدرام با اشــاره به رســانه ای شــدن قتل 
بابک خرم دین، به ایمنا گفت: انتشــار این موضوع 
در رسانه ها باعث شده تا ســنگدل بودن این پدر و 
مادر در حق فرزندان خود، توجه افراد را جلب کند در 
حالی که احتمال دارد این وضعیت در برخی دیگر از 
انسان ها هم وجود داشته باشد. او افزود: گاهی اوقات 
در اجتماع شــاهد این نوع اتفاق های تلخ بوده ایم و 
امروز با گســترش شــبکه های مجازی سریع تر از 
گذشته منتشر می شــود. نوع وقوع این قتل به دلیل 
 اینکه یک پروســه بوده و با برنامه ریزی انجام شده، 

کم نظیر است.
 این روانشناس تأکید کرد: انسان موجودی زیستی، 
روانی، اجتماعی و معنوی اســت و از لحاظ جسمی 
هم ممکن اســت آســیب هایی دیده باشد؛ اگر یک 
روانشناس اعصاب مثل متخصص نوروسایکولوژی 
یــا یک روان پزشــک اعصــاب و متخصص مغز و 
اعصاب بتوانند ذهن و مغز انســان را بررســی کنند 
به وجود این مشــکات پی می برند. پدرام، تصریح 
کرد: وقوع این نوع حوادث می تواند بیانگر اختالات 
بیولوژیک مغز باشــد، برخی اعتقاد به آلزایمر دارند، 
تعدادی بر این باور هستند که فرد اسکیزوفرنی است 
و عده ای هم اختال شخصیت را دلیل آن می دانند 
در حالی که هیچ کــدام از این موارد به تنهایی برای 
انجام چنین جنایتی کافی نیست. او با اشاره به ابعاد 
روانی این پرونده جنایی، اظهار کرد: تمرکز بر روی 
ابعاد روانی این فرد ۸۱ ســاله )قاتل( نشان می دهد 
که این فرد بــا چه بحران هایــی از دوران کودکی 
روبه رو بــوده و در کجا به دنیا آمــده، چطور بزرگ 
شده و چه فشــارهای روانی در طول زندگی داشته 
است؟ یا اینکه خودخواهی های روان شناختی داشته 
 کــه این مورد می تواند در بروز این رفتارها تأثیرگذار

 باشد.
 در حقیقت لازم اســت ابعاد روانی این انســان 
بررسی شــود. این اســتاد دانشــگاه ادامه داد: در 
ایــن پرونده جامعه ای که این فرد در گذشــته و در 
شــرایط فعلی در آن زندگی کرده، مدنظر است، با 
توجه به اینکه می دانیم در برخی مکان ها بعضی از 
رفتارها نوعی زرنگی تلقی می شود اما در عین حال 
بســیاری از رفتارها هم در اجتماع ضد ارزش است، 
در جامعه ای که پر از فشــار اقتصادی، اجتماعی و 
سیاسی است نوع نگاه متفاوت هر فرد به این جامعه 
نیز بسیار اهمیت دارد. پدرام در خصوص شخصیت 
این انســان، گفت: باید به طور دقیق بررســی شود 
که اخاق در این انسان تا چه اندازه رشد پیدا کرده 
و تا چه حدی بــه مبانی دینی پایبند بوده اســت؛ 
همچنین لازم است این موارد از لحاظ جرم شناسی، 
قانونی و حقوقــی در رابطه یک فــرد با فرزندش 
موردبررسی قرار بگیرد. این خانواده درمانگر با بیان 
این نکته که این انســان اختال روانی از همه نوع 
را دارد، گفت: مشــارکت همســر قاتل در این جرم 
هم می تواند یــک اتفاق نادر باشــد. البته در بروز 
بیماری های روانی و با توجه به تجربه 4۰ ســاله ای 
که در حوزه روانشناسی دارم از این نوع همکاری ها 
 بســیار دیدم کــه بــه آن جنون مشــترک گفته 

می شود.
 او تصریح کــرد: جنون مشــترک یعنی اینکه 
یک انســان غالب )حتی دو دوســت در مدرسه( و 
فرد دیگر منفعل اســت و در نتیجــه آن، فرد غالب 
و زورگو، مســلط برای گفتن هر چیزی است و فرد 
منفعل به دلیل وابســتگی که به فرد غالب و مسلط 
دارد گفته هــای او را می پذیرد. پدرام اضافه کرد: در 
جنون مشــترک فرد غالب و مسلط اگر بگوید »من 
 در گوشــم صدا می آیــد« فرد منفعــل هم همین 
کام را تکرار کرده و می پذیرد و یا اینکه فرد غالب 
می گوید »من فکر می کنم فانی دشمن ما است« 
فرد منفعل هــم بدون هیچ تفکــر و درنگی تکرار 
می کند »من هم فکر می کنم همین طور اســت«. 
این اســتاد دانشــگاه اظهار کرد: این نــوع رفتارها 
برای این اســت که فرد منفعل بتواند خود را با فرد 
غالب و مســلط هم نوا کند و بدون مکثی هر چه او 
می گوید را بپذیرد، این موضوعی اســت که در طول 
تاریخ و در اســطوره ها وجود دارد و همواره حسادت 
بین دو برادر و پدرکشــی و پسر کشی وجود داشته 
و داســتان یوســف پیامبر )ص( را در قرآن در مورد 
حســادت بــرادران او داریم، اما ظرافــت قضیه در 
پرونده قتل خرم دین این اســت که این دو نفر )پدر 
و مادر مقتول( دچار یک جنون مشــترک شــدند و 
مــرد فرد غالب بوده و زن فردی منفعل و توانســته 
 هر موضوعی که شــوهر می گوید را بپذیرد و عین 

عقاید او را پیدا کند.

»ضعف در فرایند باز اجتماعی شدن افراد آسیب دیده به 
علت این بوده که نگاه مقطعی و مبتنی بر هیجانات سیستم 
اداری بر این موضوع حاکم بوده است. فرد آسیب دیده چند 
روز جمع آوری و بعد رها شــده است اما هیچ نگاه عمیق، 
کارساز و مؤثری برای توانمندسازی او وجود نداشته است.«

به گزارش ایمنا، شــهرهای امروز بویــژه در مناطق 
حاشــیه ای خود به دلیل گسترش سوء مصرف مواد مخدر 
شــاهد حضور معتادان متجاهر هســتند و این پدیده به 
همراه خود آسیب های متعدد دیگری را نیز به دل شهرها 
می کشاند. در این ســال ها اما سیاست ها برای ساماندهی 
ایــن افراد تنها به جمع آوری و رها کردن محدود شــده و 
می توان گفت رویکرد علمی، پذیرفته شــده و قابل تعمیم 
به تمام شهرهای کشور در این خصوص یکی از آرزوهای 
فعالان اجتماعی است. به هر روی شاید تنها راه برون رفت 
از ناهنجاری هایی مانند کارتن خوابی و معتادان متجاهر، باز 
اجتماعی شــدن آن ها بر مبنای اصــول علمی و امتحان 
شــده است. دانشــمندان زیادی در حوزه جامعه شناسی و 
روانشناســی درباره فرایند »باز اجتماعی شــدن« نظریه 
داده اند و رویکردهای جــدی و متفاوتی در این خصوص 
وجود دارد. باز اجتماعی شدن به افراد آسیب دیده به تدریج 
می آموزد که رفتارهای خــود را چگونه اصاح کرده و چه 
نوع رفتار یا نگرشــی برای ادامه زندگــی خود در جامعه 
به کارگیرند. افرادی که فرایند باز اجتماعی شــدن را طی 
می کنند، می توانند الگوهای رفتاری جدید، مطابق با قوانین 

رسمی پذیرفته  شده در جامعه را بکار گیرند.
کــوروش محمــدی، رئیــس کمیســیون اجتماعی 
و محیط زیســت شــورای اســامی شــهر اصفهان، در 
بخشــی از گفت وگوی خود، فرایند باز اجتماعی شــدن 
در این کانشهر را تشــریح کرده که متن آن را در ادامه 

می خوانید:
Á  وضعیت مناطق حاشیه ای شهر را چگونه

می دانید؟ آیا این مناطق در سال های اخیر 
بیشتر به حاشــیه رفتند یا به متن نزدیک 

شدند؟
نگاه موجود موجب توزیع ناعادلانه فرصت ها می شود و 
حاشیه را گسترش می دهد. نگاه کلی که در جامعه و کشور 
ما بویژه در کانشهری مثل اصفهان به این موضوع وجود 
دارد حاکی از تمرکز مدیریت اجتماعی در مرکز شهر است 
و همین امر باعث شده که حاشیه ها گسترش یابد و روز به 
روز بر حجم آن ها افزوده شود اما در این مدت تاش شد 
تا با آســیب های اجتماعی در حاشیه شهر ریشه ای مقابله 
کنیم و عدالت در توزیع فرصت ها تا حد ممکن تحقق یابد.

Á  با توجه به تجربه ای که در چهار ســال
عضویت شورا کسب کردید، اگر بخواهید در 
زمینه کاهش آسیب های اجتماعی در مناطق 
حاشــیه ای یک تجربه را در اختیار دیگر 

شهرها بگذارید کدام است؟
به نظرم بهترین مدل شــبکه اجتماعی محات است. 
چند وقت پیش در یکی از محات محروم اصفهان حدود 
۱۰۰ تا ۱۵۰ مــورد کارتن خوابی و حضور افراد بی خانمان 
پشــت در خانه ها، پارک ها و حواشــی محله گزارش شد. 
خیلــی تاش کردیم دســتگاه های متولی کمک کرده و 
آن هایی که وظیفه ای دارند، با این پدیده برخورد کنند ولی 
به نتیجه ای نرســیدیم و در نهایت مجبور شدیم به سمت 
ایجاد شــبکه فعال محلی در دل این موضوع برویم؛ ورود 
کردیم، هماهنگ کردیم و کمتر از سه روز عاوه بر ۱۵۰ 

نفری که گزارش شده بود، حدود ۶۰ تا ۷۰ بی خانمان دیگر 
نیز در سایر محله ها به کمک نیروهای محلی ساماندهی 
شــدند و آن ها را بدون دخالت هیچ کدام از دســتگاه های 
حاکمیتی و فقط از طریق شــهرداری و شبکه محلی که 
به صورت فعال در منطقه مســتقر بود، ساماندهی کردیم. 
به نظرم این رویکــرد که از مردم کمک بگیریم و منتظر 
دستگاه های دیگر نشویم بهترین نگاه به ساماندهی افراد 

آسیب دیده در حاشیه شهرهاست.
Á  این اتفاق در نهایت به باز اجتماعی شدن

افراد آسیب دیده مانند کارتن خواب ها منجر 
می شود؟

کارتن خواب هــا، افراد بی خانمــان، معتادان متجاهر و 
متکدیان سال هاست در شــهر وجود دارند و هیچ وقت با 
رویکردهایی که حاکمیت دارد و ما با اینها برخورد می کنیم 
درمان نشده و کاهش پیدا نکرده اند حتی سال به سال افزایش 
یافته و بیشتر هم شده اند. علت این بوده که نگاه مقطعی 
و مبتنی بر هیجانات سیســتم اداری حاکم اســت و یک 
کمیتــه ۱4، ۱۵ نفری را دورهم جمع کردیم و به هرکدام 
کاری را گفتیــم و زمان عمل، چند روز متکدی را گرفتیم 
و بعد رهایش کردیم. هیچ نگاه عمیق و کارساز و مؤثری 
برای توانمندسازی او نداشتیم. از زمان فعالیت در شورای 
شهر، الگوهای ساماندهی را از خارج از کشور و شهرهایی 
مانند تبریز در کشور خودمان بررسی کردیم و دیدیم لازم 
اســت طرحی را برای یک درمان ریشــه ای در خصوص 
کارتن خوابی و حوزه برخورد با معتادان متجاهر و متکدیان 
اتخاذ کنیم. این طرح در یک مجموعه فعال و پذیرنده که 
محل اســتقرار کارتن خواب ها بوده و دارای استانداردهای 
بین المللی از نظر بهداشــتی و سامت است اجرا می شود. 
در دل همین مجموعه آموزش و توانمندســازی و مهارت 
افزایی افراد بی خانمان نیز برنامه ریزی و پیش بینی می شود 
تا اشــتغال، درمان، آموزش، مشاوره، بیمه و شغل شایسته 

برای آن ها ایجاد شــود. نباید نگاه به کارتن خواب ها صرفا 
این گونه باشــد که آن فرد مدتی در یک کمپ و مرکزی 
نگهداری شــده و به او غذا بدهیم و بعد از مدتی رهایش 
کنیم. باید فکر کنیم که پس از خروج از این کمپ ها کجا 
مــی رود. او در دل جامعه می رود و با انگ معتاد، ســارق، 
متکــدی و متجاهر با او برخــورد می کنند؛ خانواده حاضر 
نیســت با او زندگی کند. مرجــع اجتماعی ندارد و جایگاه 
اجتماعی آن فرد آســیب دیده است بنابراین باید به سمت 

اشتغال برود و ما وظیفه داریم برای او اشتغال ایجاد کنیم.
Á  الآن زمینه برای اشتغال این افراد آماده

است؟
کی باید برای او اشتغال ایجاد شود؟ زمانی که این فرد 
درمان شد، آموزش های لازم را گرفت و مهارت های لازم 
را کسب کرد و می تواند با ســامت روان استخدام شود. 
کارگاه هایی که پیش بینی می شــود او را به کار می گیرند. 
در این مــدل کارفرما هم کار خیر واقعی انجام داده و هم 
سود کسب وکار خود را برده است. فرد آسیب دیده اجتماعی 
نیز دیگر رها نمی شــود بلکه به عنوان فرد شاغل شناخته 
می شــود. حتی وقتی ظرفیت مرکز بازتوانی که برای این 
افراد در نظر گرفته شده تکمیل شد، در کارگاه های بیرون 
از آنجا هم می توان از ظرفیتی که دارند استفاده کرد و این 
روند تا لحظه تکمیل فرایند دوباره اجتماعی شدن فرد ادامه 

دارد تا او بتواند به بدنه اجتماع برگردد.
Á  یكی از گروه هایی کــه باید در خصوص

اتخاذ  متفاوتی  رویكرد  آن ها  ســاماندهی 
اینكه  به ویژه  کار هســتند  کودکان  شود، 
این افراد اکثراً در مناطق حاشیه ای زندگی 
می کنند در این خصوص چه سیاستی دنبال 

شد؟
بزرگترین کاری که توانستیم برای کودکان کار انجام 
دهیــم، تغییر نگاه بود؛ یعنی نگاه را از حمایت برگردانیم و 

به سمت مقابله با کار کودک برویم. خیلی سختی کشیدیم 
تا بتوانیم با نگاه حاکم بر ســازمان های مردم نهاد فعال در 
این حوزه، شــهرداری، مدیران و دستگاه های دیگر مقابله 
کــرده و آن را کمــی تغییر دهیم. حرف مــا این بود که 
مشکل این نیســت که این کودک را حمایت کنیم چون 
بالاخره یک خیر پیدا می شــود که این کودک را حمایت 
کند ولی این را باید مدنظر داشت که لازم است به موازاتی 
که به کودکان کار در شهر با جنبه حمایتی نگاه می کنیم، 
جلوی ورود کودکان دیگر را به عرصه کار کودک بگیریم 
و پیشــگیری کنیم. یک کارگروه تحت عنوان »مقابله با 
کار کودک« داریم که همه سازمان های مردم نهاد مربوطه 
را آوردیم با سیستم قضائی، مطبوعات و آموزش وپرورش 
جلســه گذاشتیم و ضمن حل مشکات کودکان کار یک 
ســری از کارفرماها و یک ســری از مؤسسات پذیرفتند، 
تحت فشــار قرار گرفتند و از طریق سیستم قضائی اباغ 
شــده که حق اســتفاده از کودکان را به عنوان نیروی کار 
ندارند. در واقع سراغ ریشه کار کودک رفتیم و یک سری 
تیم ها را برای شناســایی کودکان کار فعال کردیم؛ بانک 
اطاعاتی مربوط به آن نیز تشکیل شد که خانواده هایشان 
را شناســایی می کند آن ها را ترغیــب می کند که کودک 
را به سمت فضای تحصیل و مدرســه برگردانند. در این 
خصوص جلساتی هم با مدیرکل آموزش وپرورش داشتیم. 
بحث کودکان کار را به سمت خانواده ها بردیم. رویکردهای 
حقــوق کودک، گفتمان مبتنی بر افزایش دانش خانواده و 
طرح شــبکه های محلی را در اختیار این برنامه گذاشتیم 
تا به سمت توانمندسازی و آگاه ســازی خانواده ها نسبت 
به حقوق کودکان برویــم. برخی از این کودکان به خاطر 
ناآگاهی والدین اســت که دچار کار کودک شده اند چون 
وضعیت مالی خانواده هایشان خوب است و مشکلی ندارند 
 بدین ســبب باید بدانند این کودک باید در دنیای بازی و

 کودکی خود بسر ببرد.

باز اجتماعی شدن افراد آسیب دیده در اصفهان از زبان رئیس کمیسیون اجتماعی شورای شهر اصفهان:

در مناطق محروم شبکه فعال محلی ایجاد كردیم

مدیرکل آموزش وپرورش استان اصفهان گفت: قبل از 
شیوع کرونا امتحانات نهایی دانش آموزان در ۲۰۰ حوزه 
برگزار می شد، اما از زمانی شیوع این بیماری این تعداد به 

بیش از ۵۰۰ حوزه افزایش یافت.
محمد اعتدادی در خصوص نحوه برگزاری امتحانات 
نهایی در حوزه های اســتان اصفهان، به ایمنا گفت: قبل 
از شــیوع کرونا امتحانات نهایــی دانش آموزان در ۲۰۰ 
حوزه برگزار می شــد، اما از زمانی شــیوع این بیماری با 
توجه به صدور دستورالعمل های وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی و همچنین شیوه نامه معاونت سامت 
و تندرستی وزارت آموزش وپرورش این تعداد به بیش از 
۵۰۰ حــوزه افزایش یافت. او با بیان اینکه افزایش تعداد 
حوزه های امتحانی ســبب کاهش تراکم دانش آموزان 
می شود، افزود: عاوه بر این هر روز اکیپ های نظارتی از 
سوی اداره کل آموزش وپرورش برای بازدید از حوزه های 
برگزاری امتحانات نهایــی دانش آموزان اعزام و رعایت 
پروتکل های بهداشتی مطابق شیوه نامه اباغی را بررسی 
می کنند. مدیــرکل آموزش وپرورش اســتان اصفهان، 
دانش  مورد تجمع های دوستانه  کرد: نگرانی در  تصریح 
آموزان در هنگام ورود به جلسه امتحان و بعد از برگزاری 
امتحــان وجــود دارد، به مدیران مدارس توصیه شــده 
نســبت به این موضوع حساس باشند و دانش آموزان را 
ســریع تر از مدرســه خارج کنند تا تجمعی شکل نگیرد. 
او در توصیــه به خانواده ها تأکید کرد: بعد از تعطیلی ۱۵ 
ماهه مدارس، دانش آموزان همدیگر را می بینند و احتمال 
دارد تجمع های دوستانه بیرون از مدرسه هم داشته باشد، 
باید والدین به فرزندان تذکر دهند بعد از جلســه امتحان 
سریع به منزل بروند، خوشبختانه عده ای از دانش آموزان 
هم هســتند که نگران امتحانات روزهای آینده هستند و 
بسیار سریع بعد از جلسه امتحان برای داشتن وقت بیشتر 

و مطالعه امتحان بعدی به خانه می روند.
برگزاری امتحانات در فضای باز توصیه شده است

اعتدادی ادامه داد: عاوه بر بازدیدهایی که توســط 
آموزش وپرورش انجام می شود به تازگی نظارت هایی هم 
توسط تیم های بازرسی استانداری و رئیس دانشگاه علوم 
پزشکی اصفهان از حوزه های امتحانات نهایی داشتند و از 
نزدیک فضا را مشاهده کردند، همه این اتفاق حاکی از آن 
است که تاش آموزش وپرورش بر این بوده تا پروتکل ها 
و دســتورالعمل های بهداشتی در امتحانات نهایی دانش 
آموزان به درستی رعایت شود. مدیرکل آموزش وپرورش 
استان اصفهان در مورد برگزاری امتحانات در فضای باز 

و حیاط مدرســه، گفت: به همه مدیران مراکز حوزه های 
امتحانات نهایی دانش آموزان این توصیه شــده است تا 
جایــی که امکان دارد صندلی هــا را با فاصله فیزیکی و 
در محیط مناسبی قرار دهند و هیچ منعی برای برگزاری 
امتحانــات در فضای باز و حیاط مدرســه وجود ندارد. او 
افزود: بســیاری از مدارس ایــن کار را انجام دادند، اما با 
توجه به شرایط آب و هوایی و بارش های ناگهانی و وزش 
باد شدید که اخیراً در استان شاهد آن هستیم این اتفاق 
احتمال دارد تا حدودی حواس دانش آموزان را در جلسه 
امتحان پرت کند، به دلیل وضعیت هوا تعدادی از مدیران 
از فضای مدرسه استفاده نکردند اما همه مدیران دغدغه 

داشتند فضای مناسب با رعایت پروتکل های بهداشتی و 
تهویه مناسب هوا را برای امتحانات دانش آموزان فراهم 

کنند.
Á  به را  فرزند  زمینــه ای  بیماری  والدین 

مدرسه اطلاع دهند
اعتدادی در خصوص شــکایت عــده ای از والدین از 
وضعیت تهویه نامناســب هوای حوزه هــای امتحانات 
نهایی و نگرانی از وجود بیماری زمینه ای عده ای از دانش 
آموزان، اظهار کردند: اگر والدین به مدرسه ای اعام کنند 
که فرزند آنها بیماری زمینه دارد مدیر مدرســه موظف 
اســت دانش آموز آنها را در مکان مجزای دیگری برای 
جلسه امتحان بنشــانند، در حوزه های امتحانات نهایی 
فضای قرنطینه و ایزوله هم وجود دارد و اگر دانش آموزی 
مشــکوک به کرونا باشــد در این فضای ایزوله امتحان 
می دهــد. مدیــرکل آموزش وپرورش اســتان اصفهان، 
خاطرنشان کرد: امروز در بازدید از مدرسه ای شاهد بودم 
دو نفر از دانش آموزان در گوشه ای مجزا از بقیه نشسته 
بودند دراین باره ســؤال کردم و مدیر مدرسه اعام کرد 
یکی از دانش آموزان به علت اســترس زیاد آنجا نشسته 
اســت و حتی عاوه بر بیماری هــای زمینه ای مدیران 
حوزه های امتحانات نهایی در همه موارد همکاری لازم 
را در این زمینه با دانش آموزان و والدین دارند. او تصریح 
کرد: اگر فرزند خانواده ای بیماری زمینه ای دارد خانواده ها 
حتما این موضوع را به حوزه امتحانی اطاع دهند و مدیر 
مدرسه موظف است که این دانش آموز را در محل مجزا 
برای امتحانات بنشاند، درصورتی که با تذکر خانواده حوزه 
امتحانی در این مورد همکاری لازم را نداشته باشد باید 
والدیــن موضوع را بــه اداره ارزیابی و عملکرد اداره کل 
آموزش وپرورش اطاع دهند تــا پیگیری لازم صورت 

بگیرد.

3۰۰ حوزه امتحانی در اصفهان اضافه شد

کاهش تراکم دانش آموزان در حوزه های امتحانی
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فرهنگ و هنر

نوبت اول

سید محمد صدری - شهردار ونک

شهرداری ونک در نظر دارد مطابق ماده ۱3 آئین نامه مالی و معاملاتی شهرداریها و به استناد مصوبه شماره 5/3260  شورای اسلامی 
شهر ونک اجاره یک باب مغازه 25 متری را در مجتمع گردشگری و خدمات رفاهی جایگاه سوخت را از طریق مزایده عمومی و با 

قیمت پایه پنجاه میلیون ریال ماهیانه و با شرایط مندرج به افراد حقیقی و یا حقوقی واجد شرایط واگذار نماید. 
* پیشنهاد دهندگان بایستی تا پایان وقت اداری روز یکشنبه به تاریخ ۱400/03/09 به شهرداری ونک مراجعه و پس از واریز مبلغ 
بیست هزار ریال به حساب ۷599۱۱495 بانک كشاورزی نسبت به خرید اسناد شركت در مزایده و بازدید از محل فوق اقدام نمایند .

* پیشنهاد دهندگان بایستی جهت شركت در مزایده مبلغ دو میلیون و پانصد هزار ریال به حساب شماره 2662043۱0 بنام سپرده 
شهرداری نزد بانک كشاورزی واریز و یا معادل آن ضمانت نامه بانکی معتبر ارائه نمایند. 

* پیشنهاد دهندگان باید پیشنهادات خود را حداكثر تا پایان وقت اداری ساعت ۱4 روز یکشنبه مورخ ۱400/03/09 به دبیرخانه 
شهرداری تحویل و رسید دریافت نمایند .

سایر اطلاعات مزایده در اسناد مزایده مندرج می باشد.

آگهی مزایده )۱400/04(

م الف: ۱۱39882

آگهی تغییرات شرکت فولاد فرم ساحل شرکت 
سهامی خاص به شماره ثبت 1685 و شناسه ملی 

10260023338
به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 14۰۰/۰2/11 تصمیمات ذیل 
اتخاذ شد : سیف اله پریشان به شماره ملی ۵41۹۵364۹8 به سمت 
ریئس هیئت مدیره و ابوطالب غفاری به شماره ملی ۵41۹۵831۰۰ 
شماره  به  زاده  حسن  منصور  و  مدیره  هیئت  ریئس  نایب  سمت  به 
ملی ۵41۹631814 به سمت مدیر عامل برای مدت دو سال انتخاب 
قبیل چک،  از  شرکت  تعهدآور  و  بهادار  اوراق  و  اسناد  گردیدندکلیه 
سفته ، بروات ،قراردادها و عقوداسلامی با امضاء مشترک رییس هیئت 
باشد.  می  معتبر  شرکت  مهر  با  همراه  متفقا«  عامل  مدیر  و  مدیره 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و 

موسسات غیرتجاری مبارکه )113۹8۰8(

تاسیس شرکت سهامی خاص مهام پردیس سپاهان درتاریخ 1400/03/02 به شماره ثبت 67873 به شناسه ملی 
14010042832

ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی میگردد. موضوع فعالیت :خرید ، فروش ، توزیع ، تولید ، واردات و 
صادرات کلیه کالاهای مجاز بازرگانی و کالاهای الکتریکی، الکترونیکی ، تاسیسات گرمایش و سرمایش و نصب و راه اندازی و نگهداری آنها ، تجهیزات پزشکی 
، محصولات بهداشتی ، آرایشی ، مواد غذایی ، صنایع چوب ، اسباب بازی ، پوشاک ، آلومینیوم ، دروپنجره دوجداره ، خودرو ، لیفتراک ، لوله های مسی ، کلیه 
محصولات و مصالح ساختمانی ، شیشه ، لوازم خانگی ، محصولات پلاستیکی و پلیمری ، باتری ، ابزارآلات، آهن و محصولات آهنی ، سیمان ، کابلهای برق ، 
کابلها و تجهیزات برق فشارقوی ، محصولات لبنی ، محصولات کشاورزی و پتروشیمی و لوازم خودرویی و همچنین ترخیص کالا از گمرکات داخلی و بین المللی 
، شرکت در مناقصه ها و مزایده ها ، عقد قرارداد با اشخاص حقیقی و حقوقی داخلی و خارجی ، گشایش اعتبارات و ال سی ، اخذ وام و تسهیلات ریالی و ارزی 
از کلیه بانک ها و موسسات مالی و اعتباری داخلی و خارجی ، اخذ نمایندگی مجاز از شرکتها و موسسات داخلی و خارجی و اعطای نمایندگی به آنها ، مشارکت 
و شرکت در نمایشگاه های تخصصی و غیر تخصصی داخل و خارج کشورو اعتبار اسنادی ،تسهیلات و اعتبارت ریالی و ارزی ضمانتنامه ها و حوالجات ،فایناس 
،ریفایناس ،نزد بانکها ، موسسات مالی وشرکتهای داخلی و خارجی ،انتقال تکنولوژی از خارج به داخل کشور ،طراحی،مهندسی،خرید،اجرا،و نصب کلیه پروژهای 
پایین دستی و غیر حاکمیتی نفت وگاز وپتروشیمی و تاسیساتی وساختمانی وابنیه ، طراحی و مهندسی ،خرید ونصب و اجرا پروژه های تاسیساتی ،ابنیه، راه وداخلی 
ساختمانها اعم از هر نوع سازه بکاررفته در آن و طراحی خرید و اجرا جدول بندی پیاده رو،محوطه سازی و فضاهای سبز در داخل و خارج از کشور ,زمین شناسی 
و ژئوفیزیک داخل و خارج از کشور ،امکان سنجی و محاسبات فنی ومهندسی ،اقتصادی و اجرا پروژه های پایین دستی ابنیه ،تاسیسات زیربنایی اسکله ها و ارائه 
خدمات فنی و مدیریت پروژه ه های مهندسی ، و اخذ کارت بازرگانی و ترخیص کالا از گمرکات داخلی و خارجی و بین المللی ،گشایش حساب ،خرید ساخت 
و نصب تدارکات وتامین تجهیزات مهندسی و پتروشیمی خارج از کشور،مطالعه ،طراحی مهندسی و خرید و اجرا ونگهداری از کلیه پروژهای انفورماتیک آی تی 
،پایگاه داده ها و سرورها و انرژی های نوین در داخل و خارج از کشور، بازاریابی شبکه ای و غیر هرمی ،دلالی وحق العمل کاری، طراحی ، محاسبه ، نظارت 
فنی و اجرای کلیه پروژه های عمرانی اعم از فلزی و بتنی ابنیه سبک و سنگین , ساخت راه و باند سدسازی و تاسیسات مربوطه نقشه برداری , تسطیح اراضی 
گودبرداری تزریق سیمان شمع کوبی و شمع ریزی سدهای خاکی و بتنی تاسیسات برقی و مکانیکی ساختمانها و کارخانجات صنعتی و نیروگاهها ، تولید و انتقال 
نیرو ارائه خدمات فنی و پشتیبانی و مشاوره و طراحی و نگهداری فنی و نظارت فنی در امر پروژه های تاسیسات برقی و مکانیکی و الکتریکی طراحی و اجراء انواع 
دکل های ثابت و متحرک خرید و فروش ، واردات و صادرات کلیه کالاهای مجاز بازرگانی اخذ وام و اعتبارات بانکی به صورت ارزی و ریالی از کلیه بانکهای 
داخلی و خارجی . درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : استان اصفهان ، شهرستان 
اصفهان ، بخش مرکزی ، شهر اصفهان، محله جاوان ، کوچه حبیب ابن مظاهر]1۵[ ، کوچه شهیدمرتضی حبیبی ، پلاک ۰ ، ساختمان قرض الحسنه حبیب ابن 
مظاهر ، طبقه دوم ، واحد 3 کدپستی 81876382۰2 سرمایه شخصیت حقوقی عبارت است از مبلغ 1۰,۰۰۰,۰۰۰ ریال نقدی منقسم به 1۰۰۰ سهم 1۰۰۰۰ ریالی 
تعداد 1۰۰۰ سهم آن بی نام عادی مبلغ 3۵۰۰۰۰۰ ریال توسط موسسین طی گواهی بانکی شماره ۹۵38۰ مورخ 14۰۰/۰2/2۵ نزد بانک صادرات شعبه شهید 
محمدی با کد 18۰7 پرداخت گردیده است والباقی در تعهد صاحبان سهام می باشد اعضا هیئت مدیره آقای محمدرضا امین منش به شماره ملی 1284۹۰3834 
و به سمت مدیرعامل به مدت 2 سال خانم فاطمه مشرف به شماره ملی 128۵3۰7682 و به سمت نایب رئیس هیئت مدیره به مدت 2 سال خانم زهرا عبداللهی 
به شماره ملی 1287286488 و به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت 2 سال و به سمت عضو اصلی هیئت مدیره به مدت 2 سال دارندگان حق امضا : کلیه اوراق 
و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، قراردادها عقود اسلامی و همچنین کلیه نامه های عادی و اداری با امضاء آقای محمدرضا امین 
منش همراه با مهر شرکت معتبر می باشد . اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه بازرسان آقای محمدصالح محمدی به شماره ملی 1272716۹71 به سمت 
بازرس علی البدل به مدت 1 سال آقای محمدرضا محمدی به شماره ملی 128۵8443۵1 به سمت بازرس اصلی به مدت 1 سال روزنامه کثیر الانتشار اصفهان 
امروز جهت درج آگهی های شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشد. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان 

اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری اصفهان )113۹7۹۹(

آگهی تغییرات شرکت نانو گستر سپاهان شرکت سهامی خاص به 
شماره ثبت 47479 و شناسه ملی 10260656045

به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 14۰۰/۰2/26 تصمیمات ذیل اتخاذ 
شد : مرکز اصلی شرکت به نشانی استان اصفهان ، شهرستان اصفهان ، بخش مرکزی ، 
شهر اصفهان، محله سعادت آباد ، خیابان شهید نیکبخت ، کوچه گلستان]12[ ، پلاک ۰ 
، مجتمع اداری نیکبخت ، طبقه چهارم ، واحد 1۰2 کدپستی 8163831۹41 تغییر یافت 
و ماده مربوطه اساسنامه اصلاح گردید اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان اداره 

ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری اصفهان )113۹818(

  فرهنگ  قفسه

آگهی حذف بهاء ثمنیه اعیانی
3۹8-1- شماره نامه: 14۰۰8۵6۰2۰2۵۰۰2424 بر اساس تقاضای خانم گلشن رضایی 
فرزند علی نسبت به دو دانگ مشاع و آقای مصطفی صادقی فرزند عباس نسبت به 
32 سهم مشاع و خانم محبوبه صادقی فرزند عباس نسبت به 16 سهم مشاع مبنی بر 
حذف عبارت » به استثناء بهاء ثمنیه اعیانی » از تمامت ششدانگ پلاک 67/1324  
مورد ثبت در دفاتر الکترونیک 13۹82۰3۰2۰2۵۰181۵4 و 13۹۹2۰3۰2۰2۵۰1۹6۹۹ 
و 13۹۹2۰3۰2۰2۵۰1۹7۰۰ واقع در بخش 14 ثبت اصفهان که طبق سوابق/گواهی 
بیات  محمد  مرحوم  ماهرخ همسر  خانم  مزبور  اعیانی  ثمنیه  بهاء  مالک  املاک،  دفتر 
عاشق آبادی می باشد در اجرای تبصره یک ماده 1۰۵ اصلاحی آیین نامه قانون ثبت، 
کارشناس رسمی دادگستری بهاء مورد ثبت فوق را مبلغ 62۵۰۰۰۰۰ ریال تعیین نموده 
که متقاضی فوق الذكر مبلغ مزبور را طی فیش شماره ۰۰1۰42676۹۹۰8476 مورخ 
بهاء  مالک  نشانی  از  داشته  اعلام  و  نموده  تودیع  ثبت  به صندوق سپرده   14۰۰/3/1
اعیانی مذکور و حیات یا ممات وی اطلاعی ندارد لذا مراتب فقط یک مرتبه در روزنامه 
اداره ثبت اسناد و  تا ذینفع جهت اخذ سپرده مذکور به  کثیر الانتشار آگهی می شود 
در  و  نماید  مراجعه  سرلت  کوچه  خیابان طیب  در  واقع  اصفهان  غرب  منطقه  املاک 
صورتی که مدعی تضییع حق باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت یکماه به مراجع 
صالحه قضایی مراجعه و گواهی طرح دعوی را به این اداره تسلیم نماید. در صورت 
عدم ارائه گواهی طرح دعوی عبارت »به استثناء بهاء ثمنیه اعیاتی« از سند فوق الذكر 
حذف خواهد شد. ابوالفضل شهریاری نائینی- مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک غرب 

اصفهان 113۹۹16/م  الف
آگهی فقدان سند مالکیت

از  مشاع  دانگ  سه  اینکه  به  نظر   14۰۰8۵6۰2۰24۰۰1۹۵۰ نامه:  شماره   -1-3۹۹
ششدانگ پلاک 332 فرعی از 284۰ اصلی واقع در بخش ۵ اصفهان به شماره صفحه 
دفتر 1۹  مورخ 87/3/6  انتقال 1181۹6  املاک طی سند  دفتر 1244  و شماره   ۵27
اصفهان بنام خانم سلطان اغا صابری سند دفترچه ای به شماره چاپی 43۵۹3۹ صادر 
 ۹4/6/4 مورخ  وراثت 447/۵۹/۹4  انحصار  گواهی  نامبرده طی  میدارد  اعلام  گردیده 
ارایه دو  با  بنام مینا شفیعی  از وراث  شورای حل اختلاف تهران فوت نموده و احدی 
برگ استشهادیه شماره 14۰۰/۰۰1384 مورخ 14۰۰/۰1/1۹ که امضای شهود در آن 
رمز تصدیق 478286 و شماره 6866  و  یکتای 14۰۰۰21۵۵۹۰8۰۰۰۰78  با شماره 
مورخ 14۰۰/۰1/1۹ به گواهی دفترخانه 316 اصفهان رسیده است مدعی است که سند 
مالکیت به علت جابجائی مفقود و درخواست صدور المثنی سند مالکیت سهم الارث 
را نموده لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 12۰ آیین نامه قانون ثبت 
در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم 
مدت  آگهی ظرف  این  انتشار  تاریخ  از  میباشد  نزد خود  مذکور  مالکیت  وجود سند  یا 

ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند 
مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض 
اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی طبق 
مقررات خواهد شد. اعظم قویدل- رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان 

113۹28۵/م الف
آگهی فقدان سند مالکیت

از  مشاع  دانگ  سه  اینکه  به  نظر   14۰۰8۵6۰2۰24۰۰1۹44 نامه:  شماره   -1-4۰۰
ششدانگ پلاک 332 فرعی از 284۰ اصلی واقع در بخش ۵ اصفهان به شماره صفحه 
دفتر 1۹  مورخ 87/3/6  انتقال 1181۹6  املاک طی سند  دفتر 1244  و شماره   ۵27
اصفهان بنام خانم سلطان اغا صابری سند دفترچه ای به شماره چاپی 43۵۹3۹ صادر 
 ۹4/6/4 مورخ  وراثت 447/۵۹/۹4  انحصار  گواهی  نامبرده طی  میدارد  اعلام  گردیده 
شورای حل اختلاف تهران فوت نموده و احدی از وراث بنام سید احمد شفیعی با ارایه 
دو برگ استشهادیه شماره 14۰۰/۰۰1384 مورخ 14۰۰/۰1/1۹ که امضای شهود در 
آن با شماره یکتای 14۰۰۰21۵۵۹۰8۰۰۰۰81 و رمز تصدیق 867738 و شماره 686۹ 
مورخ 14۰۰/۰1/1۹ به گواهی دفترخانه 316 اصفهان رسیده است مدعی است که سند 
مالکیت به علت جابجائی مفقود و درخواست صدور المثنی سند مالکیت سهم الارث 
را نموده لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 12۰ آیین نامه قانون ثبت 
در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم 
مدت  آگهی ظرف  این  انتشار  تاریخ  از  میباشد  نزد خود  مذکور  مالکیت  وجود سند  یا 
ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند 
مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض 
اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالكیت المثنی طبق 
مقررات خواهد شد. اعظم قویدل- رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان 

113۹28۹/م الف

 قطعی برق؛ معضل تازه 
هنرمندان!

قطعی هرروزه برق آن هم در چند نوبت به اندازه کافی روند 
زندگی را مختل می کند اما مسئله اینجاست که اداره برق حتی 
به جدول خاموشی که خودش اعام کرده، پایبند نیست و همین 

مسئله، معضات بیشتری را برای مردم ایجاد کرده است.
در چنین وضعیت مبهم و کافه کننده ای عصر دوشنبه دوم 
خرداد ۱4۰۰ خانواده هایی که همراه کودکانشان برای تماشای 
نمایش »تراژدی دلقک ها« به تالار هنر رفته بودند، به دلیل 
خاموشی برق این تالار، نتوانستند این نمایش را ببینند و تماشاگران 

کودک، با کامی تلخ سالن را ترک کردند.
حسین موذن، مدیر این تالار با ابراز تأسف فراوان از وقوع این 
اتفاق به ایسنا گفت: دیروز قرار بود بعد از مدت ها تعطیلی، با اجرای 
نمایش »تراژدی دلقک ها« کار جمال رنجبرزاده، فعالیت تالار هنر 
از سر گرفته شود ولی دقیقا راس ساعت اجرا، برق قطع شد و ناچار 
شدیم از خانواده ها عذرخواهی کنیم و از آن غم انگیزتر دیدن چهره 

کودکانی بود که شور و شوق شان سرخورده شد.
او در پاسخ به این پرسش که آیا در تالار هنر برق اضطراری 
وجود ندارد، توضیح داد: برق اضطراری فقط برق محیط را تأمین 
می کند، ولی نمی توان پروژکتورها را با آن روشن کرد چون 
مصرف برق پروژکتورها بسیار بالاست؛ بنابراین باوجود برق 
اضطراری هم امکان اجرای تئاتر نیست بلکه در بهترین حالت 

می توان تماشاگران را به بیرون از سالن هدایت کرد!
موذن تأکید کرد: این موضوع نظر شخصی من نیست بلکه 

نظرات کارشناسانی است که با آنان گفتگو کرده ایم.
این مدیر هنری خواستار همکاری اداره برق شد و افزود: طبق 
جدولی که اداره برق منتشر کرده بود، نوبت دوم خاموشی تالار 
هنر ساعت ۵ عصر بود و پیش بینی ما این بود که ناچاریم نمایش 
را با نیم ساعت تأخیر آغاز کنیم و به جای ساعت ۶ و نیم، اجرا را 
ساعت ۷ عصر روی صحنه ببریم اما مسئله اینجاست که برق 
تالار برخاف جدول اعام شده، ساعت ۵ قطع نشد بلکه درست 

رأس ساعت ۶ و نیم که همزمان با شروع اجرا بود، قطع شد!
موذن با اشاره به پیگیری هایی که از سوی تالار هنر با اداره 
برق انجام شده است، اضافه کرد: تماس های تلفنی ما بی پاسخ 
ماند و یکی از همکاران تالار به اداره برق منطقه مراجعه کرد که 
به او گفته شد، قطعی برق منطقه در اختیار ما نیست بلکه سراسری 
است. به هرحال ما مشغول پیگیری با اداره برق هستیم و امیدواریم 
با مکان هایی مانند سالن های نمایشی که شرایط خاص دارند، 
همکاری کنند.مدیر تالار هنر یادآوری کرد: تماشاگرانی که دیروز 
موفق نشدند نمایش را ببینند، در طول اجراهای این کار هر زمان 
که به تالار مراجعه کنند، می توانند به تماشای این نمایش بنشینند.

حسین موذن در پایان با اشاره به اینکه در اخبار اعام شده 
قطعی برق تهران تا یک ماه آینده به همین منوال ادامه دارد، افزود: 
امیدوارم برنامه مشخصی را تعریف کنند که بر اساس آن بتوانیم 

کارهای خود را پیش ببریم.

آغاز طرح »بهارانه کتاب 
۱۴۰۰« از چهارم خرداد

ثبت نام کتابفروشی ها در طرح »بهارانه کتاب ۱4۰۰« از 
سه شنبه )چهارم خردادماه( در سراسر کشور آغاز می شود.

به گزارش خبرآناین، کتابفروشی های سراسر کشور 
می توانند از سه شنبه )چهارم خردادماه ١٤٠٠( برای ثبت نام در 

طرح »بهارانه کتاب ۱4۰۰« اقدام کنند.
قبلی،  طرح های  در  مشارکت کننده  کتابفروشی های 
برای تائید شرکت در بهارانه کتاب ۱4۰۰ نیاز به ثبت نام 
مجدد ندارند و کافی است با مراجعه به پنل کاربری خود 
شرایط شرکت در طرح را تائید و اطاعات خود را کنترل 

و ویرایش کنند.
خانه کتاب و ادبیات ایران با حمایت معاونت امور فرهنگی 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسامی به منظور رونق بخشیدن به 
بازار کتاب و ترویج کتابخوانی، تسهیاتی را در قالب یارانه 
خرید کتاب از طریق کتابفروشی های سراسر کشور، مستقیماً 

به خریداران کتاب پرداخت می کند.
در این طرح کتابفروشی هایی که شرایط لازم را دارا 
باشند، پس از ثبت نام، می توانند کتاب های خود را که با شرایط 

تعیین شده مطابقت داشته باشند به خریداران بفروشند.

»سریع و خشن ۹« رکورد 
شكست

با  خشن«  و  »سریع  اکشن  فیلم  از  قسمت  نهمین 
فروش بیش از ۱۶۲ میلیون دلاری در گیشه بین المللی به 
پرفروش ترین فیلم هالیوودی از زمان شیوع ویروس کرونا 
تبدیل شد.به گزارش ورایتی، فیلم »سریع و خشن 9« با آغاز 
نمایش در هشت بازار بین المللی از جمله چین، کره جنوبی و 
هنگ کنگ پیش از شروع نمایش در آمریکا به فروش ۱۶۲.4 

میلیون دلاری دست یافت.
این فیلم ۱۳۵ میلیون دلار از مجموع فروش خود را در 
سینماهای چین کسب کرد تا بالاترین فروش آغازین این 
سری فیلم پس از »سرنوشت خشمگین« در سال ۲۰۱۸ 

)۱۸4 میلیون دلار( در چین رقم بخورد.
همچنین این اولین فیلم هالیوودی، در دو سال اخیر پس 
از پس »انتقام جویان: آخر بازی« )۲۰۱9( است که به فروش 

بیش از ۱۰۰ میلیون دلار در چین دست می یابد.
»وین دیزل«، »مایکل رودریگوئز« و همچنین »چالیز 
ترون« بازیگران »سریع و خشن 9« هستند و »جاستین لین« 

کارگردانی این فیلم جدید را بر عهده دارد.
اکران این فیلم از سال گذشته تاکنون چندین بار به سبب 

شیوع ویروس کرونا به تعویق افتاده بود.

نشست خبری محمد مهدی عسگرپور دبیر سی و هشتمین 
جشنواره جهانی فیلم فجر از ساعت یازده امروز، سوم خردادماه، 

به صورت مجازی برگزار شد.
در ابتدای این نشســت دبیر جشــنواره جهانی فیلم فجر 
به ســالروز آزادسازی خرمشهر اشــاره کرد. او در ادامه به ارائه 
توضیحاتــی درباره شــرایط برگزاری این رویــداد پرداخت و 
پس ازآن گزارشــی از ترکیب فیلم هــای حاضر در بخش های 

مختلف ارائه کرد.
عسگرپور گفت: دوستان ما تاش زیادی برای فراهم آوردن 
شرایط برگزاری جشــنواره کردند که اگر تعداد حاضر در این 
رویداد را معرفی کنم همه متوجه خواهند شــد، تاش زیادی 
صورت گرفته اســت. این اســامی با کمترین امکانات بوده و 

واقعیت این است که امکانات ما زیاد نبوده است.
او افزود: همان طور که قبا هم اعام شده بود بخش های 
رقابتی این دوره در قالب دو بخش اصلی ســینمای سعادت و 

جلوه گاه شرق برگزار می شود.
دبیر سی وهشتمین جشــنواره جهانی فیلم فجر ادامه داد: 
در بخش ســینمای سعادت فیلم های »حافظ برادر« از ترکیه، 
»کوهستان جادویی« از هلند، »گذار« از ژاپن، »اگر باد بایستد« 
از ارمنستان، »عوامل انسانی« از آلمان، »هلن« از فناند، »نور 
طبیعی« از مجارستان، »ما اینجاییم ما نزدیکیم« از اوکراین، 
»معجزه« از کره جنوبی، »بن بســت« از اســلوونی، »جزیره 
دروغ« از اســپانیا، »بهداشت اجتماعی« از کانادا و سه فیلم از 
ایران است شامل »میجر«، »شــهربانو« و »گیسوم« رقابت 
خواهند کرد.عسگرپور در ادامه گفت: در بخش جلوه گاه شرق 
هم فیلم های »۲۰۰ متر« از اردن، »سگ ها دیشب نخوابیدند« 
از افغانســتان، »انیما« از چین، »در سایه« از ترکیه، »در کنار 
دریا« از ژاپن، »به زیر آسمان و زمین« از فرانسه، »من به آتش 
نمی زنم« از کره جنوبی، »جاده ای به بهشــت« از قرقیزستان، 
»سلما« از عمان و سه فیلم ایرانی »سیارک«، »صحنه زنی« و 

»افسانه بناسان، غول چراغ جادو« رقابت می کنند.
دبیر سی وهشتمین جشنواره جهانی فیلم فجر درباره سهم 
آثار مستند در جشنواره امسال هم توضیح داد: در بخش مستند 
زیر ذره بین که همواره قابل توجه مستندســازان بوده است هم 
سعی شده مستند های خوبی جمع شوند. »شهر فلینی« از ایتالیا، 
»استعداد« از ایتالیا، »حقایقی درباره زندگی شیرین« از ایتالیا، 
»واپسین و نخستین انسان ها« از ایسلند، »خطای کوچک در 
ماتریس« از آمریکا، »شــنا تا به آنجا که آبی می شود دریا« از 
چین، »شــهامت« از آلمان و سه مستند ایرانی »روزگار بلور«، 
»ایساتیس« و »زمزمه های گمشده در دوردست« در این بخش 

حضور دارند.
عســگرپور ادامــه داد: در بخش شــاخه های زیتون هم 
فیلم های »۲۰۰ متر« از اردن، »دیوار صوتی« از لبنان، »سلما« 

از عمان، »جاده آسمان« از سوریه و »به زیر آسمان و زمین« 
از فرانسه در کنار ســه فیلم ایرانی »فرزندان شب«، »هجده 

هزارپا« و »برادرم نادعلی« به نمایش درمی آید.
او با اشاره به بخش »مرور سینمای دانمارک« در این دوره 
از جشنواره اشــاره کرد و از نمایش ۶ فیلم مطرح از سینمای 
دانمارک در این بخش خبر داد. »ارنا در جنگ« ساخته هنریک 
روبن گینز، »گاتربی« ساخته اولریش تامسن، »سواران عدالت« 
ســاخته آن درس توماس ینسن، »شــرطه« ساخته فردریک 
لوییس وید و آن درس الهولم، »آخر الزمان« ســاخته یوناس 
کاروپ یورت و »عمو« ســاخته فرل پیترسن از جمله آثاری 

هستند که در این بخش به نمایش درمی آیند.
دبیر جشــنواره جهانی فیلم فجر در ادامه گفت: در بخش 
جشنواره جشنواره ها تاش شــد برجسته ترین فیلم ها که در 
جشــنواره های معتبر دنیا مطرح شــده بودند و سینمادوستان 
احتمالا اسم آن ها را شنیده اند، به نمایش دربیایند. »دختر آبی«، 
»بوتاکس« و »دشت خاموش« ســه فیلم ایرانی این بخش 
هســتند و فیلم های »تعادل« از ژاپن، »خاطرات محاصره« از 
روســیه، »ارنا در جنگ« از دانمارک، »هراس« از بلغارستان، 
»گزارش نهایی« از مجارستان، »خوراک عزا« از ترکیه، »هرگز 
گریه نمی کنم« از لهستان، »کم پیدایی« از فرانسه، »صدسال 
به این سال ها« از آلمان، »آقای باخمن و کاس درس او« از 
آلمان، »یک جای معمولی« از انگلیس، »بر فراز دریا« از چین، 
»پدر ما« از ایتالیا، »پس از مرگ« از مجارستان، »احساسات« 
از روســیه، »سوپرنوا« از لهستان و »گودال« از لیتوانی در این 

بخش به نمایش درمی آیند.

محمدمهدی عسگرپور در ادامه به بخش ژانر معاصر اشاره 
کرد و گفت: قبا این سابقه در برگزاری جشنواره جهانی فجر 
وجود داشــت که فیلم های متعلق به یک ژانر موردتوجه قرار 
می گرفت. امســال هم در این بخش ۵ فیلم اکران خواهد شد. 
پنج فیلم ســینمایی »گاتربی«، »موفقیت بزرگ«، »سیرک 
پرنده«، »شــیفت« و »خداحافظ اتحــاد جماهیر« فیلم های 
خارجی هستند که در بخش فیلم های ژانر معاصر سی وهشتمین 

جشنواره جهانی فیلم فجر به نمایش درخواهند آمد.
او در ادامه به معرفی فیلم هــای بخش نمایش های ویژه 
پرداخــت و گفت: ۶ فیلم در بخش نمایش های ویژه ســی و 
هشتمین جشنواره جهانی فیلم فجر روی پرده می روند. »۲۰۰ 
متر« از اردن، »هیولا« از ایرلند، »لیتوانیای نوین« از لیتوانی، 
»در بــاز« از آلبانی، »قصه های درختان بلوط« از اســلوونی و 
»پدر« از بلغارســتان از جمله آثاری هستند که در این بخش 
به نمایش درمی آیند.دبیر سی وهشتمین جشنواره جهانی فیلم 
فجر در ادامه این نشســت مجازی، گفت: بخشی که در طول 
دوره های گذشته بســیار مورد توجه قرار گرفته است، نمایش 
کاســیک های مرمت شده است و فیلمخانه ملی در کشور ما 
تاش زیادی در همراهی با این بخش از جشنواره فجر داشته 
که در جشنواره های قبل، تعدادی از این آثار به نمایش درآمده و 
دبیرخانه جشنواره جهانی فجر در این زمینه با کشور های دیگر 
هم ارتباط برقرار کرده است. امسال از چند کشور در این بخش 
فیلم هایی خواهیم داشت برخی از این فیلم ها شاید برای برخی 
سینمادوســتان آثاری معروف باشد. مثل »نان روزانه ما« و یا 
»چهارصد ضربه« که در تاریخ سینما فیلم های معروفی هستند 

و نام آن ها زیاد شنیده شــده و این بار با نســخه مرمت شده یا 
کیفیت بالای آن ها مواجه هستیم.

او در توضیــح ترکیب فیلم های این بخــش افزود: فیلم 
»بدوک« ســاخته مجید مجیدی، »آن ســوی آتش« ساخته 
کیانوش عیاری، »دختر لر« ســاخته اردشــیر ایرانی و »سفر 
سنگ« مســعود کیمیایی فیلم های ایرانی این بخش هستند. 
در این بخش یک فیلم هم مرمت شده که تماشای آن می تواند 
جالب باشد. »ایران پرشیای جدید« اولین فیلم رنگی است که 
در ایران فیلمبرداری شــده و تصاویر درجه یکی از ایران در آن 
وجود دارد و توصیه می کنم حتما این آثار را ببینید. تعدادی فیلم 
هم از سینما سوئیس خواهیم داشت که توانستیم با همکاری 
مراکزی در آن کشــور ها به دســت بیاوریم. زحمت فیلم های 

ایرانی را عمدتا فیلمخانه ملی بر عهده داشته است.
دبیر سی وهشتمین جشنواره جهانی فیلم فجر در ادامه به 
معرفــی داوران بخش های مختلف پرداخت و گفت: در بخش 
مســابقه بین الملل میریانا کارانوویچ از صربســتان، بریانته 
مامندوزا از فیلیپین، لیا پاکالنینا از لتونی، الِما تاتاره گیج از بوسنی 
و هرزه گوین، مورتن کاوفمان از دانمارک حضور دارند و در کنار 
آن ها فاطمه معتمدآریا و شهرام مکری از سینمای ایران حضور 
خواهند داشت.او با اشاره به بخش جلوه گاه شرق ادامه داد: در 
بخش جلوه گاه شــرق، فاطما الرماهی از قطر، دیانا آشیموا از 
قزاقستان، مارینا گلبهاری از افغانستان، محمود فاضل جوشکون 

از ترکیه و مستانه مهاجر از ایران به داوری آثار می پردازند.
عسگرپور با اشاره به بخش فیلم های اول دینا یوردانوفا از 
بلغارستان، لورِتا گاندولفی از ایتالیا و مرتضی فرشباف از ایران را 

به عنوان داوران این بخش معرفی کرد.
به گفته دبیر جشنواره جهانی فجر آیلین تاشچیان از ترکیه، 
جووانــی ویمرکاتــی از ایتالیا و امید روحانــی از ایران داوران 

فیپرشی در این دوره از جشنواره خواهند بود.
عسگرپور ادامه داد: داوری بخش نتپک را هم ایتالو اسپینلی 
از ایتالیــا، آنِ دمی ژِروئه از اســترالیا و فرهاد توحیدی از ایران 
برعهده دارند.بــه گفته دبیر جشــنواره در بخش بین الادیان 
نیز مگالی فان ریت از فرانســه، مِجیمای پرِگاســام از هند و 
حجت الاسام حبیب رضا ارزانی از ایران آثار را داوری خواهند 
کرد.عســگرپور ادامه داد: از رویداد هایی که در طول چند سال 
گذشته مورد توجه مخاطبان و باشگاه مخاطبان بوده کارگاه های 
تخصصی جشنواره است که امسال هفت کارگاه بین المللی و 
۱4 کارگاه با حضور فیلمســازان مطرح ایرانی خواهیم داشت. 
زینــپ آتاکان از ترکیــه، فردریک میر از ســوئیس، فرانتس 
رودنکیرشن از آلمان، فولکر شــلوندورف از آلمان، کارن شاه 
نظرف از روســیه، ژاکو ون دورمال از بلژیک و استفان واربک 
از ایرلند شمالی هفت سینماگری هستند که در قالب برگزاری 

کارگاه های آموزشی مهمان جشنواره سی وهشتم می شوند.

  سینمای جهان

نمایش فیلم های مجیدی و كیمیایی در جشنواره جهانی فجر
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اقتصاد

شرکت فولاد تاراز به عنوان یکی از زیرمجموعه های گروه 
فولاد مبارکه در اردیبهشــت امسال موفق به رکوردشکنی در 
تولید ورق گالوانیزه شــد. مدیرعامل شرکت در این خصوص 
گفت: افزایش میزان تولیــد و رکورد زنی در فولاد تاراز، نقش 
مثبتی در بازار خواهد داشــت؛ چراکه هراندازه تولید و عرضه 

در بازار افزایش یابد، قیمت محصولات متعادل تر خواهد شد.
سعید رشــیدی در گفت وگو با ایراسین با بیان این مطلب، 
اظهار کرد: در ادامه روند خوب و عملکرد درخشان شرکت فولاد 
تاراز در سال 99 که با رشد تولید ۱۵.4 درصدی نسبت به سال 
9۸ همراه شده بود، خوشبختانه با تاش و همدلی کارکنان پر 
تاش شــرکت فولاد تاراز در اردیبهشت ۱4۰۰ موفق شدیم 
رکــورد تولید ماهانه را به مقــدار ۱۸ هزارو 9۳۷ تن محصول 
با کیفیت و ابعاد متنوع به خصــوص ضخامت پایین به ثبت 

برسانیم.
وی ادامه داد: در اردیبهشــت ماه ســال گذشته ۱۸ هزار و 
یک تن تولید داشــتیم، البته آخرین رکورد تولید فولاد تاراز در 
دی ماه 99 بود که تولید ۱۸ هزارو ۵49 تن به ثبت رسیده بود؛ 
در واقع در اردیبهشــت ماه نسبت به رکورد قبلی ۲ درصد رشد 

تولید داشتیم.
Á  مواد تامین  تاراز،  بزرگ ترین مشكل فولاد 

اولیه 
به گفته وی، محدودیت ها و موانع تولید در فولاد تاراز بسیار 
زیاد است و بزرگ ترین مشکل این شرکت، تامین مواد اولیه و 
کاف سرد اســت؛ این درحالیست که با توجه به رکورد ثبت 
شــده انتظارات از ما در ماه های آتی بیشتر از قبل خواهد شد؛ 
البته تــاش و برنامه ریزی برای اینکه بتوانیم تولید خود را به 
بالای ۲۰ هزار تن در ماه برسانیم وجود دارد، اما نگرانی اصلی 
در خصوص شیوه نامه اباغیه فولاد است که از آبان سال قبل 
اجرا شد و با توجه به اینکه تامین نیاز شرکتهای تولیدی ورق 
گالوانیزه در نظر گرفته نشده بود تامین مواد اولیه شرکت فولاد 
تاراز که به عنوان حلقه آخر زنجیره فولاد می تواند ارزش افزوده 
زیادی برای کشور داشته باشد را با مخاطره جدی روبرو کرده 
است.رشــیدی افزود: بزرگ ترین چالش فولاد تاراز تامین مواد 
اولیه بوده و این در حالی اســت که کاف سرد با محدودیت 
زیاد عرضه به دلیل تقاضای بالا از سوی سایر مصرف کنندگان 
به ویژه شرکتهای خودروسازی و لوازم خانگی، در عمل امکان 
خرید کاف سرد برای فولاد تاراز در 4 ماه گذشته وجود نداشته 
و کاف گرم به صورت محدود جایگزین آن شــده است؛ البته 

در سامانه بهین یاب برای فولاد تاراز ۲۰ هزارتن سهمیه ماهانه 
در نظر گرفته شــده، اما در عمل در بورس کالا امکان تامین 
بســیار محدود بوده و تنها حدود ۲۵ درصد تقاضای ما محقق 

شده است.
Á خطر توقف تولید 2۰ روزه در ماه وجود دارد

به گفته رشــیدی، اگر تمهیدی برای تامیــن مواد اولیه از 
خردادماه امسال برای شرکت تاراز اندیشیده نشود، خطر توقفات 
حــدود ۲۰ روز ماهانه در خط تولید وجــود دارد و این موضوع 
مشکات فراوانی به همراه خواهد داشت؛ بنابراین وزارت صمت 
و متولیان امر باید برای تامین مواد اولیه شرکت فولاد تاراز که 
یکی از تولیدکنندگان موفق ورق گالوانیزه کشور است، تمهیدی 
بیاندیشند؛ زیرا تعطیلی این واحد تهدیدات زیادی را به همراه 
خواهد داشت؛ زیرا همان گونه که میدانید راه اندازی واحد فولاد 
تاراز امید را در دل جوانان منطقه چهارمحال و بختیاری ایجاد و 
اشتغال پایدار مستقیم و غیرمستقیم در استان فراهم کرده است.
وی افزود: امسال نیز سال تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی 
هاســت و باید مانع بزرگ تولید از پیش روی ما برداشته شود 
تا بتوانیم روزبه روز تولید با کیفیت تر و بیشتری داشته باشیم؛ 

همچنین در زمینه صادرات نیز حمایت های لازم صورت گیرد.
Á  طرح توسعه ای فولاد تاراز با کمک صادرات

اجرا می شود
رشــیدی ادامــه داد: با توجه به ارزش افــزوده بالای ورق 
گالوانیزه و اینکه میزان تولید بیش از مصرف داخلی است، باید 
بتوانیم برای صادرات نیز برنامه ریزی ثابتی داشــته باشیم و با 
ارزآوری برای طرح های توسعه ای مجموعه فولاد تاراز به عنوان 
یکــی از زیرمجموعه های فولاد مبارکه تولید 4۵۰ هزار تن در 
سال را محقق کرده و به زودی به تولیدکننده کاف سرد برای 

مصرف شرکت و سایر کارخانجات تبدیل شویم.
 بــه گفته وی، رکورد تولید افزایش تولید باعث می شــود 
تا تقاضای بیشــتری از مشتریان را پاسخ دهیم، همچنین این 
افزایش تولید در بحث صادرات نیز موثر خواهد بود؛ زیرا می توان 
مازاد تولید را صادر کرد.مدیرعامل فولاد تاراز افزود: با توجه به 
اهمیت بخش تولید که هر ساله از سوی رهبر معظم انقاب نیز 
به آن تاکید می شود، حمایت از تولید باید از سوی همه بخشها 

و سازمان ها صورت گیرد.
به گفته رشــیدی، رکورد زنی در میان کارکنان شرکت نیز 

انگیزه ایجاد کرده و همچون یک محرک برای تاش بیشتر 
بوده و این بزرگ ترین دستاورد است.

مدیرعامل فولاد تاراز افــزود: ورق گالوانیزه فولاد تاراز به 
مصرف صنایع وابســته همچــون لوازم خانگی، صنایع فلزی، 
ســاختمانی و... می رسد و زمانی که تولید افزایش پیدا می کند 
و می توان میزان عرضه در بورس را افزایش داد، طبیعتا تقاضا 
بهتر پاســخ خواهد داد. این اتفاق نقش مثبتی در بازار خواهد 
داشت؛ در واقع هراندازه تولید و عرضه در بازار بیشتر شود قیمت 
محصولات متعادل تر خواهد شد و با توجه به قیمت مواد اولیه 

سود معقول تولیدکنندگان نیز در نظر گرفته شود.
گفتنی است شــرکت فولاد تاراز، تولید کاف گالوانیزه با 
پوشش های خاص را برعهده دارد که قابلیت مقاومت در برابر 
خوردگی، فرم پذیری بالا، رنگ پذیری مناسب، بازرسی آسان و 
عملیات جوشکاری را دارا بوده و عمده مصارف این محصول در 
قطعات لوازم خانگی مانند یخچال، بخاری، ماشین لباسشویی، 
کولر، مایکروویو، ناودان ها و لوله ها، سازه های فضایی و انبارها، 
ســقف های فلزی، نیروگاه ها، قطعات خــودرو، اگزوز، مخازن 

ذخیره آب و کابینت آشپزخانه و... است.

اجرای ۱3 طرح  در زنجیره 
فولاد توسط ایمیدرو

رئیس هیات عامل ســازمان توسعه و نوسازی معادن و 
صنایع معدنی ایران )ایمیدرو(، به تشریح برنامه های این سازمان 
برای سال ۱4۰۰ و پایش طرح هایی که طی سال جاری در 
نوبت افتتاح قرار دارند، پرداخت که مهمترین  آن ها شامل ۱۳ 
طرح در زنجیره فولاد، شش طرح در صنعت مس و ۱۰ طرح 
در مجموعه تهیه و تولید، می شــود. به گزارش ایسنا، طبق 
اعام این سازمان وجیه الله جعفری در جلسه پایش طرح های 
سال ۱4۰۰، ایمیدرو، با بیان اینکه طرح های مختلفی به ارزش 
بیش از ۱.9 میلیارد دلار در زنجیره فولاد، مس، سرب و روی، 
طا، فروکروم، تولید نفلین سینیت، فسفات و همچنین بخش 
زیرساختی تا پایان سال جاری راه اندازی می شوند، گفت: از 
جمله طرح های قابل افتتاح در صنعت فولاد، شــامل واحد 
فولادسازی و ریخته گری تختال سفیددشت، فاز ۳ کنسانتره 
گهر زمین، واحد احیای مستقیم فولاد قائنات، کنسانتره فولاد 
شرق کاوه، بریکت سازی فولاد شادگان، تولید کاف فولادی 
چادرملو، واحد خردایش گل گهر و... است. رئیس هیات عامل 
ایمیدرو ضمن اشاره به افتتاح شش طرح توسعه ای در صنعت 
مس تا پایان ســال جاری، تصریح کرد: این طرح ها شامل 
شامل کنسانتره مس درآلو، هیپ لیجینگ سونگون، توسعه 
معدن سرچشمه، فلوتاسیون سرچشمه، کنسانتره ایجو، آهک 
هیدراته اهر است که تا پایان امسال به بهره برداری می رسند. 
همچنین ۱۰ طرح توســط شرکت تهیه و تولید مواد معدنی 
شامل تولید طای هیرد، تولید کاغذ از کربنات کلسیم، فسفات 
چرام، نوســازی سرب نخلک، آهک هیدراته کوه لار، تولید 
کود فسفاته، تولید سیلیکومتال فروکروم جغتای، افزایش تولید 
آنتیموان سفیدابه، افزایش تولید نفلین سینیت کلیبر و راه اندازی 
معدن طای دره اشکی است. جعفری در ادامه به برنامه های 
افتتاح در بندر پارسیان اشاره کرده و افزود: سه پست اسکله 
بندر تخصصی صنعتی و معدنی در منطقه ویژه صنایع انرژی بر 
پارسیان تا پایان سال ۱4۰۰ به بهره برداری می رسد. ضمن 
اینکه طرح های دیگری در زمینه زیرساختی اعم از راه سازی 
و بهسازی راه ها، تامین تجهیزات و خط انتقال برق، اجرای 
۱۵ کیلومتر خط انتقال آب در منطقه گل گهر در برنامه های 
ایمیدرو برای ســال ۱4۰۰ در نظر گرفته شده است. رئیس 
هیات عامل ایمیدرو همچنین در رابطه با وضعیت ســاخت 
نخستین کارخانه فرآوری روی در مجتمع مهدی آباد گفت: 
مجموع پیشرفت فاز نخست به ۵9 درصد رسیده و تاکنون 
۷۶ میلیون تن باطله برداری در این معدن انجام شده است. 
تجهیزات فاز نخست با هدف تولید ۲۰۰ هزار تن کنسانتره 
روی ســولفیدی، وارد سایت شــده و در حال نصب است. 
ضمن اینکه تامین بخش های زیربنایی همچون آب، گاز و 
برق به موازات ســاخت کارخانه در حال انجام است. لازم به 
ذکر است که در این نشست، مدیران شرکت های ملی صنایع 
مس ایران، شــرکت تهیه و تولید مواد معدنی، شرکت روی 
مهدی آباد، منطقه ویژه پارسیان، جزئیاتی از نحوه پیشرفت 

طرح ها ارائه کردند.

ایرلاین ها مسئول تقلبی بودن 
تست  کرونا نیستند

در پی اظهارات یکی از مسئولان وزارت بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکی درباره خرید و فروش تست تقلبی کرونا برای 
پروازها و اینکه درســت بودن یا نبودن این آزمایش ها برای 
شرکت های هواپیمایی مهم نیست، رییس سازمان هواپیمایی 
کشوری گفت: بی انصافی نکنیم. چراکه تقلبی بودن یا نبودن 
پاسخ آزمایش ها و تست کرونا ارتباطی با ایرلاین ها ندارد. به 
گزارش ایسنا، اجباری شدن ارائه تست PCr با پاسخ منفی 
به ویژه برای پروازهای خارجی سبب شده تا در فضای مجازی 
تست های منفی کرونا به صورت تقلبی تبلیغ و فروخته شود، 
روز گذشته سیامک سمیعی -مدیرکل آزمایشگاه مرجع سامت 
وزارت بهداشــت- درباره فروش تســت منفی کرونا گفت: 
مهم ترین جایی که افراد به دنبال جواب تست منفی هستند 
برای مســافران پروازها به خصوص پروازهای خارجی است 
که میلیون ها تومان هزینه دارد. برای شرکت های هواپیمایی 
مهم این نیست که جواب تست درست باشد. مهم این است 
که تست منفی باشد و با توجه به اینکه افراد هزینه زیادی را 
برای پروازهای خارجی پرداخت می کنند اگر یکی از همراهان 
آن ها تست مثبت داشته باشد، تکلیف آن ها هم نامعلوم می شود؛ 
بنابراین به دنبال خرید جواب تست منفی هستند. در پی طرح 
این اظهارات تورج دهقان زنگنه –رییس سازمان هواپیمایی 
کشوری – در این باره به ایسنا گفت: راستی آزمایی و درست 
و غلط بودن نتیجه تست کرونا وظیفه وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی است و این مسئله هیچ ارتباطی به صنعت 
هوانوردی و ایرلاین ها ندارد و بهتر است در این زمینه نسبت 
به شرکت های هواپیمایی و مجموعه های مرتبط با این صنعت 
بی انصافی نکنیم. وی افزود: البته ماه هاســت آزمایشگاه های 
مرجعی به عنوان مراکز مورد تایید وزارت بهداشــت، درمان و 
آموزش پزشکی معرفی شــده و مردم وقتی برای انجام سفر 
و انجام تســت کرونا به آنجا مراجعــه می کنند یک نمونه از 
این تســت برای وزارت بهداشت و یک نمونه برای سازمان 
هواپیمایی و ایرلاین مربوطه ارسال می شود و برگه  پاسخی را 
هم به مسافر ارائه می دهند اما اساسا زیرساختی برای تایید این 
نتایج و راستی آزمایی آن ها وجود ندارد که صنعت هوانوردی 
را در این زمینه مسئول بدانیم. دهقان زنگنه ادامه داد: در طول 
دوران شیوع ویروس کرونا هر پروتکل و دستورالعمل بهداشتی 
از سوی دســتگاه های متولی مانند وزارت بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکی و ستاد ملی مقابله با کرونا اباغ شده از سوی 
بخش هوانوردی و شرکت های هواپیمایی اجرایی شده است 
و بنابرایــن نباید این حوزه را در این زمینه که وظیفه ای ندارد، 
مســئول دانست. وی با طرح این پرسش که آیا ایرلاین های 
بدون مشــاهده و چک کردن تست کرونا به مسافری بلیت 
فروخته اند؟ تصریح کرد: آزمایشــگاه ها را وزارت بهداشــت 
مشخص و معرفی می کند و نظارت ها هم در حیطه وظایف 
آن هاست و از سوی دیگر ایرلاین ها هیچ کنترلی نمی توانند 

روی آزمایشگاه ها و تست کرونا داشته باشند.

شناسایی رسته های تولیدی 
صنفی دارای اولویت صادراتی

دبیــر کل اتاق اصناف ایران از شناســایی رســته های 
تولیــدی صنفی دارای اولویت صادراتــی اصناف ایران خبر 
داد و گفت: در این مســیر بر واحدهــای تولیدی که دارای 
ظرفیت بالقوه و بالفعل صادراتی هســتند، نظیر صنف چرم، 
کیف و کفش، پوشــاک، زیور الات و ســنگ های قیمتی، 
صنایع چوبی و مبلمان و برخی رسته های خدمات فنی مانند 
تعمیر خودروهای سنگین و نیز تاسیسات تمرکز شده است. 
به گزارش ایســنا، به نقل از اتاق اصناف ایران،   محمدباقر 
مجتبایی در نشست مشترک رایزنان بازرگانی با اتاق اصناف 
ایران پیش از عزیمت به کشــورهای محل ماموریت، برای 
آشنایی با ظرفیت های تولیدی و صادراتی، با اشاره به اهمیت 
نیازسنجی بازارهای هدف محصولات صنفی دارای اولویت 
صادراتی در کشورهای هدف گفت: جایگاه بنگاه های کوچک 
و متوسط )smEs( در اقتصاد دنیا و نقشی که برای شکوفایی 
درکشورهای توسعه یافته ایجاد کرده اند بسیار حائز اهمیت 
است و بنگاه های اقتصادی ایران برحسب نوع بنگاه به چهار 
گروه خرد )یک تا 9 نفر(، بنگاه های کوچک )۱۰ تا 49 نفر(، 
بنگاه های متوســط )۵۰ تا 99 نفر( و بنگاه های بزرگ )۱۰۰ 
نفر به بالا( را شامل می شود. وی افزود: 9۸ درصد بنگاه های 
ایران در سطح کوچک و متوسط هستند و بنا به آنچه در منابع 
مختلف در مورد تعریف smEs ذکر شده عمده ترین سهم از 
بنگاه های خرد و کوچک و متوسط در ایران متعلق به اصناف 
است که با مجموعه ۳ میلیون واحد صنفی و بیش از ۸۰۰۰ 
اتحادیه و ۳9۶ اتاق اصناف بزرگ ترین تشــکل اقتصادی 
کشور محسوب می شوند و بیش از ۷۰ درصد کالای وارداتی 
و 9۰ درصد محصولات صنایع بزرگ کشور از طریق شبکه 
عمده فروشی و خرده فروشی اصناف توزیع می شود. مجتبایی 
با تاکید بر مراحل شناسایی رسته های تولیدی صنفی دارای 
اولویت صادراتی اصناف ایران، اظهار کرد: اتاق اصناف ایران 
جهت شناســایی و برنامه ریزی حمایتی از صنوف تولیدی 
اقدامات لازم را انجام داده اســت و در این مســیر تمرکز بر 
واحدهای تولیدی که دارای ظرفیت بالقوه و بالفعل صادراتی 
هستند، نظیر صنف چرم، کیف و کفش، پوشاک، زیور الات و 
سنگ های قیمتی، صنایع چوبی و مبلمان و برخی رسته های 
خدمات فنی مانند تعمیر خودروهای سنگین و نیز تاسیسات 
قرار گرفته اســت. دبیر کل اتاق اصناف ایران با اشــاره به 
انتظارات اصناف از رایزنان بازرگانی، تصریح کرد: اطاع رسانی 
به موقع در خصوص آخرین تحولات و پیش بینی تغییرات 
وضعیت اقتصادی، اجتماعی و … از کشورهای هدف، ارائه 
قوانین و مقرارت، استاندارهای ورود کالا، بازاریابی و مذاکره 
 ،)loi( با واردکنندگان عمــده کالا، اخذ ســفارش خرید
پیگیری تا صادرات را از جمله انتظــارات اصناف از رایزنان 
بازرگانی عنوان کــرد. ارائه گزارش های تحلیلی از وضعیت 
رقبا )استراتژی های ورود به بازار، شبکه توزیع سیاست های 
پیشبرد فروش( و استفاده از ارتباطات یکپارچه بازاریابی برای 
ایجاد تعامل بین بنگاه های صنفی ایران با تجار کشورهای 
هدف به منظور همکاری های تجاری، اقتصادی از ســوی 

رایزنان بازرگانی بسیار حائز اهمیت است.

انتقاد یک نماینده از افزایش 
مجدد قیمت خودرو

یک عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسامی با انتقاد 
از افزایش قیمت خودرو، آن را در شــرایط کاهش قیمت ارز 
نامعقول دانست. حجت الاسام والمسلمین موسوی لارگانی در 
گفت وگو با ایسنا، با اشاره به افزایش قیمت خودرو در شورای 
رقابت گفت: ما طی یکی دو سال اخیر شاهد افزایش نجومی 
قیمت خودرو بودیم در حالی که نه در کمیت و نه کیفیت آن 
هیچ تغییری حاصل نشــده است بلکه در برخی مواقع حتی 
کیفیت پایین آمده است. وی اضافه کرد: در ماه های گذشته 
خصوصا در سال ۱۳99 یکی از دلایل افزایش قیمت خودرو، 
افزایش قیمت ارز و نابسامانی های بازار ارز عنوان می شد. البته 
من به این اعتقادی ندارم زیرا یکسری از کالاها از صفر تا ۱۰۰ 
در کشور خودمان تولید می شود و ذخائری مثل معادن سنگ 
آهن از حقوق ملت ایران است و متعلق به بیت المال است. این 
عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسامی ادامه داد: 
من از مدیرعامان دو خودروسازی بزرگ در جلسات شنیده ام 
که می گویند ۸۵ درصد قطعات پراید در داخل تولید می شود 
پس قیمت آن چه ارتباطی به ارز دارد؟ حالا هم که قیمت ارز 
کاهش یافته است کجای دنیا سه ماه به سه ماه قیمت گذاری 
می کنند؟ گفته می شود قیمت کارخانه باید پنج درصد از بازار 
آزاد ارزان تر باشد، اما بازار آزاد را چه کسی تعیین می کند؟ وی با 
بیان این که بسیاری از مردم نسبت به قرعه کشی برای ثبت نام 
خودرو معترض هستند، اظهار کرد: در حالی که ما شاهد کاهش 
قیمت ارز بوده ایم چه دلیل دارد قیمت خودرو دو مرتبه افزایش 
یابد؟ ممکن است بگویند که قطعات و مواد اولیه با ارز ۳۰ هزار 
تومانی و ۲۵ هزار تومانی خریداری شده پس چرا آن موقع که 
با ارز 4۰۰۰ تومانی و ۱۲ هزار تومانی خریداری می شد تاثیر آن 
را در قیمت نمی دیدیم؟ این ظلم در حق مردم است. موسوی 
لارگانی ادامه داد: زمانی پراید هفت میلیون تومان بوده اما الان 
بالای ۱۰۰ میلیون تومان است کدام جوانی توان خرید پراید 
را دارد؟ قطعا در چنین شرایطی افزایش قیمت معنایی ندارد و 
قابل پذیرش نیســت و حتی اگر استدلال آن قیمت ارز باشد 
باید کاهشی باشد. ممکن است در مورد یکسری کالاها بگویند 
اگر با قیمت پایین به مصرف کننده بدهیم قاچاق می شود اما 
خودرو که قاچاق نمی شود چرا باید مردم را محروم کنیم؟ این 
عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسامی یادآور شد: ما پهپاد 
آمریکایی را سالم به زمین می نشانیم و بهتر از آن را می سازیم 
و در ســایر علوم هم پیشرفت های چشم گیری داریم ولی در 
خودرو حتی عقب گرد هم کرده ایم زیرا مافیا داریم باید بخش 
خصوصی را در این زمینه فعال کنیم و رقابت ایجاد کنیم که 
کیفیت بالا برود. موســوی لارگانی در پایان خواســتار ورود 
کمیسیون صنایع به موضوع قیمت گذاری خودرو و همچنین 
تعیین مهلت برای خودروسازها در راستای افزایش کیفیت و 

کاهش آمار تصادفات رانندگی شد.
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در سایت اصفهان امروز اسکن كنید

مدیرعامل فولاد تاراز از رکوردی دیگر در گروه فولاد مبارکه خبر داد   خبر

نقش موثر ركوردشکنی فولاد تاراز در متعادل سازی بازار

مدیرعامل توانیر گفت: امســال به ویژه در یک ماه آینده، 
شرایط بحرانی داریم، به همین علت به نیروگاه ها فشار آوردیم تا 
زودتر به مدار تولید برگردند و با تولید رمز ارزها هم برخورد جدی 
می کنیم.به گزارش ایسنا، محمدحسن متولی زاده در یک برنامه 
تلویزیونی گفت: امسال رشد انرژی مصرفی برای استخراج هر 
واحد رمز ارز، چندین برابر شده است و بر اساس برآوردها؛ حدود 
۲۰۰۰ مگاوات از برق کشــورمان برای تولید رمز ارز مصرف 
می شود.مدیرعامل توانیر افزود: ۲۰۰۰ مگاوات معادل مصرف 
دو میلیون خانوار یا معادل بیش از مصرف هفت استان کشور و 

یا معادل ۳۰ درصد مصرف تهران است.
وی ادامه داد: از همه کمک خواستیم تا در این زمینه به ما 
کمک کنند و از مردم خواستیم اگر مطلع شدند جایی در حال 
تولید غیرقانونی رمز ارز است اطاع دهند و پاداش دریافت کنند.

متولی زاده با بیان اینکه به همکارانمان که برای جمع آوری 
رمز ارزها رفتند تیراندازی شــد، افزود: از دستگاه های امنیتی و 
قضایی کمک خواستیم.مدیرعامل توانیر گفت: از نظر توان تولید 
و ساخت تجهیزات تولید برق هیچ مشکلی نداریم و سازنده و 
پیمانکاران بسیار قوی داریم و اگر منابع مالی وجود داشته باشد، 
تولید برق افزایش می یابد.متولی زاده با بیان اینکه با اقدامات و 
راه های ساده می توانیم بسیاری از مشکات را حل کنیم، افزود: 
اگر کولرهای گازی اسقاطی را که هر کدام معادل دو خودروی 
فرسوده، سوخت مصرف می کنند با یک کولر استاندارد، تعویض 
کنیم، در مصرف بــرق، ۶۰۰۰ مــگاوات صرفه جویی انجام 
می شــود و همین کار اگر برای کولرهای آبی هم انجام شود 
بیش از 4۰۰۰ مگاوات دیگر هم صرفه جویی می شــود و اگر 
بخاری های دودکش دار مردم هم اصاح شــود، روزی ۲۰۰ 

میلیون مترمکعب در مصرف سوخت، صرفه جویی می شود.
متولــی زاده افــزود: اگر مــردم در مصرف بــرق، کمی 

صرفه جویی کنند به خاموشی نیازی نخواهیم داشت.

مدیرعامل توانیر با اشــاره به این که ارزان ترین برق دنیا را 
داریم گفت: هزینه ای که افراد ســیگاری بابت سیگار در ایران 
پرداخت می کنند پنج برابر هزینه ای است که همه مردم ایران 
برای مصرف برق خانه هایشان پرداخت می کنند.محمدحسن 
متولی زاده انعطاف پذیری در مصرف برق و داشتن ذخیره کافی 
برای شرایط اضطرار را از راهکارهای حل مشکل کمبود برق 
بیان و اضافه کرد: تحقق ذخیره کافی به ســرمایه گذاری های 
فــراوان نیــاز دارد و انعطاف پذیری در مصــرف تاکنون در 
سیاست های وزارت نیرو اعمال شده اســت.وی ادامه داد: در 
سال های اخیر، سیاست های تشویقی برای مشترکان داشتیم که 
اگر در شرایط خاص، مصرف را کاهش دهند تشویق می شوند.
متولی زاده افزود: در زمستان، مصرف گاز کشور ۸۵۰ میلیون 
مترمکعب در روز است که بیش از ۶۵۰ میلیون مترمکعب آن در 
بخش خانگی و تجاری مصرف می شود و در نتیجه سوخت گاز 
طبیعی تحویلی به نیروگاه ها کاهش می یابد و الزاماً باید سوخت 
مایع مصرف کنند.او اضافه کرد: تعدادی از نیروگاه های ما که 

تعمیرات داشــتند به علت این که مجبور بودند از سوخت مایع 
استفاده بیش از زمان مقرر کار کردند و تعمیرات آن ها به تأخیر 
افتاد و این تأخیر، اثرات خود را در مقطع کنونی نشان داده است.
مدیرعامل توانیر با اشــاره به این که تولیــد »رمز ارزها« 
بسیار انرژی بر اســت، گفت: علت این که بخش عمده ای از 
تولیدکنندگان این رمز ارزها به ایران سرازیر شدند این است که 
انرژی در کشورمان ارزان است. متولی زاده افزود: این رمز ارزها 
دو دســته هستند یک دسته در چارچوب قوانین و مقررات کار 
می کنند که حدود ۳۰۰ مگاوات قرارداد رسمی دارند و مدیریت 
پذیر هســتند و دیروز این تولیدکننــدگان قانونی رمز ارزها از 
مدار خارج شدند.وی اضافه کرد: اما اکثریت تولیدکنندگان رمز 
ارزها در کشورمان تمایلی ندارند در چارچوب قانون کار کنند و 
مدیریت پذیر باشند.متولی زاده با اشاره به این که آمار دقیقی از 
میزان تولید رمز ارزها در کشورمان وجود ندارد، گفت: یکی از 
ویژگی های رمز ارزها و فرایند اســتخراج آن ها، این است که 

قابل کنترل نیست.

مدیرعامل شرکت توانیر هم با حضور در این برنامه، ضمن 
عذرخواهی از مردم بابــت قطعی های مکرر برق گفت: برای 
روشن نگه داشــتن چراغ خانه ها و چرخ زندگی مردم تاش 
می کنیم.محمدحسن متولی زاده با اشاره به اینکه خاموشی ها 
به ناچار اتفاق افتاده اســت، افزود: امسال از نظر گرمای شدید 
و زودرس، یک سال بی سابقه ای بود و شاید در ۵۰ سال اخیر 
ایران ســابقه نداشت؛ حتی دمای هوا در ماه فروردین، ۵ درجه 
گرم تر از متوسط سال های گذشته بود.وی ادامه داد: کم بارشی و 
خشک سالی هم به آن اضافه و مجموع این عوامل موجب شد 
که چاه های کشاورزی، زودتر وارد مدار و دستگاه های سرمایشی 

مردم زودتر روشن شوند.
 متولی زاده اضافه کرد: پدیــده ای به نام ”رمز ارز“ هم به 

وجود آمد که حجم قابل ماحظه ای از مصرف را دارد.
وی گفت: همه این عوامل موجب شد که رشد مصرف ۲۰ 
درصدی بی ســابقه را در صنعت برق داشته باشیم.مدیرعامل 
شرکت توانیر با بیان اینکه میانگین برق مصرفی کشور در ۱۰ 
سال گذشته، یک و هشت دهم درصد بود، افزود: اما به یک باره 
رشد ۱۰ برابری را تجربه کردیم.متولی زاده گفت: هر سال به 
طور معمول، حدود یک میلیون مشترک جدید و تعدادی صنایع 
جدید داریم که معمولًا ســالی ۲ هزار مگاوات مصرف اضافه 
داشــتند.او با بیان اینکه صنعت برق، صنعت عرضه و تقاضا و 
هم زمان از تولید به مصرف اســت، افزود: مصرف، رشد بسیار 

زیادی داشت، اما عرضه و تولید ما کاهش و مشکل داشت.
متولی زاده اضافه کرد: مهم ترین علت این کاهش، کاهش 
ذخیره آب نیروگاه برقآبی بــود که بیش از ۵۰ درصد کاهش 
یافت. همچنین تعمیرات نیروگاه ها بود که معمولًا بر اســاس 
برنامه ریزی ها تا نیمه خرداد به مدار وارد می شوند و تعدادی از 
این نیروگاه ها هنوز آماده نشدند و به مدار نیامدند بنابراین این 

عوامل موجب ایجاد فاصله میان عرضه و تقاضا شد.

شرایط بحرانی مصرف برق تا یک ماه آینده ادامه دارد

ابر پروژه انتقال آب خلیج همیشــه فارس به استان های 
مختلف از جمله اســتان صنعتی اصفهان می تواند زمینه ساز 
توســعه روزافزون مجموعه های بــزرگ و کوچک تولیدی، 
رونق کســب وکار، جهش تولید، درآمدزایی و اشــتغال زایی 
باشد. به گزارش ایرنا، کاهش چشمگیر منابع آبی سطحی و 
زیرسطحی و چالش های تامین آب در بخش های مختلف در 
دهه های اخیر به موضوعات اصلی کشور تبدیل شده است. 
در عین کاهش منابع آبی شاهد توسعه شهرها، کشاورزی و 
صنایع آب بَر نیز بوده ایم و همین امر، ما را با محدودیت های 
آبی بخصوص در ماه های گرم سال روبه رو می کند تا جایی 
که حتی مسوولان به دفعات در باره جیره بندی آب آشامیدنی 
هشــدار داده اند. به گفته مدیرکل مدیریت بحران استانداری 
اصفهان، بارش های امسال در استان نسبت به مدت مشابه 
سال قبل از آن بالغ بر ۳4 درصد کاهش یافته و این موضوع 
در سرشــاخه های زاینده رود هم صدق می کند و همین امر 
سبب کاهش مقدار ذخیره سد زاینده رود به عنوان ذخیره گاه 
اصلی آب اصفهان و استان های همجوار شده است. منصور 
شیشــه فروش در گفت وگو با ایرنا افزود: میزان بارندگی ها از 

ابتدای ســال آبی جاری )مهر 99( تاکنون در نقاط مختلف 
اســتان از ۱4 تا افزون بر۵۰ درصد کمتر شده است که این 
امر لزوم اجرای طرح های انتقال آب به این خطه را گوشــزد 
می کند. آنطور که کارشناسان و پژوهشگران مطرح می کنند: 
انتقــال آب از خلیــج فارس به اســتان هایی مانند اصفهان 
می تواند نقش بســزایی در کاهش مصرف آب های سطحی 
و زیرسطحی ایفا کند و به حفظ این منابع آبی ارزشمند منجر 
شود. از ســوی دیگر، توسعه صنایع از جمله فولاد در سطح 
کان و دیگر مجموعه های تولیدی بزرگ و کوچک در زُمره 
برنامه ها و سیاست های مدیران و تصمیم گیران است و همین 
امر می طلبد که منابع آب تازه ای به این مناطق اضافه شــود 
زیرا با منابع موجود نمی توان از پسِ نیاز بخش های مختلف 
به ویژه صنعت و تولید برآمد. ناگفته نماند که استان اصفهان 
با ۲4 شهرســتان و بیش از پنج میلیون نفر جمعیت، بیش از 
9 هزار واحد تولیدی کوچک و بزرگ با ســرمایه ۲۲۱ هزار 
میلیارد ریال و اشتغال ۲۶۳ هزار نفر، حدود ۸4۰ معدن در حال 
بهره برداری با سرمایه بیش از ۱۰ هزار میلیارد ریال و حدود 
۱۸۰ هزار واحد صنفی دارد. ذکر این نکته ضروریســت که 

منابع آبی سطحی و زیرسطحی را باید با نهایت صرفه جویی 
و تنها به مصارف آشــامیدنی، کشــاورزی و محیط زیست 
اختصــاص داد و بهترین راهکار بــرای تامین آب صنعت، 
اســتفاده از آب خاکستری یا منابعی است که تهدید کاهش 
چشــمگیر یا اتمام آن وجود ندارد. همین نگره، دولتمردان را 
بر آن داشــت تا پروژه انتقال آب از خلیج فارس به شماری 
از استان های مناطق خشک و فات مرکزی را کلید بزنند تا 
نفس تازه ای برای صنایع این مناطق باشد. عملیات اجرایی و 
بهره برداری از طرح ملی و ابر پروژه انتقال آب از خلیج  فارس 
به اصفهان هم زمان با ۶ استان واقع در فات مرکزی و شرق 
کشور، اسفند سال گذشته با دستور رییس جمهوری به صورت 

ویدئو کنفرانسی آغاز شد.
با اجرای این طرح ها که در مجموع با لوله گذاری به طول 
ســه  هزار و ۷۰۰ کیلومتر، آب خلیج فارس و دریای عمان را 
به هفت استان هرمزگان، کرمان، خراسان جنوبی، خراسان 
رضوی، یزد، اصفهان و سیستان و بلوچستان منتقل می کند 
۱۲۸ هزار میلیارد تومان اعتبار پیش بینی شــده و بر اساس 
اعام متولیان، این طرح ها برای ۷۰ هزار نفر ایجاد اشــتغال  

خواهد کرد. پروژه انتقال آب از استان هرمزگان آغاز می شود 
و در مسیر کرمان و خراسان جنوبی به خراسان رضوی انتقال 
خواهد یافت و می تواند به توسعه صنایع گلخانه ای و واحدهای 
صنعتی و معدنی بزرگ این اســتان ها کمک کند. نکته مهم 
اینکه آب اســتحصال شــده در این پروژه از نظر قیمتی در 
مقایســه با کشورهای حاشــیه خلیج فارس از جمله عمان و 
امارات ۲۰ درصد ارزان تر است. خط نخست آب خلیج فارس 
را به استان های هرمزگان، کرمان و یزد منتقل می کند، چند 
ماه پیش توسط رئیس جمهوری بطور کامل افتتاح شد، این 
طرح در گام )فاز(های یک، دو و سه به طول ۸۲۰ کیلومتر با 
۱۲ باب ایستگاه پمپاژ، با حجم سرمایه گذاری ۲۰ هزار میلیارد 
تومانی اجرایی شده که پتانسیل اشــتغال زایی آن در دوران 
ساخت )تاریخ شــروع ۱۳9۱ و تاریخ اتمام ۱۳99( ۱۶ هزار 
نفر برآورد شده اســت. در خط دوم، انتقال آب خلیج  فارس 
به اســتان های کرمان، خراســان جنوبی و خراسان رضوی، 
پیش بینی و این طرح به طول یک هزار و ۵۵۰ کیلومتر با ۱۸ 
ایستگاه پمپاژ آب، با سرمایه  4۷ هزار میلیارد تومان، اجرایی و 

برای ۳۰ هزار نفر اشتغال زایی به دنبال دارد.

ابر پروژه انتقال آب خلیج فارس به اصفهان، زمینه ساز توسعه صنایع
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ورزش
   خبر کوتاه  منهای فوتبال

کمیته انضباطی ذوب آهن و 
مجیدی را جریمه کرد

بازی دو تیم استقال تهران و ذوب آهن اصفهان 
از ســری رقابت های لیگ برتــر از هفته ۲۲ در تاریخ 
۱9 اردیبهشــت ماه در ورزشگاه آزادی برگزار شد و از 
سوی هر دو تیم تخلفاتی صورت گرفت. براین اساس 
تیم ذوب آهن اصفهان به دلیل تخلف ســورفتار تیمی 
)پنج کارت زرد( طبق مــاده ۵۸ مقررات انضباطی به 
پرداخت مبلغ ۱۰۰ میلیون ریال جریمه نقدی محکوم 
شد. همچنین فرزاد مجیدی، عوامل منتسب به باشگاه 
اســتقال به دلیل اعتراض به مقام رسمی مسابقه و 
رفتار غیرورزشی طبق ماده ۶4 به پرداخت ۵۰ میلیون 
ریال جریمه نقدی محکوم شد. آرای صادره قابل اجرا 

و قطعی است.

ملی  تیم  اردوی  برگــزاری 
فوتبال بانوان در اصفهان

سرمربی تیم ملی فوتبال زیر ۱۷ سال اسامی 
بازیکنان دعوت شــده به اردوی انتخابی را اعام کرد. 
نخســتین اردوی انتخابی تیم ملی فوتبال بانوان رده 
ســنی زیر ۱۷ سال بانوان در ســال جدید از روز پنج 
خردادماه به میزبانی اصفهان آغاز می شــود. شــادی 
مهینی، سرمربی تیم ملی فوتبال زیر ۱۷ سال اسامی 
بازیکنان دعوت شــده به اردو را به این شــرح اعام 
کرد: عسل طیبان، شــیرین صفار )خراسان رضوی(، 
نازنین منصورالوارس، دیانا نوروزی، زهرا پوررستمی، 
شــادی خیری، پارمیس ثابت، هیــوا اعتمادی، ملیکا 
باقرنسب )تهران(، سوگند راجی، مائده بی رنگ، طهورا 
ســتوده مهدوی )گیان(، مبینا خلیلی، هستی سادات 
حسینی )البرز(، یاســمن جلیلیان )کرمانشاه(، نفیسه 
منتشــلو )کردســتان(، بیتا ما علی اکبری )مرکزی(، 
نرگس حدادی )گلســتان(، فاطمه گلستانی )خراسان 
شمالی(، زیبا نعمت پور )مازندران(، زینب خلیلی، زهرا 
عبدعلی )بوشهر(، آریانا جوزانی، مانا پارسایی )فارس(، 
مهرناز عزت آبادی، زهرا زیدآبادی، ســتایش شیرازی 
)کرمان(، یلدا رســتمی )کهگیلویه و بویراحمد(، مبینا 
محمدی )خوزستان(، مهشید رستمی، نرجس احمدی 
)چهارمحال بختیاری(، مریم محمدی، روژان تمریان 
)ایام(، فاطمه السادات کانتری )کیش(. اردوی فوق 
تــا روز دهم خردادماه ادامه خواهد داشــت. برگزاری 
اردوی انتخابی تیم ملی زیر ۱۷ سال به منظور انتخاب 
نفرات برتر جهت حضور در مرحله نخست رقابت های 

مقدماتی قهرمانی آسیا و تورنمنت کافا است.

سپاهان میزبان بازی رفت لیگ 
برتر فوتبال جوانان

قرعه کشی فینال لیگ برتر جوانان باشگاه های 
کشــور فصل ۱4۰۰-۱۳99 برگزار شــد. قرعه کشی 
مســابقات مرحله پایانی لیگ برتر جوانان باشگاه های 
کشور با حضور رضا عبدی مدیر مسابقات پایه، بهنام 
محمودزاده، اســماعیل قاســمی از باشــگاه سپاهان 
اصفهان و ســیامک رحیم پور از باشگاه پیکان تهران 
در سالن روابط عمومی ســازمان لیگ فوتبال برگزار 
شد و بر اساس قرعه تیم سپاهان در بازی رفت میزبان 
اســت و بازی برگشــت نیز در تهران برگزار می شود. 
بازی رفت در اصفهان در روز ۱9 خرداد ۱4۰۰ برگزار 
و تاریخ بازی برگشت در تهران با توجه زمان انتخابات 
ریاســت جمهوری پس از هماهنگی های لازم متعاقبا 

اعام می شود.

رادار  در  اللهی  عزت  سعید 
استقلال

سعید عزت اللهی هافبک تیم ملی موردتوجه 
کادرفنی فعلی اســتقال و ســرمربی آن یعنی فرهاد 
مجیدی قــرار گرفته و برخی تاش ها برای آبی پوش 
شــدن این هافبک دفاعی آغاز شــده است. همچون 
سال های گذشــته یک بار دیگر شنیده می شود سعید 
عزت اللهی هافبک تیم ملی موردتوجه کادرفنی فعلی 
استقال و سرمربی آن یعنی فرهاد مجیدی قرار گرفته 
و برخی تاش ها برای آبی پوش شــدن این هافبک 
دفاعی آغاز شــده اســت. با این حال مشکات مالی 
مثل دو فصل گذشته همچنان سد راه این انتقال قرار 
دارد و از آنجایی که حــدود ۶۰۰ هزار دلار فقط باید 
به عنوان مبلغ رضایتنامه ســعید عزت اللهی به باشگاه 
دانمارکی پرداخت شود به نظر می رسد باز هم درنهایت 
استقالی شدن هافبک ملی پوش وایله در این مقطع 
که آبی ها با مشــکات مالی فراوانی دست وپنجه نرم 

می کنند نشدنی باشد.

نظارت کامرانی فر در مسابقات 
مقدماتی جام جهانی

با اعام فدراسیون جهانی فوتبال حسن کامرانی 
فــر به عنوان ناظــر تیم داوری گــروه F رقابت های 
انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر انتخاب شد. مسابقات 
گروه F انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲ با حضور تیم های 
ژاپن، قرقیزستان، تاجیکستان، میانمار و مغولستان از 
۱۳ تــا ۲۵ خردادماه به میزبانی ژاپن در شــهر اوزاکا 
برگزار می شــود و با اعام فدراسیون جهانی فوتبال 
حسن کامرانی فر به عنوان ناظر تیم داوری این گروه 
انتخاب شده است. داورانی از کشور لبنان، عمان، قطر، 
 چین تایپه و امارات مســابقات ایــن گروه را قضاوت 

می کنند.

دعوت یک اصفهانی به اردوی 
تیم ملی فوتسال

محمد ناظم الشــریعه ۲۰ بازیکن را به اردوی تیم ملی 
فوتســال ایران دعوت کرد. دومیــن اردوی تدارکاتی تیم 
ملی فوتسال کشــورمان از روز چهارشنبه پنج خرداد ماه 
آغاز می شــود و تا روز یکشنبه نهم خرداد ماه ادامه خواهد 
داشت. بر همین اساس محمد ناظم الشریعه سرمربی تیم 
ملی فوتسال کشــورمان، ۲۰ بازیکن را به اردو فراخواند. 
اسامی بازیکنان دعوت شده به این شرح است: سالار آقاپور 
از آذربایجان غربی، ســپهر محمدی از اصفهان، علیرضا 
صمیمی از بوشــهر، مهدی جاوید و محمدرضا ســنگ 
سفیدی از تهران، علی ابراهیمی از خراسان رضوی، فرهاد 
توکلی و بهزاد عظیمی از خوزستان، محمد نجف زنگی از 
قزوین، اصغر حســن زاده و طاها نعمتیان از قم، میثم خیام 
و حمزه کدخدایی از کرمان، مســلم اولاد قباد از لرستان، 
سهیل حامدی، سعید احمد عباسی، حمیدرضا ره انجام و سینا 
پرکاس از مازندران، محمد شجری و رضا سپندار از مرکزی. 
لازم به توضیح است بازیکنان دعوت شده باید راس ساعت 
۱4 روز چهارشــنبه پنج خرداد مــاه، خود را در محل هتل 

المپیک به کادر فنی معرفی کنند.

دعوت پنج اصفهانی به اردوی 
تیم ملی هندبال جوانان

نخستین اردوی آمادگی تیم ملی هندبال جوانان ایران 
در سال جاری در مازندارن برگزار می شود. بر این اساس ۳۱ 
بازیکن دعوت شده به این مرحله از اردوی آمادگی تمرینات 
خود را از ۱۰ تا ۲۳ خردادماه زیر نظر سرگئی نیکولینکو به 
عنوان سرمربی، حسین رنجکار و سید مجتبی میردامادی به 
عنوان مربی، فرهاد شفیعی مربی دروازه بان، بهزاد قهرایی پور 
مربی بدنساز، امید کاظمی فیزیوتراپ، ایمان صحراییان به 
عنوان روانشناس و محمود متین به عنوان سرپرست برگزار 
می کنند. مهدی عباسی، متین صفوی، علی حفیظیان، صابر 
حیدری وفرحان باباصفری، نفرات دعوت شده به این اردو از 

اصفهان را تشکیل می دهند.

ضعف هایی که پشت 
درخشش کیانی پنهان شد

رقابت های تکواندو انتخابی المپیک در قاره آسیا در حالی 
با کسب یک سهمیه برای کشورمان به پایان رسید که با 
اشتباه کادر فنی ورزش ایران و به ویژه تکواندو یک سهمیه 
المپیک را از دست دادیم. این دوره از مسابقات به میزبانی 
اردن به مدت دو روز و با حضور ۸4 تکواندوکار از ۲۸ کشور 
برگزار شد و درنهایت تکواندوکاران 9 کشور موفق به کسب 
سهمیه شــدند. دراین بین تکواندو ایران که داعیه قدرت 
جهانی دارد با تحلیل اشــتباه کادر فنی و انتخاب نادرست 
یک سهمیه مسلم را از دســت داد. در ماه های گذشته در 
چند مورد با اشاره به سهمیه های کسب شده توسط تیم های 
مدعــی چین و کره جنوبی از طریق سیســتم رنکینگ و 
معرفی تکواندوکاران مدعی کسب سهمیه در رقابت های 
قــاره ای در اوزان مختلــف، قصد کمک بــه کادر فنی و 
تیم ملی را داشــت که متاسفانه اتاق فکر بانوان با تحلیل 
اشتباه، نه تنها سهمیه ای که می توانست به راحتی در اوزان 
سنگین کسب شود، از دست رفت، بلکه حق تکواندوکارانی 
که توانایی انجام این کار را داشــتند نیز ضایع شد. کسب 
سهمیه توسط ناهید کیانی بسیار برای ورزش کشور به ویژه 
تکواندو ارزشمند بود و باید به این دختر غیرتمند ایرانی که 
پیش ازاین هم توانایی خود را بارها و بارها ثابت کرده بود، 
تبریک گفت. ناهید کیانــی کار بزرگی در اردن انجام داد، 
با قامت مناسب، تکنیک مثال زدنی، جسارت فوق العاده و 
مبارزه ای به نمایش گذشت که سال ها بود در تکواندو بانوان 
کشورمان شاهد آن نبودیم. ولی نباید ضعف های عمده و 
ریشه ای تکواندو بانوان که مستقیم به کادر فنی این تیم و 
مشاورانش برمی گردد، نادیده گرفته شود. همه کارشناسان 
تکواندو به این نکته اذعان دارند که تکواندو در سبک وزن 
مدعیان آسیایی زیادی دارد، اغلب نفراتی که در مسابقات 
جهانی، آسیایی و المپیک در طول سال های گذشته موفق 
به کسب مدال در این اوزان شده اند، آسیایی و بخش شرقی 
آن بوده اند. بااین وجود چگونه انتخاب کادر فنی وزنی است 
که مدعیان اصلی آن در همین قاره اند. در پایان رقابت های 
اردن هم ویتنام و چین تایپه موفق به کسب سهمیه شدند. از 
سوی دیگر، تکواندوکاری برای این وزن انتخاب می شود که 
مدت ها قبل از آغاز اردوهای تیم ملی حضورش در مسابقات 
قطعی شده بود، تکواندوکاری که باید کیلوهای زیادی برای 
رسیدن به وزن 49- کیلوگرم کم کند. موضوعی که روی 
کار فنی او تاثیر بســیار زیادی گذاشت و در همان مبارزه 
نخســت برابر فلسطین هم شاهد چنین مشکلی بودیم و 
در پیکار نیمه نهایی و باوجود چند ساعت استراحت رمقی 
برای مبارزه نداشت و با اختاف فاحش بازنده میدان را ترک 
کرد. مشکلی که چند ماه قبل هم در رقابت های بین المللی 
ترکیه به وجود آمد و متاسفانه چشم ها روی آن بسته شد. 
مهرو کمرانی سرمربی تیم ملی بانوان در مصاحبه های قبل 
از اعزام، در دفاع از انتخاب های خود مواردی مطرح کرد که 
حتی برای اهالی غیر تکواندو هم توجیه مناسبی نبود. اتاق 
فکری که حق اشتباه نداشت، متاسفانه اشتباه بزرگی انجام 
داد. آیا نفراتی که چنین اشتباهی داشتند، اکنون پاسخگوی 
سهمیه ازدست رفته و حق ضایع شده تکواندوکاران شایسته 
کشورمان هست؟ بردوباخت جزیی از ورزش است و در این 
موضوع شکی نیست، در این شکست هم شاید مومن زاده 
کمترین تقصیر را داشت. ولی آیا در موردی که هشدار زیادی 
داده شد، کادر فنی نمی توانست تدبیر کند و درصد ریسک 
آن را کاهش دهد؟ چــرا باید متولیان فنی تکواندو بانوان 
همان دست استدلالی را که برای انتخاب وزن اعزامی به 
اردن داشتند، اکنون برای توجیه از دست رفتن سهمیه آورده 
و همه اشتباهات خود را به باخت مومن زاده نسبت داده و او 

را مقصر اشتباه بزرگ و فاحش خود قرار دهند؟ 

 اصفهــان امروز: پرســپولیس و ســپاهان به علت 
بازی های پربرخورد خود درگذشــته، در لیگ بیســت و یکم 
باید بازی رفت وبرگشت خود را در زمین بی طرف برگزار کنند 
اما آیا این موضوع کمکی به کاهش تنش ها می کند؟ کمیته 
انضباطی فدراسیون فوتبال به علت تعدد درگیری دربازی های 
اخیر پرسپولیس و ســپاهان، این دو تیم را به برگزاری بازی 
در زمین بی طرف محکوم کرده اســت. طبق این رای، بازی 
رفت وبرگشت این دو تیم در لیگ برتر بیست و یکم در شهری 
غیــر از تهران و اصفهان برگزار خواهد شــد. این تصمیم در 
شرایطی گرفته شده که تمام راهکارهای موجود درباره کاهش 
درگیری دربازی های دو تیم بی پاسخ مانده است. در سال های 
گذشته درگیری ها در سکوهای ورزشگاه دست  کمی از داخل 
زمین نداشت و حتی صدمات واردشده به تماشاگران از سوی 
همدیگر، بسیار زیاد بود. به همین دلیل برخی مدیران گمان 

می کردند در صورت نبود تماشاگران و محرومیت آن ها اوضاع 
درست می شود؛ اما این طور نشد. در لیگ برتر هجدهم بازی دو 
تیم بدون تماشاگر بود ولی بازهم درگیری هایی در داخل زمین 
شکل گرفت. بازی رفت وبرگشت این دو تیم در لیگ بیستم هم 
به علت شیوع کرونا و ممنوعیت حضور هواداران، در ورزشگاه 
خالی از تماشاگر بود ولی این موضوع افاقه نکرد. اگرچه بازی 
رفت پرسپولیس و سپاهان به دلایلی ازجمله تاش مسئولان 
دو تیم هیچ مشکلی نداشت اما در بازی برگشت جبران شد. 
حالا کمیته انضباطی بازی در زمین  بی طرف را انتخاب کرده 
و سازمان لیگ برای فصل آینده این دیدار سنتی و پربرخورد 
را در شهر غیر از تهران و اصفهان امتحان می کند. به ویژه که 
این احتمال می رود در فصل آینده با تکمیل واکسیناســیون، 
درهای ورزشــگاه ها به سوی تماشــاگران باز شود که در این 
صورت دست هواداران دو تیم از تماشای بازی از روی سکوها 

کوتاه خواهد ماند. بااین حال، اکنون ســوال این است که آیا 
این تصمیم به علت تنبیه دو تیم برای پیشگیری از درگیری 
اتخاذشده یا مسئولان امیدوارند جو قالب در زمین بی طرف، 
مانع از شکل گیری دعوا شود؟مسلما ورزشگاه خالی از تماشاگر 
هم تاکنون کمکی به کاهش تنش ها در این مســابقه نکرده 
است درگذشته، بازی در زمین بی طرف برای تامین امنیت و 
همین طور خودداری از شکل گیری برخی تجمعات در بیرون از 
ورزشگاه ها اتخاذشده است. شاید این تصمیم سازمان لیگ در 
مواردی مانند همراهی هواداران دو تیم از هتل تا ورزشگاه و ... 
کمک کند. به عبارتی فصل آینده پرسپولیس و سپاهان بازی 
رودرروی یکدیگر را درجایی خارج از تهران و اصفهان برگزار 
می کنند. این تصمیم بر اساس ماده ۱۱۸ آیین نامه انضباطی 
گرفته شــده. جایی که به صراحت می گوید: »چنانکه سوابق 
متخلــف ایجاب نماید، می تواند از میان مجازات های مندرج، 

مبادرت به تعیین مجازات تکمیلی کند.« اما نکته مبهم این 
اســت که در تمام آیین نامه فقط یکجا به دلیل موارد امنیتی، 
بازی در زمین بی طرف توصیه شده. همچنین با این پیش فرض 
که چنین مجازاتی جزو حقوق کمیته انضباطی اســت، این 
کمیته حتی در موارد شــدیدتر نظیر پرسپولیس با تراکتور از 
آن استفاده نکرد. اکنون پرسپولیســی ها اعتراضی جدی به 
این حکم دارند و می گویند که در بازی رفت که میزبانی اش 
برعهده این تیم بود، تقابل پرسپولیس با سپاهان بدون هیچ 
حادثه خاصی به انجام رســید و حالا صدور چنین حکمی که 
دامن پرسپولیس را هم می گیرد، خارج از عدالت است. آن ها 
ادعا می کنند فارغ از اتفاقات رخ داده در داخل زمین، در سطح 
شهر اصفهان هم مشکاتی بی شمار برای آن ها به وجود آمده 
که البته ســپاهان در تهران هرگز با این مسائل مواجه نبوده 
است. درعین حال حکم کمیته انضباطی مبنی بر بازی در زمین 
بی طرف، چالشی بزرگ را برای سازمان لیگ ایجاد می کند، 
چراکه مسئولیت انتخاب میزبان را برعهده این نهاد می گذارد 
که انتخاب هر شهری با اعتراض تیم ها مواجه خواهد شد. این 
نکته ای است که تصمیم کمیته انضباطی را زیر سوال می برد 
و بجای آنکه تنش را میان دو تیم کم کند مســائل جدیدی 
ایجاد خواهد کرد. البته نکته مهم این است که در حکم کمیته 
انضباطی، قید بدون تماشاگر بودن بازی مطرح نشده و امکان 
دارد فصل بعد بازی ها در حضور هواداران برگزار شود. این خود 
چالشــی جدی را در زمین بی طرف به همراه خواهد داشت. 
چراکه در غیبت برخی از نیروهای کنترل کننده میزبان امکان 
انجام قانون 9۰ به ۱۰ میسر نخواهد بود و البته ممکن است 
با سفر هواداران و همین طور حضور تقابلی هواداران تیم های 
رقیب وضعیت بحرانی تر هم بشود. فدراسیون یکی دو بار این 
تجربه را در انجام میزبانی فینال حذفی به ویژه در بازی اهواز از 
سر گذرانده و طرفی از آن نبسته است. بازی های پرسپولیس 
و سپاهان در سال های گذشته همواره دیداری پرتنش بوده و 
احتمالا به جای برخوردهای تند و سلبی راه های بهتری برای 
کاهش این تنش ها هســت اگر باشگاه ها، مدیران، مربیان و 
ستارگانشان واقعا بخواهند. بر این اساس باید به نظاره نشست 
و دید در کنار جرایم مالــی و محکومیت متخلفان، بازی در 

زمین بی طرف، مانع از تنش و درگیری می شود؟

تصمیم کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال با اما و اگرهایی همراه است

 معمای بازی پرسپولیس و سپاهان 
در زمین بی طرف

مدیرعامل باشــگاه ذوب آهن بــه لغو قانون منع 
به کارگیــری خارجی ها واکنش نشــان داد. مجتبی 
فریدونی درباره لغو قانون منع به کارگیری خارجی ها 
در فوتبــال ایران گفت: این طــرح از همان روز اول 
که تصویب شــد محکوم به شکســت بود. به خاطر 
اشــتباهات برخــی از باشــگاه ها در ثبت قــرارداد، 
عدم تــوان مالی و یا ناتوانی در انتقــال ارز و... بقیه 
باشگاه ها هم پاســوز این قضیه می شدند. این اتفاق 
مصداق بارز ضرب المثل »گُنه کرد در بلخ آهنگری، 
به شوشــتر زدند گردن مسگری« است. وی تصریح 
کرد: نبــود بازیکنان باکیفیت خارجی از کیفیت لیگ 
برتر می کاهــد و حرفه ای بودن لیگ را زیر ســوال 

می برد. البته بازیکن خارجی ۲۰۰ هزار دلاری سودی 
برای این فوتبال نخواهد داشــت و سطح او بالاتر از 
فوتبالیســت داخلی نیست و البته از توان باشگاه های 
ما خارج اســت که بازیکن دو میلیون دلاری جذب 
کنند. مدیرعامل ذوب آهن درباره آینده  قاسم حدادی فر 
که فصل را به خاطر پارگی رباط صلیبی ازدست داده 
اســت و دارکو بیدوف مهاجم صربستانی در این تیم 
عنوان کرد: حدادی فر کاپیتان ماســت و تمایل داریم 
فصــل بعد هم با او کارکنیــم. البته باید دید تصمیم 
خود قاســم چیســت. بیدوف مهاجم خوبی است و 
یک فصل دیگر با ما قــرارداد دارد. مجتبی فریدونی 
در خصوص پرونده شــکایت باشــگاه ذوب آهن از 

مهدی مهدی پور هافبک فعلی استقال تصریح کرد: 
ماه هاســت که درگیر این پرونده و پیگیری شکایت 
هســتیم و عجیب اســت که چرا حکم نهایی صادر 
نمی شود. مهدی پور یک فصل دیگر با ما قرارداد داشته 
و به صورت غیرقانونی فســخ کرده اســت. اطمینان 
داریم می توانیم در این پرونده پیروز باشیم. مدیرعامل 
باشگاه ذوب آهن درباره دیدار پرحرف و حدیث سایپا 
و پیکان که تاثیر مهمی بر سرنوشت ذوب آهن دارد، 
گفت: تعویض پیــکان هیچ تاثیری بــر روند بازی 
نداشــته و بازیکن تعویضــی در ۳۰ ثانیه کار خاصی 
 انجام نداده اســت. این جوانمردانه نیســت که بازی

 سه بر صفر شود.

واکنش فریدونی به لغو قانون منع به کارگیری خارجی ها

 یحیی گل محمدی در نقل و انتقالات تابستانی به دنبال 
برطرف کردن یکی از نقاط ضعف تیمش اســت. از باشــگاه 

پرسپولیس خبر می رســد کادر فنی این تیم به منظور تقویت 
سرخ پوشــان برای فصل آینده و همچنیــن ادامه رقابت های 
لیگ قهرمانان آســیا از حالا کار خود را آغاز کرده و به همین 
منظور نیــز با بازیکنان مدنظر خود برای فصل آینده به توافق 
رسیده  است بر همین اساس شنیده می شود فرشاد محمدی مهر، 

مدافع اسبق استقال که اتفاقا فصل ناکامی را در این باشگاه 
ســپری کرده و در حال حاضر نیــز در تیم  ذوب آهن عملکرد 
خوبی را در فصــل جاری از خود به 
نمایش گذاشــته اســت موردتوجه 
یحیی گل محمدی و پرســپولیس 
قرارگرفته و ازآنجایی که این مدافع 
برای فصل آینده قــراردادش با این 
باشــگاه اصفهانی به پایان می رسد 
با درخواســت گل محمدی توافقات 
اولیه نیــز با او برای پرسپولیســی 
به این ترتیب  است.  انجام شده  شدن 
اگر اتفاق خاصی نیفتد مدافع اسبق 
استقال را برای فصل بیست ویکم 
از حــالا باید پرسپولیســی بدانیم. 
گل محمدی که در پست دفاع راست 
چندان از عملکرد مهدی شــیری راضی نیســت و از سیامک 
نعمتی که اصولا یک هافبک اســت در این پســت استفاده 
می کند. پیش ازاین هم به دنبال جذب دانیال اسماعیلی فر بود که 
 درنهایت این مدافع عازم سپاهان شد و حالا محمدی مهر گزینه

 اصلی او محسوب می شود.

ســردار آزمون اگرچه با غیبــت در هفته پایانی لیگ 
برتر روسیه عنوان آقای گلی لیگ برتر روسیه را از دست 

داد امــا از نگاه بازیکنان شــاغل 
در لیــگ برتــر روســیه به عنوان 
 بهترین بازیکن مســابقات انتخاب 

شد. 
ســردار آزمون در فصل جاری 
لیگ برتر روســیه زننــده ۱9 گل 
نظرســنجی  در  بود.  تیمش  برای 
صــورت گرفته از ســوی روزنامه 
بازیکنان حاضر  اکسپرس  اسپورت 
در لیگ برتر روســیه سردار آزمون 
 به عنوان بهتریــن بازیکن انتخاب 

شد. 
آرتم همبازی ســردار در زنیت 

که در هفته پایانی لیگ برتر روســیه با به ثمر رســاندن 
چهار گل در دیدار با تامبوف ۲۰ گله شــد و عنوان آقای 
گلی لیگ برتر روسیه را به دست آورد در رده دوم جدول 
بهتریــن بازیکن لیگ برتر روســیه از نگاه بازیکنان قرار 

گرفت و نیکولا ولاسیچ از زسکا سوم شد.

 در هفته پایانی لیگ برتر روســیه ســماک سرمربی 
زنیــت عاوه بر ســردار آزمــون به همــه خارجی های 

زنیت اســتراحت داد و درحالی که آرتــم پیش ازاین بازی 
۱۶ گل به ثمر رســانده بــود با زدن چهــار گل در این 
بــازی شــمار گل های خود را بــه عدد ۲۰ رســاند و از 
 ســردار آزمون در جــدول گل زنان لیگ برتر روســیه 

پیشی گرفت.

 مدافع گلزن ذوب آهن در آستانه کوچ 
به پرسپولیس

آزمون بهترین بازیكن از نگاه بازیكنان 
لیگ روسیه

رئیس سازمان برنامه وبودجه اعام کرد که این سازمان 
برای تجهیز و نوســازی ورزشگاه آزادی ۲۰۰ میلیارد تومان 
اختصاص می دهد. به گزارش مهــر، محمدباقر نوبخت در 
نشست با روسای فدراسیون های المپیکی گفت: در کمتر از 
هشت ماه سه بار در ورزش حضور داشتم. به همان دلیلی که 
شما تاش می کنید مردم را شاد کنید من هم به همان دلیل 
سه مرتبه به جمع ورزشی ها آمده ام و تا آخرین روز حضورم بر 
سر پیمان با شما هستم. ما به عرصه ای می رویم که شرایط 
با رقبا برابر نیست. او ادامه داد: شما با همین اندک ها بچه ها 
را به میادینی می برید که مردم چشم انتظار شما هستند. با این 
کاستی ها باید به نحو شایسته مدیریت کنیم. ما جز مشارکت 

بــزرگ برای انتخابات انتظاری نداریم و کاندیدایی را مدنظر 
نداریم. این رفت وآمدها هم به خاطر اولویت اســت چون اگر 
شمارا حمایت نکنم کوتاهی کرده ام. ورزش برای ما مهم است 
و باید در عمل آن را نشان دهیم. من با دو بودجه شمارا حمایت 
می کنم یکی بودجه مصوب است. بخش دیگر ظرفیت قانونی 
دارد. نوبخت همچنین گفت: یک ردیف کمک مصوب شده 
و در اعداد و ارقام نیز آمده اســت. ما حداکثر پرداخت ها را در 
این ردیف ها انجام می دهیم. ما مبلغ ناچیزی را به فدراسیون 
والیبال فرستادیم. من ورود نمی کنم که چه اندازه باید توزیع 
منابع شود. من بخشــی از نیازهایی را که اعام می کنید از 
بودجه ورزش پرداخت می کنم و برخی توزیع بودجه بر اساس 

ظرفیت قانونی اســت. ما ۲۰۰ میلیارد تومان برای تجهیز و 
نوسازی ورزشگاه آزادی کمک می کنیم. همچنین محمدباقر 
نوبخت درباره حضور در جمع روسای فدراسیون های المپیکی، 
عنوان کرد: رخداد بزرگی را پیش روداریم که چشم ملت ایران 
به فرزندانش در این عرصه های جهانی و بین المللی است. هر 
نوع امتیازی که فرزندانمان در این عرصه المپیک و پارالمپیک 
کسب می کنند مردم ایران را شاد خواهند کرد. رئیس سازمان 
برنامه وبودجه افزود: با توجه به مباحث کلی در کشــور آن ها 
زمینه خرســندی را فراهم می کننــد ازاین جهت حمایت از 
فدراســیون ها در این رقابت های المپیک می تواند ماموریت 

بزرگی باشد که من این را دنبال کردم.

تخصیص 2۰۰ میلیارد تومان برای نوسازی ورزشگاه آزادی
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زان باده که در میکده عشق فروشند
ما را دو سه ساغر بده و گو رمضان باش

حافظ
زادروز احمدرضا عابدزاده دو گروه از امت من هستند که اگر صاح یابند، امت من صاح 

می یابد و اگر فاسد شوند، امت من فاسد می شود: علما و حکّام.
حضرت محمد)ص(

ما این كتاب را به حق به سوى تو فرود آوردیم پس خدا را در حالى كه اعتقاد خود را براى او خالص كننده  اى عبادت 
كن

زمر2

مناسبتسخن بزرگان یک فنجان آیات نورانی
شعر

مدیر موزه هنرهای معاصر اصفهان گفت: ســارقی از 
داخل باغ کاخ چهلستون، وارد ایوانک موزه هنرهای معاصر 
اصفهان شده و با شکستن پنجره مشرف به باغ کاخ، وارد 
ساختمان موزه شده بود در پاسخ به این سوال که چرا وارد 
موزه شده اســت، با حالت تمسخر گفت »من برای سرقت 
نیامده بودم، آمده بودم ببینم همه چیز ســر جای خودش 

هست یا نه«.
مهدی تمیــزی در گفت وگو با 
فارس با تشــریح ماجرای سرقت 
نافرجام از مــوزه هنرهای معاصر 
اصفهــان، اظهــار کرد: شــامگاه 
پنجشنبه 3۰ اردیبهشت ماه جاری 
سارقی از داخل باغ کاخ چهلستون، 
وارد ایوانــک موزه هنرهای معاصر 
اصفهان شده و با شکستن پنجره 
مشرف به باغ کاخ، وارد ساختمان 
موزه شده و کلید گنجینه را از اتاق 
فنی برداشــته و خود را به گنجینه 

موزه رسانده است.
مدیر موزه هنرهای معاصر اصفهــان افزود: نیروهای 
حفاظت موزه هنرهای معاصر اصفهان طبق برنامه در طول 
شب مشغول گشــت زنی بودند و سارق از همان راهی که 
آمده بود به محوطه استانداری اصفهان واقع در ضلع جنوبی 
باغ کاخ چهلستون فرار می کند و توسط نیروهای حفاظت 

استانداری دستگیر و به نیروی انتظامی تحویل می شود.
وی با تأکید بر این که ســارق تنها، دســته کلید موزه 
و گنجینــه را با خود همراه داشــته و آثــار هنرمندان در 

گنجینه موزه هنرهای معاصر اصفهان محفوظ است ابراز 
داشت: ســارق پس از دستگیری گویا هیچ نگرانی نداشته 
و در پاســخ به این ســوال که چرا وارد موزه شده است، با 
حالت تمســخر گفت، »من برای سرقت نیامده بودم، آمده 
 بــودم ببینم همه چیز ســر جای خودش هســت یا نه«.
تمیزی با اشاره به اینکه جنبه حقوقی و مجازات این سارق را 

نمی داند، ادامه داد: شنیده ام به دلیل این که سارق چیزی به 
همراه نداشته، خیلی نمی شود ماجرا را پیگیری کرد اما فکر 
می کنم برای ورود ســارق به مکان های عمومی و دولتی، 
مخصوصا جایی مثل موزه که گنجینه آن متعلق به مردم 
است، نباید تبرئه شود چراکه شاید بار دیگری هم این عمل 
را بدون نگرانی انجام دهد و باید توجه داشــت که سرقت 
اشــیای موزه جبران پذیر نیست و نمی توان آن را جایگزین 

کرد بنابراین باید آن سارق را مجرم بشناسند.

مرمت مرحله نخست مســجد تاریخی بازار آران و 
بیدگل مربوط به دوره ایلخانی پایان یافت.

به گزارش  صداوسیما، رئیس اداره میراث فرهنگی، 
صنایع دستی و گردشگری آران و بیدگل گفت: مراحل 
اجرای این طرح شامل سردرضلع غربی و نماکاری ضلع 
غربی و مرمت شبستان، نماسازی، استحکام بخشی، کف 
فرش، کتیبه های قرآنی و تأسیســات بوده است. سید 
حسین چاکری بابیان اینکه هزینه این مرمت به میزان 
بیش از ۶ میلیارد ریال را هیئت امنای مســجد تأمین و 
پرداخت کرده اســت افزود: مسجد تاریخی بازار آران و 
بیــدگل در دوران ایلخانی در بافت تاریخی بازار آران و 
بیدگل ساخته شده و بعد از گذشت چندین قرن هنوز هم 
پابرجا و محل عبادت مردم شهر است. مسجد تاریخی 
بازار در سال ۱۳۸۰ به شماره 4۱۸۶ در فهرست آثار ملی 

کشور به ثبت رسیده است.

علی اصغر مونسان در حساب کاربری خود در توئیتر 
نوشت: به نظر می رســد که پس از واکسینه شدن همه 
مردم و با تولید واکسن داخلی، این ظرفیت وجود دارد که 
گردشگری واکسن به ســبد  گردشگری سامت  اضافه 

شود.  
به گزارش ایمنا، وزیر میراث فرهنگی، گردشــگری 
و صنایع دســتی عاوه بر بازدید از مراحل واکسیناسیون 
CoviD۱9 افراد بالای ۷۰ سال بازدید کرد. مونسان 
با تقدیر از تاش های کادر درمان مستقر در این مجتمع 
و آرزوی ســامتی برای افراد در حال واکســینه شدن 
گفت: بسیار خوشحالم که از ابتدای شیوع پاندمی کرونا 
بخش گردشــگری در کنار کادر درمان قــرار گرفت و 
تمامی امکاناتمان را در اختیار وزارت بهداشت گذاشتیم. 
او تصریح کرد: درزمانی که ترس از کرونا بیشــتر از این 
روزها بود تمامی اقامتگاه های ما به صورت گسترده برای 
خدمات دهی اعــام آمادگی کردند؛ همچنین هتل های 
فرودگاهی برای ایرانیان خارج از کشــور همکاری خوبی 
با حوزه درمان داشتند. وزیر میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دســتی درباره گردشگری واکسن و اضافه شدن 
آن به سبد گردشگری کشور، اظهار کرد: پس از واکسینه 
شدن همه مردم و تولید واکسن داخلی در آینده ای نزدیک 
این ظرفیت وجود دارد که واکسیناسیون را برای خارجی ها 
به ویژه کشورهای همسایه انجام دهیم. مونسان اضافه کرد: 
اضافه شدن گردشگری مبتنی بر واکسیناسیون به بخش 
گردشگری سامت می تواند به رونق گردشگری داخلی 
کمک کند. او روند واکسیناسیون در مجتمع ایران مال را 
ارزیابی کرد و گفت: این مرکز بزرگ ترین مرکز تفریحی 
و گردشــگری غرب تهران است و امروز با در اختیار قرار 
دادن ایــن امکانات به کادر درمــان کار مهمی انجام داد 
که جای تشکر دارد. روند واکسیناسیون با مدیریت خوبی 
انجام می شود و حس آرامش و شادابی حاکم بر این محیط 
حائز اهمیت اســت. وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی همچنین درباره وضعیت سفرها در تعطیات 
پیش رو )تعطیات نیمه خــرداد( گفت: تابع تصمیمات 
ستاد ملی مقابله با کرونا هستیم و تاشمان اتخاذ بهترین 

تصمیم است. اولویت برای ما سامت مردم است.

انتخاب کاشان به عنوان شهر خلاق سینمایی فرصتی است 
برای جوانان این شهر که ظرفیت و استعداد های هنری خود را 

بیش ازپیش به بروز و ظهور برسانند.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، کاشان در آیین معرفی 
برگزیدگان نخستین دوره شــبکه های خلاق فرهنگ وهنر 
کشور جزو پنج شــهر خلاق در حوزه ســینما شناخته شد. 
فراخوان طرح انتخاب شهر های خلاق در حوزه فرهنگ و هنر 
بر مبنای ظرفیت های موجود از اواخر ســال 13۹8 صادرشده 
بود و نام کاشان در ۹ حوزه شامل موسیقی، ادبیات، هنر های 
تجسمی و هنر های نمایشی، سینما، مد و لباس، صنایع دستی، 
رسانه، مطبوعات چاپ و بسته بندی، مطرح شد و درنهایت این 

شهر امسال به عنوان شهر خلاق سینما معرفی شد.
Á  موفقیت های بزرگ ثمره ســابقه درخشان

فرهنگی کاشان
میثم نمکی رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی کاشان، 
در گفتگو با خبرنگار ما گفت: کاشان به علت استقلال و سابقه 
درخشــان فرهنگی که در حوزه های مختلف داشته است، به 
تکمیل فرم هایی به عنوان مستندات نامزدی شهر های خلاق 
اقدام کرده بود و در مرحله پایانی توانســت در جمع 7۰ شهر 
خلاق در حوزه فرهنگ و هنر در بخش سینما انتخاب شود. او 
افزود: اگرچه توقع بود در سایر رشته ها به خصوص صنایع دستی، 
ادبیات و هنرهای نمایشی، کاشان به مرحله نهایی راه پیدا کند، 
اما طبیعتا کار رقابتی اســت و تعداد شهر های کشور انتخاب 
را ســخت کرد. رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی کاشان 
اظهار کرد: انتخاب شهری به عنوان شهر برگزیده قاعدتا باید 
شاخص هایی داشته باشــد که بر مبنای ظرفیت های فنی و 
زیرساختی و ظرفیت های کیفی و مبتنی بر نرم افزار و محتوا 
است. نمکی ادامه داد: در حوزه زیرساختی، کاشان مؤسسات 
سینمایی و آموزشــگاه های آزاد سینمایی و انجمن سینمایی 
فعالی دارد که در سال گذشــته به عنوان دفتر ویژه کشوری 
انتخاب شد. انجمن محل تربیت و آموزش هنرجویانی است که 
به حوزه سینما و تولید فیلم کوتاه، مستند و داستان علاقه مند 
هســتند. حضور هنرجویان انجمن در جشــنواره های ملی و 
منطقه ای سینمای جوان به عنوان حوزه های زیرساختی خیلی 
اثرگذار بوده است. او در مورد تولید آثار پویانمایی گفت: تولید 
این آثار سرمایه قابل توجهی می خواهد که به صورت خودجوش 
به همت جوانان کاشانی و بخش خصوصی تأمین شده است، 

البته در پارک علم و فناوری زمینه ای ایجادشده که مؤسسات 
انیمیشن ســازی ما از حمایت های معاونــت علمی وفناوری 
ریاســت جمهوری بهره مند شوند و با اســتقرار در این پارک 
علم وفناوری تولیدات خلاقانه تری در فضای مجازی داشــته 
باشند. رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی کاشان بیان کرد: 
حتی بخش خصوصی مجوز استودیوی تولید فیلم را در کاشان 
از وزارت ارشاد و مراجع ذی ربط اخذ کرده که این هم ظرفیتی 
برای تولید فیلم و نماهنگ های کوتاه در فضای مجازی است. 
نمکی با معرفی آثار برتر تولیدی کاشان، گفت: فیلم سینمایی 
پویانمایی بنیامین که در سینما های کشور اکران شد یکی از 
آثار فاخر ما بود، همچنین تولیدات سینمای جوان کاشان در 
جشــنواره فیلم کوتاه سال گذشته حائز بیش از 1۰ جایزه شد 
که رکورد خوبی را بچه ها ثبت کردند. ســال 13۹۹ بچه های 
کاشــانی و هنرمندان توانستند حدود ۵۰ جایزه در حوزه های 

مختلف فیلم سازی و فیلم کوتاه کسب کنند.
Á  انجمن ســینمای جوانان کاشان دفتر ویژه

آموزش و تولیدات سینمایی
محمد سرجه پیما رئیس انجمن سینمای جوانان کاشان، با 
اشاره به دلایل برتری کاشان، گفت: بچه های کاشانی توانستند 
در جشــنواره ها جوایز خوبی کسب کنند، مانند فیلم عزیز که 
در جشنواره بین المللی فیلم کوتاه تهران جایزه بهترین فیلم، 
بهترین کارگردانی، بهترین تهیه کنندگی، بهترین صدابرداری 
و بهترین بازیگری را کســب کنــد. او اضافه کرد: همچنین 
یکی از فیلم های معین روح الامینی توانست در جشنواره های 
بین المللی بیش از 7۰ کشــور در بخش مســابقه وارد شود و 
جوایز زیادی کسب کند. رئیس انجمن سینمای جوانان کاشان 
گفت: ما در تلاشیم انجمن ســینمای جوان کاشان صاحب 
ساختمان مستقل شــود و اگر این ساختمان ساخته شود، با 
سالن نمایش، امکانات آموزشی و گالری مکانی خوبی برای 
سینماگران کاشانی خواهد بود و امیدواریم قبل از ورود به سال 
14۰1 به بهره برداری برسد. سرجه پیما ادامه داد: تغییر روش 
در سینمای کاشــان در بازه زمانی 1۰ ساله شروع شده بود و 
برگزاری موفقیت آمیز جشنواره منطقه ای فیلم کوتاه در سال 
13۹6 در کاشــان، ثمره این تغییر روش سینماگران کاشانی 
بود. او در مورد فعالیت های انجمن ســینمای جوانان کاشان، 
بیان کرد: وظیفه انجمن آموزش و تولید است همان طور که 
درگذشــته در کیفیت آموزش و تولید دقت داشتیم و تلاش 

کردیم، اکنون این مسیر را باکیفیت بسیار بالا ادامه خواهیم 
داد و امیدواریم در آینده بازهم رتبه های خوبی کســب کنیم 
و بتوانیم به شــاخص های استانداردی نزدیک بشویم. رئیس 
انجمن سینمای جوانان کاشان اظهار کرد: برای تولیدات بیشتر 
یکی از مسائل مهم جذب حامی مالی است که ما قصد داریم 
کمک هایی از دســتگاه ها، کارخانه ها و ادارات دریافت کنیم. 
همچنین امیدواریم مباحث تولیدی را فارغ از جنبه مادی ادامه 
دهیم. سرجه پیما گفت: در بحث ساختمان سازی توانستیم از 

خیران کمک بگیریم.
Á  حمایت از جوانان کاشــانی کــه به دنبال

علاقه هایشان به سمت سینما می آیند
مهدی رضــوی زاده مدرس انجمن ســینمای جوانان 
کاشــان، با اشــاره به رتبه ویژه دفتر سینمای جوان کاشان، 

گفت: شــمار زیادی از هنرجویانی کــه علاقه مند به حوزه 
ســینما هســتند، معمولًا جذب این دفتر می شوند. در حوزه 
سینمای جوان بیشتر آموزش فیلم کوتاه است که به اعتقاد 
بعضی ها می تواند شروعی باشد برای حضور در فعالیت های 
سینمای حرفه ای که مصادیقش را زیاد در سینمای کاشان 
داشته ایم که بخشی از شرکت های دانش بنیان را هم شامل 
می شــود. او افزود: معمولًا ســینمای جــوان و فیلم کوتاه 
فرصتی می دهد که علاقه مندان و جوانان از ســنین 16 الی 
17 سالگی جذب شوند و بخش زیادی از توانایی هایشان را 
در انجمن محک بزنند و در کنار این اتفاق آموزشــگاه های 
آزاد ســینمایی می تواند بخش عظیمــی از این موضوع را 
پوشــش دهد. مدرس انجمن سینمای جوانان کاشان، بیان 
کــرد: علاقه مندی جوانانی که فرصت پیدا می کند در حوزه 

سینما وارد بشــوند، تجربه بزرگی برای آن ها است ازجمله 
دوره های فیلم سازی، چون فیلم سازی هنری تلفیقی از همه 
هنر ها است و رنگ هنر های دیگر را در سینما می توان دید. 
او تصریح کرد: اگر شــما یک فیلمساز نیستید، سعی کنید 
نگرش و نگاه شما به پیرامون و اطرافتان تغییر بکند؛ یعنی 
اگــر قبل از این یک فیلمی را به صورت عادی و ســرگرمی 
نگاه می کردید، از این به بعد نگاه شــما به همان فیلم هم 
متفاوت بشود. همچنین این نوع نگاه در زندگی شخصی تان 
اثر می گذارد و به موضوعات اطرافتان حســاس تر می شوید. 
تمامی موفقیت های فرهنگی کاشــان زمینه ای شد که چند 
موسســه کاشانی بتوانند در حوزه صنعت تولید پویانمایی در 
پارک علم و فناوری مستقر شوند و با حمایت هایی که ایجاد 

خواهد شد به تولیدات بیشتر در این حوزه بپردازند.

سرکشی از موزه؛ ادعای سارق ناکام موزه 
هنرهای معاصر اصفهان

مربوط به دوره ایلخانی

پایان مرمت مرحله 
نخست مسجد تاریخی 

بازار آران و بیدگل

گردشگری واکسن به 
سبد گردشگری سلامت 

اضافه  می شود

کاشان، شهر خلاق سینمایی سكوی پرتاب استعداد های جوان
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جواد نصری- شهردار فلاورجان

شهرداری فلاورجان در نظر دارد به استناد مصوبه5/60 مورخ 1400/02/05 شورای محترم اسلامی شهر فلاورجان 
موارد زیر را با مشخصات مربوطه بر اساس قیمت کارشناسی از طریق آگهی مزایده به فروش برساند.
یک قطعه زمین با کاربری مسکونی به مساحت 171 متر مربع واقع در شهر فلاورجان- خیابان مدرس- کوچه معرفت شرقی.

- قیمت پایه:
پلاک زمین به متراژ 171 متر مربع با قیمت پایه کارشناسی از قرار هر متر مربع 60/000/000 ریال معادل کل 10/260/000/000 ریال.

- شرکت کنندگان باید آخرین قیمت پیشنهادی خود را حداکثر تا پایان وقت اداری روز چهارشنبه مورخ 1400/03/12 به دبیرخانه حراست 
شهرداری تحویل نمایند. 

- کمیسیون در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار است.
- به پیشنهاداتی که بعد از تاریخ فوق ارائه یا مخدوش باشد ترتیب اثر داده نخواهد شد. 

- کلیه هزینه ها از جمله نقل و انتقال، پروانه ساختمان، شارژ ساختمان، سایر عوارض و مالیات، هزینه صدور سند مالکیت و... به عهده برنده 
مزایده می باشد. 

- جهت کسب اطلاعات بیشتر به سایت اینترنتی www.falavarjan.ir مراجعه فرمائید. 
م الف: 1136954

 نوبت دومآگهی مزایده 

م الف: 862030

شرکت شهرکهای صنعتی اســتان اصفهان درنظردارد  اجراي پروژه زیر را به پیمانکاران واجد شرایط از 
طریق سامانه تداركات الکترونیکي دولت)ستاد( واگذار نماید.كلیه مراحل برگزاري مناقصه از دریافت اسناد 
 مناقصه تا ارائه پیشــنهاد قیمت مناقصه گران و بازگشــایي پاكت ها از طریق درگاه ســامانه تداركات دولت به آدرس

www.setadiran.ir انجام خواهد شد لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلي، مراحل ثبت نام در سایت 
 مذكور و دریافت گواهي امضاي الکترونیکي را جهت شــركت در مناقصه محقق ســازند.تاریخ انتشار مناقصه در سامانه

تاریخ ۱400/03/04 مي باشد.
آخرين مهلت زماني دريافت اسناد مناقصه از سايت : ساعت ۱9 روز سه شنبه تاریخ ۱400/03/۱۱

آخرين مهلت زماني ارائه پيشنهاد : ساعت ۱4:30 روز یکشنبه تاریخ ۱400/03/23
زمان بازگشايي پاکت ها : ساعت 08:30 روز دوشنبه تاریخ ۱400/03/24

اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دريافت اطلاعات بيشتر درخصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت الف : آدرس 
اصفهان خیابان 22 بهمن، مجموعه اداري امیر كبیر، شركت شهركهاي صنعتي استان اصفهان و تلفن 03۱3264۷300

اطلاعات تماس سامانه  ستاد جهت انجام مراحل عضويت در سامانه: مركز تماس 4۱934- 02۱
هزینه درج آگهی روزنامه به عهده برنده مناقصه می باشد.

 موضــوع مناقصه : خریــد، حمل و اجــراي مخــزن 2000 متر مکعبــي بتني زمیني شــهرك صنعتي نجــف آباد2 
)شماره 200000۱28۱000008 در سامانه ستاد(

مبلغ برآورد اوليه : 4۷.838.826.395ریال و براساس فهارس بهاي سال ۱400 )اعتبار طرح جاري(
مبلغ تضمين شرکت  در فرآيند ارجاع کار :  2.39۱.94۱.320ریال

رشته و پايه تشخيص صلاحيت پيمانكاران: رتبه 5 یا بالاتر در رشته آب
مدت اجرا:  ۱0 ماه 

موضوع مناقصه : احداث ساختمان نگهباني و محوطه  شهرك صنعتي زواره )شماره 200000۱28۱000009 در سامانه ستاد(
مبلغ برآورد اوليه : ۱0.۷۷5.594.82۷ریال و براساس فهارس بهاي سال ۱400)سرجمع( سازمان برنامه و بودجه كشور 

)اعتبار طرح جاري(
مبلغ تضمين شرکت  در فرآيند ارجاع کار :  538.۷80.000  ریال

رشته و پايه تشخيص صلاحيت پيمانكاران : رتبه 5 یا بالاتر در رشته ابنیه
مدت اجرا:  9  ماه 

موضوع مناقصه :  تهیه مصالح و اجراي عملیات حدود 2.5 كیلومتر شــبکه گذاري پلي اتیلن گاز  شــهرك صنایع دستي 
شهرضا)شماره 200000۱28۱0000۱0 در سامانه ستاد(

مبلغ برآورد اوليه : 5.405.65۱.024ریال و براساس بخشنامه34000 )اعتبار طرح جاري(
مبلغ تضمين شرکت  در فرآيند ارجاع کار : 2۷0.283.000  ریال

رشته و پايه تشخيص صلاحيت پيمانكاران: رتبه 5 یا بالاتر در رشته تاسیسات و تجهیزات
م الف: 1140064                                                                                                                                                                                      مدت اجرا:  ۷ ماه                            

آگهی مناقصه عمومی یک مرحله اي

  امور پیمانهای شركت شهركهای صنعتی استان اصفهان                    

نوبت اول


